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Készült: Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlésének 2003. szeptember 4-én a 
Városháza dísztermében megtartott  üléséről.   
 
 
Jelen vannak: Balázsi Tibor, Bartha György, Bazin Géza, Dr. Bistei Attila DR., 
Borkúti László, Cseh László, Csordás Mihály, Dimanopulosz Kirill, Fedor 
Vilmos, Feith Károly, Fodor Zoltán, Halmai István, Dr. Hardonyi András, Dr. 
Hártó György, Hegedűs Andrea, Horváth Attila, Horváth Ottónóné, Horváth 
Sándor, Hubay György, Juga György, Kádas Mihály, Káli Sándor, Kobold 
Tamás, Dr. Kovács László, Lenártek András, Ludnik Ferenc, Nyírő Pál, 
Nyulászy Istvánné, Orosz Lajos, Pelczné Dr.Gáll Ildikó, Dr. Répássy Róbert, Dr. 
Simon Gábor, Szabó Tamás, Szebeni Péter, Szilágyi Gizella, Dr. Szinay Attila, 
Szűcs Erika, T. Asztalos Ildikó, Tavaszi Zsolt, Tokár Balázs, Dr. Tompa Sándor, 
Üszögh Lajos, Üveges Lajos, Varga László, Dr. Varga Zoltán, Wagner Róbert, 
Zámbó Tiborné. 
 
Az ülésről távol maradt: Nyakó István. 
 
Káli Sándor polgármester: Köszönti az ülésen megjelent vendégeket, a sajtó 
képviselőit, a képviselőket. Köszönti a tanácskozási joggal jelenlévő kisebbségi 
önkormányzatok elnökeit.  

 
 

Bejelenti, hogy a testület 48 tagja közül a jelenléti ív lezárásáig megjelent 40 fő, 
így a Közgyűlés határozatképes, amit megnyit.  
 
 
Kéri, hogy a Közgyűlés munkáját kezdje az ülés napirendjének 
megállapításával.  
Először a sürgősségi előterjesztések napirendre tűzéséről kéri a Közgyűlést, 
hogy döntsön. A következő sürgősségi előterjesztések kerültek benyújtásra: 
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1. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat a Miskolc, Vörösmarty-Corvin utcák 
sarkán lévő 6942/30 helyrajzi számú ingatlan 
értékesítésére 

 
Előterjesztő: Káli Sándor polgármester 
 
Polgármester: A sürgősséget a sikeres tárgyalások befejezése indokolja.  A 
Közgyűlés 2001-ben már döntött az ingatlan értékesítéséről, azóta 
folyamatosan tárgyaltak. Kezdeményezték, hogy az ingatlan értékesítési 
összegét emeljék meg.  
Kéri a Közgyűlés állásfoglalását. 
 

A Közgyűlés 39 igen, 0 nem, 0 tartózkodó 
szavazattal a sürgősségi előterjesztést  az ülés 
napirendjére felvette. 

 
2. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat a Széchenyi u. 107. sz. alatti 

ingatlanrészben NORDA Észak-
Magyarországi Regionális Fejlesztési 
Központ kialakítására 

 
Előterjesztő: Káli Sándor polgármester 
 
Polgármester: A sürgősséget az indokolja, hogy Miskolc erősíteni kívánja 
regionális szerepkörét, ezért kiemelten fontos céljuk, hogy  a  NORDA Észak-
Magyarországi Regionális Fejlesztési Központot Miskolcon tartsák. 
Kéri a Közgyűlés állásfoglalását. 
 

A Közgyűlés 38 igen, 0 nem, 0 tartózkodó 
szavazattal a sürgősségi előterjesztést  az ülés 
napirendjére felvette. 
 

3. sürgősségi napirend tárgya:  A Foglalkoztatási és Munkaügyi 
Minisztérium megbízásából az Európai 
Szociális Alap  
Társadalmi Közhasznú Társaság által 
meghirdetett „Küzdelem a munka világából 
történő kirekesztődés ellen” című pályázat 
benyújtása. 

 
Előterjesztő: Szűcs Erika  alpolgármester asszony 
 
Polgármester: Kéri a Közgyűlés állásfoglalását. 
 

A Közgyűlés 39 igen, 0 nem, 0 tartózkodó 
szavazattal a sürgősségi előterjesztést  az ülés 
napirendjére felvette. 
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4. sürgősségi napirend tárgya: Hátrányos helyzetű roma felnőttek oktatása 
„Digitális Középiskola keretében” 

 
Előterjesztő: Fedor Vilmos alpolgármester  
 
Polgármester: Kéri a Közgyűlés állásfoglalását. 
 

A Közgyűlés 39 igen, 0 nem, 0 tartózkodó 
szavazattal a sürgősségi előterjesztést  az ülés 
napirendjére felvette. 
 

5. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat az „Európa program” keretében az 
egészségügyi intézményeknél az elavult, 
szakmailag nem megfelelő berendezések 
cseréjének, beszerzésének támogatására 
vonatkozó igényfelméréssel kapcsolatban 

 
 
Előterjesztő: Szűcs Erika  alpolgármester asszony 

 
Polgármester: Kéri a Közgyűlés állásfoglalását. 
 

A Közgyűlés 40 igen, 0 nem, 0 tartózkodó 
szavazattal a sürgősségi előterjesztést  az ülés 
napirendjére felvette. 
 

6. sürgősségi napirend tárgya:  MMJV és az RWE Umwelt között 2002. 
szeptember 22-én megkötött 
közszolgáltatási szerződések módosítása 

 
Előterjesztő: Káli Sándor polgármester 
 
Polgármester: Javasolja, hogy  a Közgyűlés a sürgősségi napirendet zárt 
ülésen tárgyalja. 
Kéri a Közgyűlés állásfoglalását. 
 

A Közgyűlés 29 igen, 9 nem, 1 tartózkodó 
szavazattal a sürgősségi előterjesztést  a zárt 
ülés napirendjére felvette. 
 

7. sürgősségi napirend tárgya:  Beszámoló az „ART Mozi” Pályázat 
módosításáról 

 
Előterjesztő: Fedor Vilmos alpolgármester 
 
Polgármester: Kéri a Közgyűlés állásfoglalását. 
 

A Közgyűlés 41 igen, 0 nem, 0 tartózkodó 
szavazattal a sürgősségi előterjesztést  az ülés 
napirendjére felvette. 
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Ügyrendi javaslatában indítványozza, hogy a zárt ülés napirendjén szereplő, 
pályázati kiírással összefüggő személyi ügyeket, konkrétan a 22. és 24. 
napirendeket  – Javaslat Miskolc Megyei Jogú Város jegyzőjének 
kinevezésére  és Javaslat a Miskolci Operafesztivál Kht. ügyvezető 
igazgatói állás betöltésére – továbbá az MSZP és SZDSZ személyi 
kérdésekre vonatkozó javaslatát vegyék előre és ezen napirendek tárgyalásával 
kezdje a Közgyűlés munkáját.  

 
Kéri a Közgyűlést, szavazzon erről az ügyrendi javaslatról: 
 

A Közgyűlés 35 igen, 0 nem, 6 tartózkodó 
szavazattal az ügyrendi javaslatot elfogadta. 

 
Szavazásra teszi fel a meghívó szerinti napirendi javaslatot figyelembe véve az 
elfogadott ügyrendi javaslatot és a sürgősségeket is. 
 

A Közgyűlés 41 igen, 0 nem 0 tartózkodó 
szavazattal az ülés napirendjét a meghívóban 
foglaltak szerint állapította meg, figyelembe 
véve a napirendre tűzött sürgősségi 
előterjesztéseket is. 

 
 
Napirend előtti hozzászólás: 
 
Polgármester: Gratulál Dr. Bistei Attila DR. közelmúltban megjelent 
könyvéhez. 
Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy a nyári dinamikus munkát úgy lehet 
összefoglalni, hogy „ Lendületben van a város. ”  Csillebércen 830 rászorult 
gyermek nyaralását biztosították. Ezt az akciót jövőre bővíteni szeretnék.  
A városvezetés a tanévkezdési támogatást a közalkalmazottaknak, 
egészségügyi dolgozóknak feltétlenül biztosítja. 
Az iskolatej-akciót folytatni szeretnék az új tanévben is. 
A felnőttek egészségügyi állapotának javítása érdekében terjesztették be az 
alapellátás átszervezését tartalmazó előterjesztést. 
A fiatalok életkezdését támogató 96 lakást adtak át, illetve az idősek otthona is 
megnyílt. A munkásszállók átalakítását folytatják ebben az évben is. 
A Bursa Hungarica ösztöndíj keretében idén több fiatal juthat támogatáshoz. 
A Bosch bővítése újabb munkalehetőségeket, kapcsolódó beruházásokat jelent. 
A Felzsőzsolcai Ipari Park létrejöttét maximálisan támogatja. 
A nyár legsikeresebb tárgyalásának a miskolci fél-gyűrűvel kapcsolatos 
egyeztetéseket tartja. A megépítésével az észak-borsodi forgalom jelentős 
része kiterelődik a városból. 
Számos határon túli elismerést is kivívó rendezvény került a nyár folyamán 
megrendezésre. 
Fontosnak tartja, hogy a fiatalok kezdeményezésére folytatták a gördeszka-
programot.  
A DVTK stadion alapkőletételével a stadion rekonstrukciója és a világítás 
korszerűsítése biztossá vált. 
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A belváros vonatkozásában kiemeli a Béke mozi átalakításának fontosságát. A 
bazártömbbel kapcsolatos terveik között szerepel a magánvállalkozások 
bevonása a munkafolyamatokba. 
Pozitív visszajelzéseket kapott a város rendbetételével és a Polgármesteri 
Hivatali átszervezésével kapcsolatban. A végleges átszervezést az új jegyzővel 
egyeztetni fogja. 
Az  önkormányzati tulajdonú cégek átvilágítása során fény derült arra, hogy 
jelentős mennyiségű pénz áramlik ellenőrzés nélkül, továbbá a felhasználás 
sem  megfelelő, ezért személycseréket tart szükségszerűnek. 
 
Dr. Bistei Attila DR: Megköszöni a gratulációt és szeretettel meghívja a 
képviselőket a könyvbemutatóra. 
 
Juga György: Nem ért egyet polgármester úrral, véleménye szerint az, hogy 
egyáltalán lendületben van a város az előző kormány és városvezetés 
eredménye. Példaként a lakásátadásokat, az idősek otthonát és a stadion 
rekonstrukciót említi.  
A személyügyi kérdések területén ismeri el egyedül a jelenlegi városvezetés 
lendületét, ami agresszív pozíciófoglalással, félelemkeltéssel és a klientúra 
jutalmazásával párosul. 
Furcsállja, hogy a magas munkanélküliségi ráta ellenére olyan emberek állnak 
fel önszántukból székeikből, közös megegyezéssel, akik még éveket 
tölthetnének pozíciójukban. A Hatósági Osztály vezetőjét említi példaként. 
Felhívja a figyelmet arra, hogy a városvezetés kiket akar a helyükre kinevezni. 
A demokráciával véleménye szerint ez nem összeegyeztethető. A MIVÍZ Rt. 
vezetőjét is támadások érték, ami azért igazságtalan, mert a cég európai szintű 
produkciót nyújtott a Barlangfürdő felújítása során. 
Kéri polgármester urat, hogy a valós kifogásokat nélkülöző elmozdításokat 
állíttassa le. 
 
Polgármester: Véleménye szerint a FIDESZ kormány alatt volt igazán 
kézzelfogható félelemkeltés. A személycseréket pozitívan értékeli, többen 
gratuláltak is hozzá. Nem politikai és nem személyes okok indokolják a 
személycseréket, hanem az alkalmatlanság. Véleménye szerint az 
önkormányzat saját cégeit eddig nem megfelelően koordinálta.  
A jutalmazásokkal kapcsolatban megjegyzi, hogy a városvezetésnek nincs arra 
szüksége, hogy bárkit is jutalmazzon. 
 
Nyírő Pál: A város közbiztonsági tanácsnokaként tájékoztatja a Közgyűlést, 
hogy 2003. július 5-én és 6-án rendezték meg a VIII. Országos Polgárőr Napot 
a Miskolci Egyetem körcsarnokában és környékén. Kiemelkedő szakmai 
munkájukért a polgárőrök elismerésben részesültek.  Az országos társszervek 
megyei és városi parancsnokai és vezetői is képviseltették magukat. 
Megköszöni azok segítségét, akik aktívan közreműködtek a rendezvény 
megszervezésében. 
Juga György hozzászólására reagálva elmondja, hogy az féljen, akinek 
félnivalója van. A jelenlegi városvezetés nem él a félelemkeltés eszközeivel. 
Véleménye szerint az önkormányzati cégeknél van mit helyrehozni,  s ebben 
tevékenyen részt is kíván venni. 
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Lenártek András: Véleménye szerint az egész nyáron nem történt semmi jó 
Miskolcon. A belváros rendezetlen, a Selyemréti strandfürdő nagymedencéje 
nem működik, a fejlesztések lelassultak. A sajtó is hírhiányos állapotban volt, 
ezért heteken keresztül a tanévkezdéssel foglalkozott.  
Utal arra, hogy a májusi Közgyűlés döntött arról, hogy a Martin-kertvárosi 
tradicionális iskolaépületet értékesítik. Az ellenzék felháborodva reagált a 
döntésre, de az átszervezés problémamentes megvalósítására Fedor Vilmos 
alpolgármester úr személyes garanciát vállalt. Az óvoda átalakítása el sem 
kezdődött, szeptember 1-jén a diákok egy része a Csele utcai ebédlőben 
kénytelen tanulni. A Forgács utcában tornaterem sincs. Kérdése, hogy miért 
kellett az átszervezni az iskolát. 
Utal arra, hogy az előző Közgyűlésen tájékoztatta a lakosságot, hogy a 
korábban megígért fejlesztések helyett összesen egy daru áll a városban, az is 
a polgári Kormány alatt született döntés alapján. Azóta felvilágosították, hogy 
két toronydaru van a városban, de mindkettő az előző vezetés érdeme. 
Késik az M30-as építése is, leállt a tapolcai beruházás, a stadion-rekonstrukció 
csökkentett tartalommal valósul meg. 
Kifogásolja, hogy a Pulzus Info Tv-ben Dr. Varga Zoltán a Semmelweis Kórház 
rekonstrukcióját a jelenlegi városvezetés eredményeként könyvelte el. 
A Bosch-sal kapcsolatos eredmények is az előző városvezetés sikeres 
döntéseit tükrözik. 
 
Polgármester: Felhívja Lenártek András figyelmét, hogy külön kitért az előző 
városvezetés sikeres akcióinak ismertetésére. 
 
Pelczné Dr. Gáll Ildikó: Két évvel ezelőtt született országgyűlési döntés a 
régiófelosztásról, mely a tervezési statisztikai régiók határait is kijelölte. 
Miskolcot régióközpontként definiálták. A Nemzeti Fejlesztési Tanács jelenlegi 
elnöke azt javasolta, hogy szervezzék át a határokat úgy, hogy Miskolc ne 
legyen régióközpont. Ennek az az oka, hogy Budapest az eredeti terv szerint,  
mutatói alapján a támogatottak köréből kikerülne. A határokat ezért úgy 
módosítanák, hogy Nógrád megye csatlakozna, és mivel gyenge mutatókkal 
rendelkezik, Budapest is kapna támogatást. Borsod-Abaúj-Zemplén Hajdú Bihar 
megyéhez kerülne Debrecen központtal. 
Ezzel nem ért egyet, hiszen a város nem dönthetne  a kapott támogatások 
felhasználásáról, a megyei funkciók városi szintű leépítése pedig munkahelyek 
megszűnését eredményezné. 
Kéri, hogy az országgyűlési képviselők lobbizzanak Miskolc régióközpont 
státusza mellett. A városvezetés folytasson egyeztető tárgyalásokat, hogy minél 
előbb tartalommal bírjon a központ fogalma. Felhívja a figyelmet arra is, hogy 
csak pozitív nyilatkozatokat tegyenek a sajtóban, hiszen minden rossz 
megítélés rontja a város esélyét. 
 
Polgármester: Minden erejével és befolyásával támogatja Miskolc 
régióközponttá válását. Miskolc pozícióját erősíteni kell, ezért tervezik például a 
NORDA Miskolcon tartását. 
 
Halmai István: Utal arra, hogy több naprendi pont is foglalkozik a MIHŐ Kft-vel. 
A cég rendkívül nehéz helyzetben van, ez világosan kiderül az 
előterjesztésekből. Kérdése, hogy megtett-e mindent a cég, hogy belső 
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tartalékait mozgósítsa. A távhőszolgáltatás rendbetételét célzó pályázatok, 
tanulmányok mindegyike létező belső tartalékról szólt. 
Folyamatosan romlanak az esélyek, hogy a távhőszolgáltató rendszert 
gazdaságosan működtessék. Rossz kormányzati döntés eredményeképpen 
100 MW teljesítményű erőmű helyett csak 50 MW-os épül. 
Az áfa kulcsok átrendezésével kapcsolatban megjegyzi, hogy a 12%-ról 15%-ra 
emelés a szolgáltatás díjaiban is meg fog jelenni, ami a cég piaci helyzetét 
rontja. 
Kérdése, hogy a városvezetés elkövet-e mindent, hogy a MIHŐ Kft-n belül 
megtörténjenek a stabilizációhoz szükséges műszaki és szervezeti 
átalakítások. Mennyire megbízható a távfűtési rendszer? Lesz-e további 
díjemelés? 
 
Szűcs Erika alpolgármester asszony: Egyetért Lenártek Andrással, hogy 
nem szabad mások érdemét sajátként elkönyvelni, információkat 
félremagyarázni.  
A MIHŐ Kft-nél nincs csődhelyzet. Az igaz, hogy nem egy nyereséges céget 
kell jelenleg menedzselni. A cég problémái nem újak, az 1997-ben elfogadott 
konszolidációs programból a városvezetés nem hajtotta végre a számára 
megfogalmazott feladatokat, példaként a MIHŐ Kft. kapacitás kiterheléséhez 
szükséges szabályozási terv módosítását említi. Emiatt fogyasztókat veszítettek 
el, a Plazát, az Interspart. A fogyasztók kiesése a lakosság számára 
többletköltséget jelent. 
A MIHŐ Kft-nél 400 millió Ft támogatást használtak fel. Van remény, hogy a 
fűtési szezonra a gázmotorok is működőképesek lesznek. A kivitelezés 
folyamatos felügyeletével egy önálló céget bíztak meg. A jelentéseit figyelik, 
további kártérítési lépéseket terveznek. A tavalyi 300 millió Ft-os kölcsönt úgy 
adták egy évre, hogy nem kértek biztosítékot a visszafizetés teljesítésére. Ez 
alapvetően nem baj, mert az adósságkonszolidációval összekapcsolva a 
miskolci családokat így támogatni tudják. 
A Debreceni Vagyonkezelő Holdingot említi példaként, ami azért olyan erős, 
mert a cégek pénzgazdálkodása egységes és egy kézben tartott. Ezzel lehet a 
rendszerben az optimális pénzgazdálkodást megvalósítani.  
A kölcsön és a pénzügyi tranzakciók mindegyike későbbi pénzbevételek 
előrehozását jelentik. Pontosan tudják, hogy a cég mikor és miből fog fizetni. A 
Gazdasági Bizottság elfogadott egy intézkedési tervet, melyben felszólítják a 
céget, hogy belső tartalékait tárja fel. Az Ad hoc Bizottság ülésén a kiélezett 
likviditási helyzetre pótlólagos intézkedéseket is megfogalmazott. 
A MIHŐ Kft. gazdálkodását pénzügyi szempontból kézben tartják, de 
folyamatosan arra törekszenek, hogy gazdaságilag is stabilizálják a cég 
helyzetét. 
1993-94-ben Miskolc elsőként tűzte ki célul a kombinált ciklusú erőmű 
megvalósítását, de nem valósult meg.  
Áttekintette az előző pályázat kiértékelését. Irreális volt a 2005.10.15-i határidő. 
 
Dr. Simon Gábor: Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy a nyár sportélete sem volt 
eseménytelen. Az előző évekhez képest több támogatásban részesült a sport. 
Új rendezvényeket is sikerült megszervezniük. Tehetséges fiatalokat is 
támogatnak, hogy sikeresen szerepelhessenek a nemzetközi versenyeken is.  
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Tervezik a város új sportkoncepciójának kidolgozását, melyet novemberben a 
Közgyűlés is tárgyalni fog. 
A stadion rekonstrukcióval kapcsolatban megjegyzi, hogy bár tervek valóban 
voltak az előző városvezetés alatt, de a konkrét források a beruházáshoz 
hiányoztak. 
A jégcsarnokkal kapcsolatban elmondja, hogy a tárgyalások ütemesen 
haladnak, az előjelek biztatóak. 
A város címzett támogatási igényt nyújtott be a sportcsarnok fejlesztésére. A 
sportcsarnok 2005-re megközelítőleg 800 millió Ft-ból megújulhat. 
A uszodafejlesztési elképzelésekről az októberi Közgyűlés dönt. 
A birkózó csarnokban évekig nem volt fűtés. Ezt sikeresen megoldották, de 
újabb 9 millió Ft-ra pályázatot nyújtanak be. 
Véleménye szerint 2004., 2005. és 2006. a sport területén a sikerek éve lesz. 
 
Dr. Szinay Attila: Az Összefogás-FIDESZ-MDF frakció már korábban is 
jelezte, hogy  a tavaszi rendeletalkotás fő jellemzője a törvénytelenség volt. A 
Közigazgatási Hivatal is törvénytelennek minősítette a távhőszolgáltató 
rendszerről történő leválás minden típusát. A Közigazgatási Hivatal észrevételét 
úgy is lehet értelmezni, hogy a Közgyűlés a magasabb szintű jogszabályokkal 
szemben fogalmazta meg politikai jellegű döntését rendeleteiben. A 
távhőszolgáltató problémáját nem lehet a lakosság sérelmére meghozott 
törvénytelen szabályozással orvosolni. A Közgyűlés figyelmen kívül hagyhatja a 
Közigazgatási Hivatal észrevételét, de ha az Alkotmánybíróság 2 év múlva 
megsemmisíti az önkormányzati rendeletet, ki fogja megfizetni a lakosság 
elmaradt megtakarításait, amelyektől a törvénytelen tiltás miatt estek el. A nyári 
leállás alatt több társasház önkényesen saját fűtési rendszert üzemeltetett be. 
Az érintett lakosok folyamatosan, több fórumon is hangot adnak 
véleményüknek. 
A helyzetet tovább súlyosbítja az áfa kulcs és a szolgáltatási díj emelése, ami 
szükségtelen, hiszen az uniós csatlakozási dokumentum rendelkezései szerint 
Magyarország  az áfa emelés elhalasztására 2007-ig halasztást kapott. A rossz 
kormányzati stratégiát törvénytelen helyi döntés kíséri. 
 
Polgármester: Nyíregyházán, Debrecenben jelenleg üzletek, lakóközösségek 
kérik, hogy rácsatlakozhassanak a távhőszolgáltatásra. Azt elismeri, hogy 
Miskolcon baj van. A leválók veszélyeztetik a bennmaradókat, hiszen számukra 
az egyetlen választási lehetőség a távhőszolgáltatás igénybevétele. Az előző 
ciklusban kellett volna azért tenni, hogy egyáltalán ne történjenek leválások. 
 
Dr. Hardonyi András: Véleménye szerint a politika és az objektivitás nem 
mindig fér össze, ezért fordulhat elő téves információk közlése. A városvezetés 
erején felül teljesít, s erre számos bizonyíték van. Miskolc egyre jobban kinyílik 
az idelátogatók számára, a rendezvények egyre színvonalasabbak, 
változatosabbak. A Diósgyőri várat hozza fel példaként, ahol nem csak a vár, 
hanem a környéke is megújult, például parkolót alakítottak ki, a közlekedési 
rend javul, a Szinva patak medre tiszta, rendezett. 
 
Wagner Róbert: A június 5-i Közgyűlésen, napirend előtti felszólalásában utalt 
arra, hogy egy évvel ezelőtt az MSZP 8000 új munkahelyet ígért. Felszólalását 
követően az MSZP egyik prominens képviselője felhívta a figyelmét arra, hogy 
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a közelmúltban több száz új munkahelyet teremtettek. Rákérdezett, hogy 
konkrétan milyen munkalehetőségekre gondol. Kiderült, hogy a 
közmunkaprogramról van szó. Véleménye szerint a közmunkaprogram nem 
minősül munkahelyteremtésnek, maximum időleges megoldásnak tekinthető. A 
közmunkaprogram azoknak segítség, akik az adott időszak alatt máshol 
elhelyezkedni nem tudtak. A közmunkaprogramot újabb munkanélküliség követ. 
Valódi munkahelyekre van szükség.  
 
Polgármester:  Egyetért Wagner Róbert képviselővel abban, hogy a 
munkanélküliség komoly problémája a városnak és ebben nem sok fejlődés 
történt. A munkanélküliség azonban nem egy év alatt alakult ki. A DAM 
dolgozók pozitívan értékelték, hogy a város mindent megtett, hogy 
munkahelyüket megmentse. Az új munkahelyek teremtésénél a közmunka 
fontos. A szervezéssel van probléma, ezért tervezik a Városgazda Kht-t 
átszervezni, mert erre a feladatra alkalmatlan. A közmunka fő funkciója a 
munkanélküliek munkaerőpiacra történő visszavezetése.  
Törekednek arra is, hogy a város újabb területeket szerezzen, hogy a 
vállalkozások letelepedhessenek. 
 
Borkúti László: Tájékoztatja  Közgyűlést, hogy a  Csillebérci tábor-program 
keretében 8000 hátrányos helyzetű miskolci családból 800 család gyermekének 
biztosítottak ingyenes nyaralást. Megköszöni a segítők aktív közreműködését.  
 
Polgármester: Dr. Szinay Attila képviselő hozzászólásával kapcsolatban 
megjegyzi, hogy jelenleg egyetlen észrevétel van a Közgyűlés előtt a 
Közigazgatási Hivatal részéről. 
 
Kobold Tamás: Az objektivitás nevében szól hozzá. A Diósgyőri vár környékén 
történt felújításokhoz megközelítőleg 200 millió Ft-tal az előző Kormány és 
városvezetés járult hozzá. A munkálatok a régészeti feltárások miatt húzódtak 
el.  
Kifogásolja, hogy jelenleg a város nem rendelkezik pontos statisztikai adatokkal 
a munkanélküliek számának meghatározására. A rendelkezésre álló felmérések 
Miskolc és környékének összesített adatait tartalmazzák. Javasolja, hogy 
készüljön csak a város adatait tartalmazó statisztika. 
A közmunka átmeneti munkahelyteremtésnek tekinthető. 
Valóban szükséges új földterületek felkutatása, de a probléma e nélkül is 
orvosolható.  
Ipari parkok helyett logisztikai központok kialakítását támogatja.  
 
Polgármester: A kulcskérdésnek nem az újabb adatok beszerzését tartja, 
hanem a munkanélküliek létszámának csökkentését. 
 
Dr. Szinay Attila: A Közigazgatási Hivatal 202-53/2003. iktatószámon 
bocsátotta ki észrevételét. 
 
Polgármester: A hivatkozott észrevételnek utána fog nézni. 
 
Fedor Vilmos alpolgármester: Véleménye szerint, ha egy tisztségviselőt 
megszólítanak, a politikai etikett azt diktálja, hogy illik reagálni. Lenártek András 
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hozzászólására reagálva elmondja, hogy jónak tartotta az előző évek 
szlogenjét, mely úgy hangzott: „merjünk álmodni, merjünk szabadon tervezni”.  
Az álmok valóra váltásához tényekre van szükség. Az elmúlt négy esztendő 
ígért beruházásai nem valósultak meg.  
Idén számos pályázat került benyújtásra. A pályázatok elbírálásának 
meghatározott rendje és kifutási ideje van. A Kossuth mozi ügyében viszont 
már döntöttek, 60 millió Ft támogatást kap a város.  
Orgona felújítási program kezdődött meg az Avasi templomban.  
A Béke mozi pályázatot a szaktárcák egyhangúlag támogatják.  
A sportcsarnok fejlesztése az elmúlt években elmaradt. 
Miskolc lehet az első város, ahol teljes körgyűrű épülhet, mely három fő 
kereskedelmi utat kapcsolhat be az országos vérkeringésbe. 
Ha a Martin-kertvárosi iskola valóban olyan állapotban van, ahogy azt Lenártek 
András képviselő vázolta, haladéktalanul intézkedni fog. 
 
Horváth Attila: A Roma Kisebbségi Önkormányzat nevében kéri, hogy Miskolc 
külterületére bejárást szervezzen polgármester úr. Javasolja, hogy Wagner 
Tamás és ifj. Burai Aladár személyekkel bővüljön a kisebbségi önkormányzat. 
Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy július Nyíregyházán Roma Kisebbségi 
Labdarugó kupa került megrendezésre, ahol a  miskolci csapat győzött. 
A roma kisebbségi önkormányzati helyiséget közösségi házként szeretnék a 
jövőben működtetni, ahol iskolai tevékenységet is folytatnának. 
Kérdése, hogy a kisebbségi önkormányzatot a Küzdelem a munka világából 
kirekesztődés ellen című  pályázat összeállításából miért hagyták ki. 
 
Polgármester: Horváth Attila képviselő választ fog kapni. Ha történt 
egyeztetési hiba korrigálni fogják. 
 
Tokár Balázs: 32.000 lakást érint a bérházak rossz állapotának problémája. 
Kérdése, hogy a hejőcsabai bérházfelújítást mikor követi újabb felújítás. Jó 
néhány lakásban az átlaghőmérséklet húsz fok alatt van. Az önkormányzat nem 
tudja a felújítás költségeit felvállalni, de pályázatokon részt vehetnének a 
lakosok, de sajnos saját erőből nem tudnak anyagi körülményeik miatt. 
Kifogásolja, hogy a költségvetésben erre nem különítettek el külön összeget. 
 
Juga György: A személykérdésekkel kapcsolatban elmondja, hogy 1994-1998 
között az MSZP egyik képviselője vezette a Városgazda Kht.  
Dr. Simon Gábor hozzászólására reagálva elmondja, hogy az Orbán-kormány 
döntött úgy, hogy a Diósgyőri Stadion fejlesztését támogatja. 
Az előző városvezetés törvénytelenséget nem követett el a távhőszolgáltatással 
kapcsolatban. 
Kéri  Dr. Szinay Attila képviselőtársa által említett törvényességi észrevétellel 
kapcsolatban polgármester úr tájékoztatását. 
 
Polgármester: Véleménye szerint a városvezetésnek az egész város 
távhőrendszerével kell foglalkoznia. A lakosság egy részét valóban 
foglalkoztatja a leválás lehetősége. Ezzel szemben Nyíregyházán, 
Debrecenben a visszacsatlakozásért lobbiznak. Az alapproblémát kell kezelni 
és pozitív színben feltüntetni a távhőszolgáltatás rendszerét. 
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Orosz Lajos alpolgármester: A stadion rekonstrukcióval kapcsolatban 
elmondja, hogy a Közgyűlés 2001-ben elfogadott egy tervet, de sem forrást, 
sem építési engedélyt nem rendeltek hozzá.  
Ha a konkrét tervek elkészülnek, az építési engedély iránti kérelmet beadják. 
Novemberre az új világítási rendszert megvalósítják, jövőre pedig az egész 
stadion megújul. 
 
Polgármester: Az elfogadott ügyrendi javaslatnak megfelelően zárt ülést rendel 
el. 
 
--- A zárt ülést követően ---- 
 
 
1. napirend tárgya: Polgármesteri beszámoló 
 
Előterjesztő: Káli Sándor polgármester 
 
Polgármester: Az előterjesztést véleményező bizottságok álláspontjának 
ismertetését kéri. 
 
Bizottsági vélemények: 
 
- Pénzügyi Bizottság 
- Jogi, Igazgatási Közbiztonsági és Összeférhetetlenségi Bizottság 
 
Mind a két bizottság támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 
Polgármester: Megnyitja a napirendi pont vitáját. 
 
Vitában hozzászólók: 
 
Ludnik Ferenc: Szűcs Erika alpolgármester asszony beszámolójában 
szerepel, hogy a Selyemréti strandfürdő üzemeltetőjével tárgyalást folytatott. 
Kérdése, hogy mikortól fog a nagy medence ismét üzemelni? 
 
Polgármester: A vitát lezárja és megadja a szót Szűcs Erika alpolgármester 
asszonynak, hogy az elhangzott kérdésre válaszoljon. 
 
Szűcs Erika alpolgármester asszony: Válaszában elmondja, hogy az említett 
tárgyalás a strand problémájának kirobbanása előtt történt. Azóta több 
egyeztetés is történt. Az ÁNTSZ által jóváhagyott anyaggal 09.03-án 
elkezdődött a medence felújítása. A beüzemelés 3-4 hétig is elhúzódhat és a 
végén az ÁNTSZ-nek kell a medencét átvennie. A sátorcsere finanszírozására 
pénzügyi javaslatot készít az üzemeltető. A medence-felújítás költségeit a bérlő 
fizeti. 
 
 
2. napirend tárgya:  Javaslat az Önkormányzat 2003. évi költségvetési 

előirányzatainak I. félévi módosítására 
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 Tájékoztató az Önkormányzat 2003. I. féléves 
gazdálkodásáról 

 Javaslat az Önkormányzat 2003. évi 
költségvetésének I. félévi korrekciójára 

 
Előterjesztő: Káli Sándor polgármester 
 
Polgármester: Tájékoztatja a közgyűlést, hogy előterjesztői módosító került 
kiosztásra. (Előterjesztői módosító indítvány a jegyzőkönyvhöz mellékelve)  
(A szóbeli kiegészítés további része a jegyzőkönyvhöz mellékelve.) 
 
Az előterjesztést valamennyi bizottság megkapta véleményezésre, kéri az 
álláspontok ismertetését. 
  
Bizottsági vélemények: 
 
- Gazdasági Bizottság módosítójával együtt támogatta az előterjesztés 
 elfogadását. 
- Pénzügyi Bizottság támogatta az előterjesztés elfogadását. 
- Városfejlesztési és -üzemeltetési Bizottság támogatta az előterjesztés 
 elfogadását. 
- Környezetvédelmi és Energiaügyi Bizottság támogatta az előterjesztés 
 elfogadását. 
- Kulturális és Sport Bizottság támogatta az előterjesztés  elfogadását. 
- Idegenforgalmi Bizottság támogatta az előterjesztés elfogadását. 
- Oktatási Bizottság támogatta az előterjesztés elfogadását. 
- Egészségügyi Bizottság támogatta az előterjesztés elfogadását. 
- Ifjúsági, Idősügyi és Családpolitikai Bizottság támogatta az 

előterjesztés elfogadását. 
- Jogi, Igazgatási, Közbiztonsági és Összeférhetetlenségi Bizottság 
 támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 
Polgármester: Megnyitja a napirendi pont vitáját. 
 
Vitában hozzászólók: 
 
Nyulászy Istvánné: Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy a napirendhez módosító 
indítványt nyújtott be. Ismerteti a módosító indítvány tartalmát. 
 
Szilágyi Gizella: A korrekció kapcsán a fogyatékkal élő gyermekek 
úszásoktatásának korrekciójához az Ifjúsági, Idősügyi és Családpolitikai 
Bizottság módosító indítványt nem fűzött, de nem értett egyet a fogyatékkal 
élők regionális atlétikai versenyéhez történt átcsoportosítással.  
Sajnálattal tapasztalta, hogy az úszásoktatásról csak azok az érintettek tudnak, 
akik az intézményes nevelésben, oktatásban valamilyen formában részt 
vesznek. Kéri a sportot felügyelő alpolgármester segítségét egy olyan rendszer 
kidolgozásához, mely a családban nevelkedő fogyatékkal élő gyermekeket is 
bevonná az úszásoktatásba. 
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Pelczné Dr. Gáll Ildikó: Utal arra, hogy a költségvetés tervezeténél is 
kifogásolta, hogy a költségvetés nehezen érthető. Akkor azt a választ kapta, 
hogy a vonatkozó törvény előírása szerint készítették el. Utánanézett és rájött 
azóta, hogy jobbat és mást is lehetne készíteni. Kiemeli például, hogy az előző 
évi pénzmaradványokat, a tervezetet, a teljesítést, a módosításokat, a 
korrekciókat külön oszlopként kezelve a számok elkülöníthetőek lennének. Kéri, 
hogy a következő évi költségvetés készítésénél javaslatait vegyék figyelembe. 
Az intézmények gazdálkodása kiegyensúlyozottnak mondható. A 
városüzemeltetés területén ugyanez nem mondható el. Elhangzott, hogy a 
MIHŐ Kft. gazdálkodása pénzügyi szempontból kontrollált. A beszámoló 39. 
oldala azonban nem ezt tartalmazza. 
A közszolgáltató társaságok teljesítése szinten van, de a belső aránytalanságok 
szembetűnők. Ez a probléma bizottsági ülésen is felvetődött. Akkor azt a 
választ kapta, hogy intézkedési terv készült, amit a Gazdasági Bizottság 
jóváhagyott. Véleménye szerint a terv nem teremti meg a gazdálkodás 
átláthatóságát.  
Beruházási oldalon a költségvetés a tervezésre csak szűk lehetőséget 
biztosított. Kérdése, hogy a fejlesztések elmaradásának mi az oka?  
 
Kobold Tamás: Az előterjesztés szakszerűségét nem vitatja. Széleskörű 
tájékoztatást tartalmaz az anyag arra vonatkozóan, hogy hogyan hajtotta végre 
a Közgyűlés a márciusban felvázolt terveit. 
A korrekcióról szóló rész inkább technikai és politikai jellegű. Az 
átcsoportosítások kialakításában a politikai szándék is beleszól.  
A teljesítés összességében időarányosnak tekinthető. Kifogásolja, hogy az  
intézmény-működtetési rendszerben  a dologi kiadásokat egyes intézmények 
túllépték. Az oktatási intézmények közül van olyan intézmény, ahol 80-100% 
feletti az időarányos teljesítés a dologi kiadások vonatkozásában. Felhívja a 
figyelmet arra, hogy év végén ezt a problémát meg kell oldani, mert nem 
mindegyik intézmény képes a bevételeivel fedezni a dologi kiadásokat.  
A Kereszténydemokrata frakció nem támogatja az előterjesztést. A 2003. 
márciusban elfogadott költségvetés filozófiájával sem értettek egyet, mert az 
előző évekhez képest lényegesen megnőtt a működési kiadások összege, a  
fejlesztési, fejlődési dinamika pedig vesztett lendületéből.  
Véleménye szerint a vázolt korrekció a város versenyképességét csökkenti. 
 
Üszögh Lajos: Utal arra, hogy Szirmán 5 évvel ezelőtt történt egy baleset az 
iskolában, egy tanuló vasgyűjtés során csonkolásos ujjsérülést szenvedett. 
Jogerős bírósági ítélet született az ügyben, amely az iskolát 1,5 millió Ft 
kártérítés fizetésére kötelezi. Az összeget azonban nem az iskola gazdálkodja 
ki, a város költségvetésében szerepel. Kifogásolja, hogy jelenleg az 
iskolabiztosítások semmilyen formában nem működnek.  
 
Lenártek András: Utal a 2003. szeptember 3-án az Észak-Magyarországban 
megjelent cikkre, melyben alpolgármester asszony a költségvetéssel 
kapcsolatban kijelenti, hogy minden a tervek szerint halad és ez ma igenis hír 
Magyarországon, amivel egyetért. Kérdése, hogy elég-e az, ha csak a terveket 
tudja a város teljesíteni és semmi pluszt nem tud felmutatni.  
Kifogásolja a belső aránytalanságokat, a fejlesztések elmaradását. A 
költségvetés leggyengébb pontjának a kevés fejlesztést tartja.  
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Polgármester: Lezárja a napirendi pont vitáját. Reagálva az elhangzottakra 
elmondja, hogy Nyulászy Istvánné módosító indítványával egyetért. Felkéri Dr. 
Kormos Vilmos osztályvezető urat, hogy válaszoljon Szilágyi Gizella képviselő 
asszony által feltett kérdésre. 
 
Dr. Kormos Vilmos: Azt kell pontosan kideríteni, hogy a szóba került atlétikai 
versenyt milyen módon finanszírozzák, hiszen már több alkalommal is 
rendeztek ilyen jellegű sporteseményt.  
 
Polgármester: Osztályvezető úr által elmondottakat is figyelembe véve Szilágyi 
Gizella képviselő asszony írásban választ fog kapni. 
Pelczné Dr. Gáll Ildikó hozzászólásával kapcsolatban elmondja, hogy a jó 
szerkezet valóban fontos. Javasolja, hogy a törvényi előírásoknak megfelelő, 
praktikus, használható költségvetés készüljön a jövőben. Ennek érdekében a 
Pénzügyi Bizottság és a Pénzügyi Osztály konstruktív közreműködését kéri. 
A beruházásokkal kapcsolatban elmondja, hogy az összes tervezett beruházási 
kiadásban van néhány el nem kezdődött beruházási tétel.  
A belső aránytalanságra reagálva elmondja, hogy Kobold Tamás intézményi 
kiadásokkal kapcsolatos megjegyzését fontosnak tartja, hiszen az alultervezés 
régóta probléma. Cél a pontos adatszolgáltatás megvalósítása az 
önkormányzati intézmények és cégek vonatkozásában. 
Támogatja, hogy az intézmények a biztosítási rendszerüket kiépítsék.  
 
 
3. napirend tárgya:  B.-A.-Z. Megyei Közigazgatási Hivatal 202-46/2003. sz. 

észrevétele a szociális ellátásokról és a 
lakbértámogatás helyi szabályairól 

 
Előterjesztő: Szűcs Erika alpolgármester asszony 
 
Polgármester: Kéri a bizottsági vélemények ismertetését. 
 
Bizottsági vélemények: 
 
- Jogi, Igazgatási, Közbiztonsági és Összeférhetetlenségi Bizottság 

támogatta az előterjesztés elfogadását. 
- Ifjúsági, Idősügyi és Családpolitikai Bizottság támogatta az 

előterjesztés elfogadását. 
 
Szilágyi Gizella: A Közigazgatási Hivatal olyan pontokat kifogásolt, 
amelyek a régi rendeletben 1993-1994 óta szó szerint ugyanilyen 
formában szerepelt. Nem érti, hogy miért pont most merültek fel ezek a 
jogi kifogások. 
 

- Pénzügyi Bizottság módosítójával együtt támogatta az előterjesztés 
 elfogadását. 
 
Polgármester: Megnyitja a napirendi pont vitáját. 
 
Vitában hozzászólók: 
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Szilágyi Gizella: Felhívja a figyelmet, hogy a rendelet száma hibásan szerepel 
az előterjesztésben.  
 
Polgármester: Lezárja a napirendi pont vitáját. Felkéri Dr. Mihalecz Péter 
aljegyzőt, hogy a számozási hibát korrigálja. 
 
 
4. napirend tárgya:  Javaslat a gépjármű elindulását gátló kerékbilincs 

alkalmazásáról szóló 22/2000. sz. rendelet 
módosítására 

 
Előterjesztő: Dr. Mihalecz Péter aljegyző 
 
Polgármester: Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy a Közigazgatási Hivatal 
észrevételével egyetértve – a vonatkozó törvénnyel összhangban – tett 
javaslatot az önkormányzati rendelet módosítására. Kéri a bizottsági 
vélemények ismertetését. 
 
Bizottsági vélemények: 
 
- Jogi, Igazgatási, Közbiztonsági és Összeférhetetlenségi Bizottság 

egyhangúlag támogatta az előterjesztés elfogadását. 
- Városfejlesztési és –üzemeltetési Bizottság támogatta az előterjesztés 

elfogadását. 
- Pénzügyi Bizottság módosítójával együtt támogatta az előterjesztés 

elfogadását. 
 

Polgármester: A Pénzügyi Bizottság módosító indítványát előterjesztői 
módosítóként kezeli. Megnyitja a napirendi pont vitáját. 
 
A képviselők részéről hozzászólás nem hangzott el. 
 
 
5. napirend tárgya:  Javaslat a helyi oktatás-irányítás statisztikai és 

pénzügyi adatszolgáltatás rendjéről szóló 
önkormányzati rendelet megalkotására 

 
Előterjesztő: Káli Sándor polgármester 
 
Polgármester: Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy a rendelet megalkotását – 
melyre törvényi felhatalmazás van – az önkormányzati statisztikai rendszer 
működése, a törvényességi ellenőrzési feladatok ellátása, a 
feladatfinanszírozás bevezetése, a nulla-bázisú költségvetés-tervezés 
adatigényeinek a meghatározása indokolja. 
 
Kéri a bizottsági vélemények ismertetését. 
 
Bizottsági vélemények: 
 
- Oktatási Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés elfogadását. 
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- Gazdasági Bizottság módosítójával együtt támogatta az előterjesztés 
elfogadását. 

- Pénzügyi Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés elfogadását. 
- Jogi, Igazgatási, Közbiztonsági és Összeférhetetlenségi Bizottság 

egyhangúlag támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 

 
Polgármester: Megnyitja a napirendi pont vitáját. 
 
Vitában hozzászólók: 
 
Horváth Ottóné: Javasolja, hogy a Gazdasági Bizottság módosító indítványát 
ne támogassák. Indoklásában főleg tartalmi okokra hivatkozik. Elmondja, hogy 
az óvodák és az alapfokú oktatási intézményeknél elő kell írni, hogy milyen 
körzetből kell a gyermekeket felvenni. A középiskoláknál ilyen előírás nincs.  
 
Dr. Varga Zoltán: Amikor a bizottsági ülésen ez a kérdés felvetődött, 
meggyőző szakmai választ nem kaptak, ezért jártak el a szövegszerkezet 
logikája értelmében. 
 
Polgármester: A napirend vitáját lezárja. 
 
6. napirend tárgya:  Változtatási tilalom ideiglenes feloldása 
 
Előterjesztő: Káli Sándor polgármester 
 
Polgármester: Több vállalkozó is jelezte, hogy az elrendelt változtatási tilalom 
akadályozza pályázaton való részételüket. 
 
Kéri a bizottsági vélemények ismertetését. 
 
Bizottsági vélemények: 
 
- Városfejlesztési és –üzemeltetési Bizottság támogatta az előterjesztés 

elfogadását. 
- Környezetvédelmi és Energiaügyi Bizottság egyhangúlag támogatta az 

előterjesztés elfogadását. 
- Jogi, Igazgatási, Közbiztonsági és Összeférhetetlenségi Bizottság 

egyhangúlag támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 

 
Polgármester: Megnyitja a napirendi pont vitáját. Felkéri Ujvári Andor 
főépítészt, hogy tájékoztassa a Közgyűlést a változtatási tilalommal és a 
szabályozási tervvel kapcsolatban. 
 
Vitában hozzászólók: 
 
Ujvári Andor: A DAM területére szükségszerű szabályozási tervet készíteni, ez 
már a szerkezeti tervben is megfogalmazódott. A szerkezeti terv a területre 
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kereskedelmi-szolgáltató funkciót javasol telepíteni. A fő probléma, hogy az 
érintett területre nincs alapgeodézia, nincs alaptérkép.  
Az önkormányzatnak össze kell fogni a vállalkozókkal a probléma megoldása 
érdekében.  
 
Halmai István: Utal arra, hogy a változtatási tilalmat azért kell feloldani, hogy 
bizonyos beruházások megvalósuljanak. Javasolja, hogy a hosszú távú 
tervekkel ellentétes beruházásokat ne támogassa a város. 
 
Polgármester: A napirend vitáját lezárja. 
 
7. napirend tárgya:  Önálló képviselői indítvány: 

Javaslat a közterület-használat engedélyezésével 
kapcsolatos eljárásról és a használati díjakról szóló, 
többször módosított 35/1997. sz. rendelet 
módosításáról 

 
Előterjesztő:  Dr. Tompa Sándor, Dr. Hardonyi András és Horváth Ottóné 

képviselők 
 

Polgármester:  Megadja a szót Dr. Hardonyi Andrásnak 
 
Dr. Hardonyi András: Nem új a diósgyőri termelők igénye arra vonatkozóan, 
hogy valamilyen formában legalizálják a kiskertekben megtermelt zöldségek, 
gyümölcsök eladását. Más városokban találtak megoldást az őstermelők 
támogatására.  
 
Polgármester: Kéri a bizottsági vélemények ismertetését. 
 
Bizottsági vélemények: 
 
- Városfejlesztési és –üzemeltetési Bizottság támogatta az előterjesztés 

elfogadását. 
 

Csordás Mihály: Javasolja, hogy ha a jövőben hasonló előterjesztések 
készülnek, mellékeljék az eredeti rendeletet is az átláthatóság érdekében. 
Ebben kéri aljegyző úr segítségét. 
 

- Gazdasági Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés 
elfogadását. 

- Pénzügyi Bizottság támogatta az előterjesztés elfogadását. 
- Környezetvédelmi és Energiaügyi Bizottság egyhangúlag támogatta az 

előterjesztés elfogadását. 
- Jogi, Igazgatási, Közbiztonsági és Összeférhetetlenségi Bizottság 

támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 

Polgármester: Megnyitja a napirendi pont vitáját. 
 
Vitában hozzászólók: 
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Lenártek András: Kiemeli, hogy az előterjesztők fő érve, hogy a zöldség, 
gyümölcs és virág felesleget kulturált és szabályozott értékesítési feltételekkel 
tudják eladni az arra rászorulók. Kifogásolja, hogy az előterjesztés pontatlanul 
fogalmaz. Véleménye szerint a Polgármesteri Hivatal illetékes szakembereivel 
előzetesen konzultálniuk kellett volna.  
Jelenleg is lehet az érintett közterületeken árusítani. Ez bővülne azáltal, hogy a 
kiskerttulajdonosok 75%-os kedvezménnyel szintén árusíthatnának, így a 
termékeket is olcsóbban tudnák adni, ami feszültséget eredményezne az  
őstermelőkkel. 
Az ellenőrzés, hogy milyen árut árulnak, a jegyző illetékességébe tartozik. 
Kérdése, hogy a hivatal felkészült-e a termelők ellenőrzésére. 
 
Ludnik Ferenc: Az előterjesztés alapgondolatával, hogy segítsék a 
kisnyugdíjasokat, egyetért. A közterület-használati engedély beszerzése 
azonban elég költséges és bonyolult procedúra. 
Javasolja, hogy ha ténylegesen a segítés a cél, térítésmentesen árulhassanak 
az érintettek. Ráadásul kevés emberről, körülbelül 8-10 főről van szó. Ezért  a 
rendeletalkotással nem ért egyet.  
 
Dr. Szinay Attila: A rendelet-tervezet véleménye szerint igen pontatlan, ezért 
javasolja az előterjesztőknek, hogy vonják vissza és precízebb formában a 
következő Közgyűlésre terjesszék be. Kiemeli például, hogy a rendelet-
tervezetben tulajdonosokról és bérlőkről van szó, de lehet valaki haszonélvező, 
ingyenes használó is. 
A rendelet-tervezet könnyen kijátszható, hiszen nem rendelkezik arról, hogy 
hogyan lehet majd megállapítani, hogy az árult termék honnan származik. 
 
Dr. Tompa Sándor: Pozitívan értékeli, hogy az ellenzéket is ennyire érdekli az 
előterjesztésük. Ha valóban 8-10 főről lenne szó, meg lehetne úgy is oldani a 
problémát, hogy a Közterület-felügyelet az értékesítésért nem büntetne, de 
tudomása szerint 80-100 főt érint. Azzal viszont nem ért egyet, hogy a 
méltányosság gyakorlásával bárkit is veszélyeztetnének. 
Elmondja, hogy a hivatal illetékes szakembereivel a nyár folyamán egyeztették 
az anyagot és a javaslataikat is figyelembe véve került ebben a formában 
megfogalmazásra. 
Céljuk, hogy az érintett kistermelők zaklatásoktól mentesen, nyugodt 
körülmények között tudják értékesíteni termékeiket. 
A rendelet elfogadása lehetőséget ad a Közterület-felügyeletnek arra is, hogy 
azokat ellenőrizze, akik a rendeletet kijátszva tennének szert haszonra. 
Véleménye szerint valós társadalmi problémáról van szó, amelyre  a rendelet 
elfogadása a megoldás. 
 
Az ülés vezetését Szűcs Erika alpolgármester asszony veszi át. 
 
Dr. Szinay Attila: Azzal egyetért, hogy például Miskolc közellátását nem fogja 
veszélyeztetni az elfogadott rendelet, mindössze jogi aggályait fogalmazta 
meg. 
 
Szűcs Erika alpolgármester asszony: Lezárja a vitát és megadja a szót Dr. 
Hardonyi Andrásnak, hogy reagáljon a vitában elhangzottakra. 
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Dr. Hardonyi András: Utal arra, hogy az előterjesztést több ízben is 
egyeztették a Polgármesteri Hivatal illetékes szakembereivel. A nyugdíjasok 
eddig is árultak, de a Közterület-felügyelet rendszerint meg is büntette őket. 
Miskolc nem mezőgazdasági város, nem fognak több százan jelentkezni. 
Elmondja, hogy jelen előterjesztés nem az első próbálkozásuk, de eddig nem 
kaptak zöld utat. 
 
Szűcs Erika alpolgármester asszony: Fél órás szünetet rendel el. 
 
--- szünet után --- 
 
Az ülést Polgármester úr vezeti. 
 
8. napirend tárgya:  Javaslat a távhőszolgáltatásról szóló 18/2003. 

(V.12.) sz. rendelet hatályon kívül helyezésére 
 

Előterjesztő: Orosz Lajos alpolgármester 
 
Orosz Lajos alpolgármester: Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy Kiss György 
úrral megbeszélést folytatott a távhőszolgáltatás kérdéskörében.  
A 18/2003. sz. rendelet hatályon kívül helyezését okafogyottá válása indokolja.  
Egyetért Dr. Szinay Attila napirend előtti hozzászólásában tett kijelentésével, 
miszerint a lakosság sérelmére nem lehet döntéseket hozni. 
Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy részt vett a MIHŐ Kft. felügyelő bizottsági 
ülésén. Javasolta, hogy vizsgálják meg, hogy az önkormányzati fenntartású 
intézmények milyen feltételekkel csatlakozhatnának újra a távhő rendszerre. 
Az előterjesztés szöveges részében található egy hiba, amit ezúton korrigál. Az 
utolsó mondat helyesen: „A rendelet nem visszamenőleges hatállyal helyezze 
hatályon kívül.” 

 
Polgármester: Az előterjesztést véleményező bizottságok álláspontjának 
ismertetését kéri. 
 
Bizottsági vélemények: 
 
- Jogi, Igazgatási, Közbiztonsági és Összeférhetetlenségi Bizottság 

egyhangúlag támogatta az előterjesztés elfogadását. 
- Városfejlesztési és –üzemeltetési Bizottság támogatta az előterjesztés 

elfogadását. 
- Gazdasági Bizottság támogatta az előterjesztés elfogadását. 
- Pénzügyi Bizottság támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 
Polgármester: Megnyitja a napirendi pont vitáját. 
 
Vitában hozzászólók: 

 
Dr. Szinay Attila: Véleménye szerint jelenleg a helyzet a következő: született 
egy kis és egy nagy tiltás. Mindkét tiltást törvénytelennek találta a Közigazgatási 
Hivatal. A távhő rendszerről történő leválás megtiltása törvénytelen. Akik e 
rendelkezés miatt esnek el a megtakarítástól, évekkel később a Polgármesteri 
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Hivatalnak fogják benyújtani az elmaradt megtakarításról a számlát. Ugyanis, 
ha engedélyeznék a leválásokat, az a legtöbb esetben megtakarítást 
eredményezne az érintetteknek. Kérdése, hogy ki fogja ezért a politikai és 
gazdasági felelősséget válni. 
Az Összefogás-FIDESZ-MDF frakció mind a két tiltás hatályon kívül helyezését 
támogatja. 
 
Juga György: Kiemeli, hogy Szűcs Erika alpolgármester asszony utalt arra, 
hogy az előző városvezetés komoly mulasztásokat követett el. Véleménye 
szerint a jelenlegi városvezetés hoz egymás után olyan döntéseket, amelyeket 
a Közigazgatási Hivatal kifogásol. Ha bírósági úton is beigazolódik e döntések 
törvénytelensége, igen nagy összegű kártérítést fog az önkormányzat fizetni.  
A jelenlegi városvezetés tevékenysége a cégek átvilágításáról szól. A MIHŐ 
Kft-n kívül eddig az összes cégről kiderült, hogy nem működik hatékonyan. 
Alpolgármester asszony említette, hogy Debrecenben a Plaza a 
távhőszolgáltató rendszerre csatlakozott. Ezzel kapcsolatban elmondja, hogy 
piaci versenyben a debreceni távhőszolgáltató megmérette magát és kialakított 
egy külön rendszert, amit vállalkozóként üzemeltet. Miskolcon ehelyett 
kényszerintézkedésekkel, áremelésekkel próbálják megoldani a helyzetet. 
Szerinte a törvények betartása mindennél fontosabb cél. 
 
Szűcs Erika alpolgármester asszony: Utal arra, hogy a június 26-i 
Közgyűlésen már tisztázták, hogy a Közigazgatási Hivatal nem felettes szerve 
az önkormányzatnak, maximum észrevétellel élhet, ha törvénytelenséget 
tapasztal, amit viszont nem kötelesek elfogadni.  
A távhőszolgáltatással kapcsolatban elmondja, hogy a napirend előtti 
felszólalásra reagálva már kifejtette, hogy nem ért egyet a csak az 
önkormányzat által megtámogatott cég olykor veszteséges működtetésének 
fenntartásával. Ez a módszer az előző városvezetés módszere volt. 
Feltételekhez és követelményekhez kötik az önkormányzati besegítő akciókat. 
Folyik a gazdasági helyzet javítására vonatkozó átvilágítás. Cél, hogy világossá 
váljon, hogy mi az, ami még a cégből kihozható és mi az, amit a közkasszából 
kell fedezni. 
 
Üveges Lajos: Ügyrendi javaslata, hogy hallgassa meg a Közgyűlés a MIHŐ 
Kft. igazgatóját. 
 
Polgármester: Szavazásra teszi fel az elhangzott ügyrendi javaslatot. 
 

A Közgyűlés 17 igen, 11 nem, 10 tartózkodó 
szavazattal az ügyrendi javaslatot elutasította. 

 
Pelczné Dr. Gáll Ildikó: Véleménye szerint a Közigazgatási Hivatal észrevétele 
segítő szándéknak tekinthető. A 18/2003. sz. rendeletet azért javasolja hatályon 
kívül helyezni, mert törvény és alkotmányellenes. Amennyiben elfogadják a 
Közigazgatási Hivatal észrevételét, javasolja, hogy az előterjesztő a  rendeletet 
visszamenőlegesen helyezze hatályon kívül. 
 
Dr. Szinay Attila: A Közigazgatási Hivatal valóban nem jogosult hatályon kívül 
helyezni az önkormányzati rendeletet. Az ellenzék és a Közigazgatási Hivatal 
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véleménye megegyezik. A Közgyűlés azok kárára követ el jogsértést, akik eleve 
nehezebb helyzetben vannak és ügyvédre sem biztos, hogy telik. Ezért sem 
támogatja a leválás tiltását. 
 
Polgármester: Lezárja a vitát és megadja a szót Orosz Lajos 
alpolgármesternek, hogy reagáljon a vitában elhangzottakra. 
 
Orosz Lajos alpolgármester: Megérti azoknak a társasházaknak a 
problémáját, akik már megvásárolták a kazánt, mert úgy döntöttek, hogy saját 
fűtési rendszert alakítanak ki.  
Véleménye szerint a tiltás feloldása okozna kárt, hiszen ez előre nem látható 
pluszköltségeket jelentene a távhőszolgáltató rendszerben maradóknak. 
 
9. napirend tárgya:  MVM Rt. és MIHŐ Kft. között 2002. március 11-én 

megkötött Üzleti megállapodás és hosszú távú 
távhőszállításra vonatkozó előszerződés módosítása 

 
Előterjesztő: Szűcs Erika alpolgármester asszony 
 
Szűcs Erika alpolgármester asszony: Ügyrendi javaslata, hogy a napirendet 
a Közgyűlés zárt ülésen tárgyalja tekintettel arra, hogy az előterjesztői módosító 
indítvány is a szerződés tartalmának olyan értelmű módosítását indítványozza, 
ami az eredeti megállapodáshoz hasonlóan üzleti titok. 
 
Polgármester: Szavazásra teszi fel az elhangzott ügyrendi javaslatot. 
 

A Közgyűlés 31 igen, 5 nem, 5 tartózkodó 
szavazattal az ügyrendi javaslatot elfogadta. 

 
 
10. napirend tárgya:  Javaslat a MIHŐ Kft. kölcsön-tartozásának 

rendezésére 
 

Előterjesztő: Szűcs Erika alpolgármester asszony 
 
Polgármester: Megadja a szót az előterjesztőnek.  
 
Szűcs Erika alpolgármester asszony: Szóbeli kiegészítésében elmondja, 
hogy a MIHŐ Kft. likviditási problémáinak megoldására a testület döntése 
alapján az elmúlt évben 300  millió Ft-ot folyósítottak a cégnek. A kölcsönnel 
kapcsolatban az egyik lehetséges megoldás a visszafizetésre történő 
kötelezés. Az előkészítő munkák során a kölcsön felhasználásának egy másik 
módját tartották kivitelezhetőbbnek. Indoklásában elmondja, hogy az indítvány 
szoros összefüggésben van a 800 millió Ft-os 90%-ban állami forrású 
adósságkonszolidációs akcióval, amelynek az alanyait törvényi rendelkezések 
határozzák meg. Az eddigi adatok alapján közel 700 család már túl van az 
adósság tanácsadáson, az adósságállományuk közel 270 millió Ft, ebből a 
MIHŐ felé fennálló tartozás 200 millió Ft. Nagyon sok család nem felel meg a 
törvényben megszabott feltételeknek, vagy problémájuk e program keretében 
nem kezelhető.  
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Tekintettel arra, hogy sokan kérnek részletfizetést, ez a fajta konszolidáció 
nagyon elhúzódna. Szükségesnek tartja önkormányzati forrásból kiegészítő 
konszolidációt megvalósítani, hogy minél több család számára biztosítsák az 
adósságcsapdából való menekülést. Ezért úgy döntöttek, hogy a kölcsönt a 
MIHŐ Kft-től nem kérik vissza,  inkább adósságvásárlásra fordítják, ezáltal 
segítve a programból kimaradó családokon.  
 
Polgármester: Az előterjesztést véleményező bizottságok álláspontjának 
ismertetését kéri. 
 
Bizottsági vélemények: 
 
- Városfejlesztési és –üzemeltetési Bizottság támogatta az előterjesztés 

elfogadását. 
- Gazdasági Bizottság módosítójával együtt támogatta az előterjesztés 

elfogadását. 
- Pénzügyi Bizottság 3 igen, 1 nem, 2 tartózkodás mellett nem foglalt 

állást. 
- Jogi, Igazgatási, Közbiztonsági és Összeférhetetlenségi Bizottság 

egyhangúlag támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 

 
Polgármester: Megnyitja a napirendi pont vitáját. 
 
Vitában hozzászólók: 
 
Halmai István: Pozitívan értékeli, hogy az önkormányzat tud segíteni a MIHŐ 
Kft-nek. Azt viszont nem érti, hogy ha annyi pénz áll rendelkezésre az 
adósságkonszolidációra, hogy a 800 millió Ft-ot 250 millió Ft-tal megemelik, 
akkor ezt a 300 millió Ft-os tartozás nélkül is megtehették volna. Ilyen 
értelemben az összefüggést nem érti. 
 
Pelczné Dr. Gáll Ildikó: A MIHŐ Kft. részére 400 millió Ft-os évi  működési 
támogatást szavazott meg a Közgyűlés, ami teljes egészében lehívásra került, 
az időarányos igénybevételen felül. Ezen kívül 60 millió Ft kölcsöne is van a 
cégnek. A 300 millió Ft-os kölcsön visszakövetelhető lett volna, de ehelyett – 
amint azt alpolgármester asszony részletesen kifejtette – az adósságvásárlást 
választották.  
 
Üszögh Lajos: Nehéz dönteni ekkora összegről képviselőként, ha minimális  
információk állnak csak rendelkezésre. Kérdése, hogy a hitellehetőséget miért 
nem hosszabbították meg? Ezzel egyidejűleg pedig miért nem kérte fel a 
városvezetés a céget, hogy dolgozzon ki a projekten belül egy konkrét 
Közgyűlés elé terjesztendő programot? 
Mit jelent a lakossági közüzemi díjtartozás? Távhődíjjal tartozó emberekről  van 
szó? Az adósok mikortól adósok, milyen követelésekről van szó, mikor járt le a 
követelés? Ha lejárt, kamattartozás van-e beépítve a konstrukcióba? 
 
Polgármester: A napirend vitáját lezárja és megadja a szót Szűcs Erika 
alpolgármester asszonynak, hogy reagáljon az elhangzottakra. 
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Szűcs Erika alpolgármester asszony: Véleménye szerint nem  a MIHŐ Kft. 
mentesítéséről van szó. Egy olyan előterjesztést is meg lehetett volna 
fogalmazni, amiben az szerepel, hogy szeptember 1-jéig vagy 10-ig a cég az 
összeget visszafizeti és az, hogy ez az összeg mire kerül felhasználásra. A 
lényeg, hogy a 300 millió Ft-ot mire használják. Az adósságkonszolidációt 
indító rendeletalkotás során a Közgyűlés elvileg egyet értett azzal, hogy az 
állami adósságkonszolidációt ki kell egészíteni. Olyan családokról is szó van, 
akik tudják fizetni folyamatosan kötelezettségeiket, és ezért kiesnek a törvény 
által meghatározott kategóriákból. Javasolja, hogy a 300 millió Ft kölcsönt 
használják fel azoknak a családoknak az adósságkonszolidációban való 
pozícióba hozására, akik nem tudnak különböző okok miatt részt venni, illetve 
a részletfizetést vállalják át. Az adósságkonszolidáció akkor érvényes, ha 18 
hónapig folyamatosan fizetésre kerülnek a kötelezettségek. A lényeg, hogy a 
családok nem engedményt, hanem a kötelezettségek teljesítéséhez türelmi időt 
kapnak. Az ehhez szükséges technikai adalékokat, dokumentációkat az 
októberi Közgyűlésre terjesztik be.  
 
Pelczné Dr. Gáll Ildikó: Ügyrendi kérdése, hogy a MIHŐ Kft. a kölcsönt vissza 
tudná-e fizetni jelen körülmények között? 
 
Szűcs Erika alpolgármester asszony: Az adósságkonszolidációból a MIHŐ 
Kft. számára realizálható likvid pénzeszközök nagysága előzetes felmérések 
szerint: 464 millió Ft. A MIHŐ Kft. a napokban megkapja azt 100 millió Ft-os  
fejlesztési támogatást, ami már az utalványozás fázisában van. Ez összesen 
564 millió Ft. Tételesen kimutatható, reális bevételei tehát vannak a cégnek. Ha 
visszafizetésre köteleznék a céget, lelassulna a konszolidációs folyamat. 
 
Üszögh Lajos: Ügyrendi javaslata, hogy a mostani napirendet tárgyalják két 
fordulóban. A cég pedig készítsen egy komplex 20-30 oldalas átfogó 
tanulmányt a probléma kezelésére, amit a különböző szakmai fórumokon az 
októberi Közgyűlést megelőzően megvitathatnak. 
 
Polgármester: Az ügyrendi javaslat nem szavaztatható, mert a vitát már 
lezárta. 
 
Juga György: Véleménye szerint ügyrendi javaslatot bármikor lehet tenni. 
 
Polgármester: Szavazásra teszi fel Üszögh Lajos ügyrendi javaslatát. 
 

A Közgyűlés 11 igen, 26 nem, 1 tartózkodó 
szavazattal az ügyrendi javaslatot elutasította. 

 
 
11. napirend tárgya:  Javaslat a pártok, civil és társadalmi szervezetek 

elhelyezésére 
 

Előterjesztő: Káli Sándor polgármester 
 
Polgármester: Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy a jelen előterjesztés a 
korábban biztosított kedvezményes használatok 2002. december 31. napjával 
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történő lejáratra figyelemmel a jövőbeni elhelyezés kérdéseit kívánja 
szabályozni. 
 
A napirendhez előterjesztői módosító indítványt tesz: 
 
Tekintettel arra, hogy a megjegyzés rovatban szereplő hiányosságát a Magyar 
Igazság és Élet Pártja időközben rendezte – javasolja; hogy az elutasított 
használókat tartalmazó 3. sz. mellékletből törlésre kerüljenek és a Közgyűlés 
továbbra is biztosítsa a párt számára az általa jelenleg is használt Ady Endre u. 
18. sz. alatti 182 m2-es helyiség csoportot, 94 %-os kedvezmény-mértékkel. 
Ennek megfelelően a pártok részére biztosított kedvezményes 
helyiséghasználat c. 1.sz. mellékletbe kerüljenek felvételre. 
 
Javasolja továbbá, hogy újonnan benyújtott kérelem alapján az Országos Roma 
Szövetség a Corvin u. 1. sz. alatt 112 m2-es helyiségcsoportot, 70 %-os 
kedvezmény mellett kapja meg és kerüljön felvételre a 2/1. sz. mellékletbe. 
 
Végül a 2/1. sz. mellékletben a Mozgássérültek és Barátaik Városi 
Egyesületének felajánlott helyiségek m2 mutatója a következők szerint változik: 
550 m2 helyett 117 m2, ill. marad változatlanul a 423 m2. A helyiségigény 
csökkenése a 100 %-os kedvezmény miatt a fizetendő bérleti díjat nem érinti. 

 
A szavazásnál ezt kéri figyelembe venni. 
 
Az előterjesztést véleményező bizottságok álláspontjának ismertetését kéri. 
 
Bizottsági vélemények: 

 
- Városfejlesztési és –üzemeltetési Bizottság egyhangúlag támogatta az 

előterjesztés elfogadását. 
- Ifjúsági, Idősügyi és Családpolitikai Bizottság egyhangúlag támogatta 

az előterjesztés elfogadását. 
- Gazdasági Bizottság módosítójával együtt támogatta az előterjesztés 

elfogadását. 
- Pénzügyi Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés elfogadását. 
- Jogi, Igazgatási, Közbiztonsági és Összeférhetetlenségi Bizottság 

módosítójával együtt támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 
Dimanopulosz Kirill: A módosító indítvány benyújtását az indokolja, hogy 
az elutasítás oka jelenleg fogalmilag kizárt, hiszen a helyiségben nincs víz 
bevezetve, ezért vízdíjat sem fizethetnek. 
 
Polgármester: Felkéri Edőcs József igazgató urat, hogy tájékoztassa a 
testületet, hogy lehetséges az, hogy fizet valaki vízdíjat úgy, hogy víz 
nincs bevezetve. 
 
Edőcs József: Elmondja, hogy a vízhasználat ugyan tényleg kizárható, de 
mivel nem egy komfortos helyről van szó, a vízvételi lehetőség az udvaron 
található. Jelenleg a hatályos rendelkezések értelmében az épületben 
tartózkodó bérlők részére kell létszámarányosan a vízfogyasztást 
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elosztani, függetlenül attól, hogy igénybe veszik ezt a lehetőséget vagy 
sem. 
 

- Idegenforgalmi Bizottság módosítójával együtt támogatta az 
előterjesztést. 

 
Polgármester: Megnyitja a napirendi pont vitáját. 
 
Vitában hozzászólók: 
 
Dr. Tompa Sándor: Az előterjesztés 1. sz. melléklete a pártok részére 
biztosított kedvezményes helyiséghasználatot tartalmazza. Azzal egyetért, hogy 
az országgyűlési választásokon 1%-ot elért, az önkormányzati választásokon is 
elindult és frakcióval rendelkező pártoknak kell önkormányzati helyiséget 
biztosítani. A mellékletben szerepel az MKDSZ. Ismerete szerint az MKDSZ 
választásokon is induló társadalmi szervezet. A parlamentben frakciót alakít egy 
másik párttal. Az MKDSZ a KDNP-vel rendezte viszonyát. A KDNP rendelkezik 
KVI-s ingatlannal. Kérdése, hogy mi az igazság ingatlan ügyben? Javasolja, 
hogy a listából kerüljön ki az MKDSZ. 
 
Üveges Lajos: Az MKDSZ képviselői 2002. előtt is a Közgyűlés tagjai voltak. A 
KDNP és  az MKDSZ nem ugyanaz, nem lehet a kettőt összemosni. A frakció 
tagjai az MKDSZ színeiben indultak a választásokon. 
A Kereszténydemokrata frakció módosító indítványt nyújtott be az 
előterjesztéshez. Részletesen ismerteti a módosító indítványt. 
 
Orosz Lajos alpolgármester: Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy augusztus 29-i 
dátummal levelet kapott Oláh Gábortól. A  Weltmann Kft. elnöke levelében 
kifejti, hogy a cég miért kér 90%-os kedvezményt. A két szakosztályban 
hátrányos helyzetű, roma származású fiatalok is sportolnak. 
Kéri polgármester urat, hogy a Weltmann Kft. kérését előterjesztői módosító 
indítványként kezelje. 
 
Dr. Répássy Róbert: Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy az MKDSZ olyan 
szervezet, amely az önkormányzati választójog értelmében teljes joggal indult a 
választásokon. Az önkormányzati választásokon nem csak politikai pártok 
indulhatnak, társadalmi szervezetek és független jelöltek is. A rendelet pedig 
úgy szól, hogy vagy a parlamenti választásokon vagy az önkormányzati 
választásokon kell a megfelelő eredményt elérnie ahhoz, hogy 
kedvezményesen helyiséget kaphasson az önkormányzattól. 
 
Dr. Tompa Sándor: Megköszöni Dr. Répássy Róbert kiegészítését és egyetért 
azzal, hogy az elv így helyes, de az 1. sz. melléklet a pártok részére biztosított 
kedvezményes helyiséghasználatot tartalmazza.  
A helyi újságokból úgy tájékozódott, hogy az újjászerveződött helyi KDNP 
vezetősége a jelenlegi frakció tagjaiból tevődik össze. A KDNP pedig 
rendelkezik KVI által biztosított ingatlannal, ezért nem ért egyet részükre plusz 
helyiség biztosításával. 
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Kobold Tamás: Kérdése, hogy a Corvin utcai ingatlannal mennyi pénzt vettek 
ki az állampolgárok zsebéből? 
 
Polgármester: A legtöbb vitát kiváltó kérdés mindig a pártok, társadalmi 
szervezetek elhelyezése. Megpróbálták a párt pontos definiálását az 
előterjesztésben. Fontos az is, melyek azok a szervezetek, amelyek 
ténylegesen tevékenykednek, hiszen jó néhány szervezet még a levelekre sem 
válaszol. Továbbá szempont volt az is, hogy miskolci illetőséggel bíró 
szervezetről legyen szó.  
A Kereszténydemokrata frakció módosító indítványában szereplő Baptista 
Gyülekezetre vonatkozó javaslatot előterjesztői módosító indítványként kezeli. 
Felkéri Edőcs József igazgató urat, hogy tájékoztassa a Közgyűlést a Kulturális 
és Idegenforgalmi Irodát érintő kedvezmény mértékről. 
 
Edőcs József: A Kulturális és Idegenforgalmi Iroda nem alaptevékenységet 
folytat. Ez különbözteti meg az önkormányzati és felekezeti feladatokat ellátó 
intézményektől. A bevételét viszont meg kell teremteni, vagy másik 
megoldásként az ingatlant kezelésbe is lehet adni és akkor a szervezet köteles 
a saját költségvetéséből az épület fenntartásáról gondoskodnia. 
 
Dr. Tompa Sándor: Kobold Tamás hozzászólására reagálva elmondja, hogy a 
Corvin utcai ingatlant az MSZP az előző kormány döntése alapján a megyei 
szervezet kapta.  
 
Juga György: Megjegyzi, hogy Dr. Tompa Sándornak nem tűnt fel, hogy a 
pártok részére biztosított kedvezményes helyiségek rovatban szerepel egy 
Magyar Polgári Párt elnevezésű szervezet. Kifogásolja, hogy a szervezet 
részére a Kossuth u. 16. sz. alatti FIDESZ-MPSZ helyiségét akarják kiutalni. 
Kéri polgármester úr helyesbítését ez ügyben. 
 
Polgármester: Valóban tévedés történt és kéri, hogy Juga György 
frakcióvezető úr által használt megnevezést használják a jövőben.  
A napirend vitáját lezárja. 
Előterjesztői módosítóként elfogadja Orosz Lajos alpolgármester úr javaslatát. 
 
Tavaszi Zsolt: Az előterjesztésben szerepel egy  4. sz. melléklet. Az 1.,2.,3. sz. 
mellékletet a határozati javaslat meghivatkozza, de a 4. sz.-t nem. Ügyrendi 
kérdése, hogy a 4. sz. melléklet hogyan kapcsolódik az anyaghoz. 
 
Polgármester: Felkéri Edőcs József igazgató urat, hogy válaszoljon az 
elhangzott kérdésre. 
 
Edőcs József: Elnézést kér a rossz elnevezésért, természetesen a jövőben 
Juga György frakcióvezető által használt megnevezést fogják használni. 
A 4. sz. melléklet csak és kizárólag tájékoztató jellegű. Ezért nincs kapcsolódási 
pont sem a többi melléklethez, sem az előterjesztés többi részéhez. 
 
12. napirend tárgya: Javaslat az egészségügyi alapellátás átszervezésének 

koncepciójára 
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Előterjesztő: Szűcs Erika alpolgármester asszony 
 
Polgármester: Megadja a szót az előterjesztőnek.  
 
Szűcs Erika alpolgármester asszony: Szóbeli kiegészítésében elmondja, 
hogy az egészségügyi alapellátás az Ötv-ben rögzített kötelező önkormányzati 
feladat. Fontosnak tartja, hogy az egészségügyi alapellátás színvonalasan 
működjön.  
Az előterjesztésben világosan felsorolták a problémákat. Ezek közül kiemeli, 
hogy a rendszer szétaprózódott, az alapellátás különböző egységei nincsenek 
összhangban. Az alapellátás keretében a lakosság számára hozzáférhető 
egészségügyi szolgáltatásokat eddig nem kidolgozott koncepció alapján 
fejlesztették. 
A ma működő rendszer a rendszerben dolgozók szempontjából is problémás. 
Az ellátási formák megszervezése, például a védőnők két külön kórházhoz 
rendelése, eltérő kondíciókat eredményez. Gond van a védőnők és az orvosok 
együttműködésével. 
A finanszírozással kapcsolatban megjegyzi, hogy aránytalannak tartja a 
felhasználást. Az egészségügyi ellátás infrastruktúrájának és tartalmának 
fejlesztésére aránytalanul kevés jut. 
A problémák kezelésére új struktúrát javasolnak bevezetésre. Fő cél az 
alapellátásban rejlő, életminőséget javító lehetőségek maximális kihasználása, 
széleskörű egészségnevelési programok megvalósítása.  
Gazdasági cél, hogy Miskolc az egészségügy regionális centruma legyen. Az 
egészségügyben realizált bevételeket és az egészségügy foglalkoztató 
képességét növelni kell. 
Pénzügyi-költségvetési cél, hogy a rendelkezésre álló forrásokat az ellátás 
tartalmának és színvonalának emeléséhez rendeljék. 
Az átszervezésre vonatkozó javaslatok között szerepel a rendelők pénzügyi 
támogatással történő  értékesítése, új telephelyek felkutatása. 
Az alapellátással kapcsolatos fejlesztési koncepció egy 2006-ig kidolgozott 
folyamat. A rendelőket a privatizáció lezárásáig is üzemeltetni kell. Az új 
tulajdonosi struktúra kialakításában kéri a Miskolci Háziorvosok Egyesületének 
aktív közreműködését.  
További feladatot jelent a védőnői tanácsadók és a gyermekorvosi rendelők 
szétválasztása.  
Az iskola-egészségügyi ellátást egy szélesebb körű városi egészségfejlesztési 
program részeként kezelik. 
Az ügyeleti rendszer átalakítása is szükségszerű. Eddig egy vállalkozás látta el 
a szervezési feladatokat. Nem a cég szakmai munkájával van a probléma. Az 
ügyelet kórházhoz telepítése jó alap a sürgősségi centrum pozíció elnyerésére. 
160 kórházból összesen 60 kórház élhet ezzel a lehetősséggel.  
Kéri a testületet, támogassa az előterjesztés elfogadását. 
 
Az ülés vezetését Orosz Lajos alpolgármester veszi át. 
  
Orosz Lajos alpolgármester: Az előterjesztést véleményező bizottságok 
álláspontjának ismertetését kéri. 
 
Bizottsági vélemények: 
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- Egészségügyi Bizottság támogatta az előterjesztés elfogadását. 
- Gazdasági Bizottság módosítójával együtt támogatta az előterjesztés 

elfogadását. 
- Pénzügyi Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés elfogadását. 
- Jogi, Igazgatási, Közbiztonsági és Összeférhetetlenségi Bizottság 

támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 
Orosz Lajos alpolgármester: Megnyitja a napirendi pont vitáját. 
 

 
Vitában hozzászólók: 
 
Dr. Kovács László: Az egészségügyi alapellátás önkormányzati feladat. 
Kifogásolja, hogy konkrét időpont csak az ügyelet-átszervezésnél szerepel.  
Az egészségügyi alapellátás szervezésével és működtetésével kapcsolatos 
változtatásokkal egyetért.  
Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy az Összefogás-FIDESZ-MDF frakció módosító 
indítványt nyújtott be. 
A privatizáció megindulását támogatja, a részletes terveket viszont hiányolja. 
Javasolja, hogy konkrét időpontot határozzanak meg a rendelők 
tulajdonváltására vonatkozó feltételek kidolgozására. Ahhoz, hogy az orvosok 
reálisan dönteni tudjanak, szükség van részletes költségvetési felmérésre. 
Az ügyeleti rendszer átszervezésével kapcsolatban elmondja, hogy azzal 
egyetért, hogy a kapacitáskihasználás miatt a kórházakhoz rendeljék az 
ügyeletek működését. 
Kérdése, hogy pontosan mi fog történni 2004. január 1-jétől az ügyeleti 
rendszerben. Bízik abban, hogy mindkét városi kórházhoz integrálják a felnőtt 
háziorvosi ügyeletet. Jelenleg adottak-e a feltételek a kivitelezéshez? 
Az általános és középiskolák iskolaorvosi ellátására vonatkozó elképzelés 
részletesen szerepel az előterjesztésben. Javasolja, hogy a középiskolákban is 
főállású iskolaorvosok lássák el az iskolaorvosi teendőket. 
 
Dr. Hártó György: A Diósgyőri Kórházban 2002-ben került a Sürgősségi 
Baleseti Ambulancia átadásra, ahol egy héten belül ki lehet az ügyeleti 
helyiséget alakítani. Az ügyelet infrastruktúrájának megteremtése a Diósgyőri 
Kórházban nem okoz problémát. 
Azzal egyetért, hogy a háziorvosi rendelők üzemeltetésére, a praxisok szakmai 
koordinálására az MVHR-rel kössenek szolgáltatási szerződést. Jelenleg az a 
gyakorlat, hogy a kórházak műszaki osztálya végzi a karbantartási, javítási 
munkákat a háziorvosi rendelőkben. Sok panasz érkezett arra vonatkozóan, 
hogy a munkálatokat nem végzik el időben, akadályozva ezzel a rendelés 
menetét is. 
A határozati javaslat b.) pontját maximálisan támogatja. 
A határozati javaslat d.) pontját az alábbiak szerint javasolja módosítani: „…Az 
ügyeletet önkormányzati fenntartású egészségügyi közintézményekben kell 
megszervezni...” 
A koordinációs fórum szervezését támogatja. 
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Dr. Koleszár Lajos: Támogatja, hogy a város ügyeleti ellátása a kórházakhoz 
kerüljön. Az ügyelet a városkörnyéki betegeket is ellátja, ha az illetékes 
háziorvos nem elérhető. A Semmelweis Kórház felkészült az ügyeleti rendszer 
kialakítására. A szakmai konstrukció kialakításakor javasolja a GYEK 
működését követendő példaként figyelembe venni. 
 
Dr. Hardonyi András: A határidőkkel kapcsolatban megjegyzi, hogy az 
előterjesztés egy koncepciót tartalmaz, ami folyamatos, dinamikus munkát 
jelent. 
Dr. Hártó György hozzászólására reagálva elmondja, hogy a sürgősségi 
betegellátás, a baleseti ambulancia és az ügyelet nem ugyanaz. Az országban 
60 sürgősségi betegellátó centrumot fognak létrehozni, ezért fontos a mielőbbi 
jó pozíció megszerzése. 
 
Üszögh Lajos: A betegek szempontjából közelít a problémához. Kérdése, 
hogy a város mennyit szán a megfelelő műszaki felszereltségű helyiségek 
kialakítására. A fő cél, hogy a beteg a megfelelő ellátást kapja a lehető 
legrövidebb időn belül, vagyis a  beteg-elégedettségi mutatókat kell minél 
pozitívabbá tenni. 
 
Orosz Lajos alpolgármester: Javasolja, hogy a 13. napirendhez kapcsolódó 
bizottsági állásfoglalásokat hallgassák meg, mert a napirendet már jórészt 
megtárgyalták, s a 12-13. napirend vitájára összevontan reagáljon az 
előterjesztő. 
 
Dr. Hártó György: Egyáltalán nem keveri össze Dr. Hardonyi András által 
szóvá tett fogalmakat. A lényeg, hogy az ügyeleti ellátás egy sürgősségi 
ellátási forma. 
 
Orosz Lajos alpolgármester: Kéri a 13. napirendre vonatkozó bizottsági 
állásfoglalásokat.  
 
13. napirend tárgya:  Javaslat az Oxytrans Kft-vel kötött megállapodás és a 

Központi Ügyeleti Szolgálat Szabályzatának 
módosítására 

 
Előterjesztő: Szűcs Erika alpolgármester 
 
Bizottsági vélemények: 
 
- Egészségügyi Bizottság támogatta az előterjesztés elfogadását. 
- Gazdasági Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés 

elfogadását. 
- Pénzügyi Bizottság módosítójával együtt támogatta az előterjesztés 

elfogadását. 
- Jogi, Igazgatási, Közbiztonsági és Összeférhetetlenségi Bizottság 

egyhangúlag támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 

Orosz Lajos alpolgármester: Megnyitja a napirendi pont vitáját.  
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Vitában hozzászólók: 
 

Dr. Kovács László: Elmondja, hogy az ügyeleti rendszer olyan kényes 
problémákat vet fel, melyeket úgy megoldani, hogy mindenki elégedett legyen 
nem lehet. Pozitívan értékeli, hogy az Oxytrans Kft-től való elszakadás békés 
úton történik.  
Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy az Összefogás-FIDESZ-MDF frakció módosító 
indítványt nyújtott be. 
 
Orosz Lajos alpolgármester: A napirend feletti vitát lezárja és felkéri Szűcs 
Erika alpolgármester asszonyt, hogy reagáljon a 12. és 13. napirendi pont 
vitájában elhangzottakra. 
 
Szűcs Erika alpolgármester asszony: Az alapellátással kapcsolatos 
támogatásokat és intelmeket megköszöni. Jelen előterjesztés szándéka az 
irányvonalak vázolása volt. A részleteket a koncepció elfogadása után 
konkretizálják.  
Az Oxytrans Kft-vel témakörében elmondja, hogy az ügyelettel kapcsolatos 
problémák között felmerült az is, hogy nem egy közintézményről van szó, 
hanem a vitában is említett két kórházról. 
A háziorvosok ügyeleti díjának visszamenőleges emelésével nem ért egyet.  
 
14.  napirend tárgya:  Miskolc Megyei Jogú Város Bursa Hungarica 

Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 
2004. évi forduló 

 
Előterjesztő: Szűcs Erika alpolgármester 
 
Polgármester: Megadja a szót az előterjesztőnek.  
 
Szűcs Erika alpolgármester asszony: Az ösztöndíj a felsőoktatási 
rendszerben tanuló, szociálisan rászoruló hallgatókat érinti. Három elemű 
támogatási rendszerről van szó, melyben finanszírozást biztosít az 
önkormányzat, hozzájárulhat a Megyei Önkormányzat és az Oktatási 
Minisztérium is. 
Két típusú támogatás van: 10 és 30 hónapos támogatás. 

 
Orosz Lajos alpolgármester: Az előterjesztést véleményező bizottságok 
álláspontjának ismertetését kéri. 
 
Bizottsági vélemények: 
 
- Oktatási Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés elfogadását. 
- Ifjúsági, Idősügyi és Családpolitikai Bizottság egyhangúlag támogatta 

az előterjesztés elfogadását. 
- Gazdasági Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés 

elfogadását. 
- Pénzügyi Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés elfogadását. 
- Jogi, Igazgatási, Közbiztonsági és Összeférhetetlenségi Bizottság 

egyhangúlag támogatta az előterjesztés elfogadását. 
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.Orosz Lajos alpolgármester: Megnyitja a napirendi pont vitáját. 
 
A képviselők részéről hozzászólás nem hangzott el. 
 
15.  napirend tárgya:  Dr. Antall József mellszobrának elhelyezése 

 
Előterjesztő: Káli Sándor polgármester 

 
Orosz Lajos alpolgármester: Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy Dr. Antall 
József néhai miniszterelnök szobrát halálának 10. évfordulóján a Miskolci 
Nemzeti Színház melletti pihenőparkban kívánja elhelyezni az MDF Miskolci 
Szervezete, a Polgárok Miskolcért és a Nemzetért Egyesület. A szándékot 
támogatólag terjesztette az előterjesztő a testület elé. 
 
Felkéri a bizottsági álláspontok ismertetésére a napirendet véleményező 
bizottságok elnökeit: 
 
Bizottsági vélemények: 
 
- Városfejlesztési és -üzemeltetési Bizottság támogatta az előterjesztés 

elfogadását. 
 
Csordás Mihály: A bizottsági ülésen felmerült, hogy jelenleg a köztéren 
elhelyezett, de nem az önkormányzat által létrehozott műalkotásokra  
nincs szabályozásra arra vonatkozóan, hogy ki fogja ezeket a köztéri 
műalkotásokat gondozni. A bizottság hozott egy határozatot arra 
vonatkozóan, hogy az alapítványok, civil szervezetek által létrehozott 
közterületen lévő műalkotások gondozásáról szülessen szabályozás, 
melynek felelőse Orosz Lajos alpolgármester. 
 

- Kulturális Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés elfogadását. 
- Jogi, Igazgatási, Közbiztonsági és Összeférhetetlenségi Bizottság 

egyhangúlag támogatta az előterjesztés elfogadását. 
. 
Orosz Lajos alpolgármester: Megnyitja a napirendi pont vitáját. 
 
Vitában hozzászólók: 
 
Dr. Kovács László: Véleménye szerint 10 évvel Dr. Antall József halálát 
követően érzelmektől mentesen, tárgyilagos hangnemben ki lehet jelenteni, 
hogy a Magyar Köztársaság néhai miniszterelnöke kiemelkedő személyiség 
volt.  
Magyarországon először közteret a miniszterelnökről Miskolcon neveztek el 
2000-ben. 
A szobor tervezési munkálatait tavasszal kezdte meg az MDF Miskolci 
Szervezete, a Polgárok Miskolcért és a Nemzetért Egyesülete. A művészet 
képviselői támogatták a szobor elhelyezését. Kéri a Közgyűlés támogatását is. 
Az MDF városi szervezete gyűjtést szervez a mellszobor költségeinek 
fedezésére. 
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Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy az Összefogás-FIDESZ-MDF frakció az 
előterjesztéshez módosító indítványt nyújtott be. 
 
Üszögh Lajos: Pozitívan értékeli a szobor elhelyezésének ötletét, a park 
jelenlegi állapotát azonban kifogásolja.  
Egy szórólapként funkcionáló térképen maga a tér nem is szerepel. 
 
Orosz Lajos alpolgármester: A napirend feletti vitát lezárja.  
Megköszöni az észrevételeket, az illetékes osztály figyelmét fel fogja hívni, 
hogy a kiadványokon szerepeljen a tér.  
A kihelyezést követően a szobor gondozásáért, környezetének rendben 
tartásáért vállalja a felelősséget. 
 
16.  napirend tárgya:  Javaslat a Közterület-felügyelet intézményvezetői 

álláshelyére történő pályázat kiírására 
 

Előterjesztő: Orosz Lajos alpolgármester 
 
Orosz Lajos alpolgármester: Szóbeli kiegészítésében a névtelen levelet író 
egyént szólítja meg és elmondja, hogy Dr. Magyarné Nagy Klára megbízott 
igazgató írásban nyilatkozott arról, hogy fennálló összeférhetetlenségét 
megszüntette. 
 
Az előterjesztést véleményező bizottságok álláspontjának ismertetését kéri. 
 
Bizottsági vélemények: 
 
- Városfejlesztési és -üzemeltetési Bizottság egyhangúlag támogatta az 

előterjesztés elfogadását. 
- Pénzügyi Bizottság módosítójával együtt egyhangúlag támogatta az 

előterjesztés elfogadását. 
 

- Jogi, Igazgatási, Közbiztonsági és Összeférhetetlenségi Bizottság 
egyhangúlag támogatta az előterjesztés elfogadását. 

 
Orosz Lajos alpolgármester: Megnyitja a napirendi pont vitáját. 
 
A képviselők részéről hozzászólás nem hangzott el. 
 
Orosz Lajos alpolgármester: Előterjesztői módosító indítványt fogalmaz 
meg.  
 
A pályázati feltételek felsorolásánál „a munkakörnek megfelelő szakterületen 
eltöltött legalább 5 éves szakmai gyakorlat”  
 
az alábbiak szerint módosuljon:  
 
„a munkakörnek megfelelő szakterületen eltöltött legalább 5 éves vezetői 
gyakorlat” 
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A pályázati feltételek rovat egészüljön ki az alábbiakkal:  
 
„Előnyt élvez az a pályázó, aki angol vagy német nyelvtudással rendelkezik.” 
 
 
17.  napirend tárgya:  Hozzájárulás tisztségviselő alapítványi 

feladatvállalásához 
 

Előterjesztő: Káli Sándor polgármester 
 
Az ülés vezetését Polgármester úr veszi át. 
 
Polgármester: Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy Szűcs Erika alpolgármester 
asszony felkérést kapott, hogy az alakuló Kéthly Anna Alapítvány 
kuratóriumában tagsági funkciót töltsön be. A felkérést alpolgármester asszony 
elfogadta. 
 
Polgármester: Az előterjesztést véleményező Jogi, Igazgatási, Közbiztonsági 
és Összeférhetetlenségi Bizottság álláspontjának ismertetését kéri. 
 
Bizottsági vélemény: 

 
- Jogi, Igazgatási, Közbiztonsági és Összeférhetetlenségi Bizottság 

támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 
Polgármester: Megnyitja a napirendi pont vitáját. 
 
A képviselők részéről hozzászólás nem hangzott el. 
 
 
18.  napirend tárgya: Önálló képviselői indítvány: 

Ad hoc Bizottság létrehozása 
 

Előterjesztő:  T. Asztalos Ildikó 
 Az Energiaügyi és Környezetvédelmi Bizottság elnöke 
 
Polgármester: Megadja a szót az előterjesztőnek. 
 
T. Asztalos Ildikó: Szóbeli kiegészítésében elmondja, hogy a 3-as 
főközlekedési út Miskolcon áthaladó nyomvonalával érintett lakosok által 
szervezett különböző lakossági fórumokon több ízben is részt vett. Rengeteg 
problémára derült fény, ezért javasolja az Ad hoc Bizottság felállítását. A fő 
célkitűzés a Miskolcot elkerülő körgyűrű mielőbbi megépítésének 
szorgalmazása. Az érintettekkel abban egyeztek meg, hogy a bizottság 
működése nyilvános lesz, az üléseken az érdeklődők bármikor részt vehetnek. 
Miskolc közlekedésének egészét át kell tekinteni, ami szintén a bizottság 
feladata lesz. 
 
Módosító indítványt fogalmaz meg: 
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„ Az Ad hoc Bizottság tagjai közül a tisztségviselők kerüljenek törlésre.  
Balázsi Tibor kerüljön be a bizottsági tagok közé. ” 
 
Polgármester: Az előterjesztést véleményező bizottságok álláspontjának 
ismertetését kéri. 
 
Bizottsági vélemények: 
 
- Környezetvédelmi és Energiaügyi Bizottság támogatta az előterjesztés 

elfogadását  
- Jogi, Igazgatási, Közbiztonsági és Összeférhetetlenségi Bizottság 

egyhangúlag támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 
Polgármester: Megnyitja a napirendi pont vitáját. 
 
Vitában hozzászólók: 
 
Varga László: Az Ad hoc Bizottság létrehozásával egyetért. Javasolja, hogy a 
3. sz. főúttal kapcsolatos problémákon túl a 26. sz. főút mentén élők 
problémáival is foglalkozzon a bizottság és a 13. illetve 14. választókerületek 
önkormányzati képviselői is kapjanak lehetőséget a közreműködésre.  
Javaslatát kéri előterjesztői módosítóként kezelni. 
 
Lenártek András: Nem ért egyet a bizottság létrehozásával, mert a megoldani 
kívánt problémák jó részét már bizottság létrehozása nélkül megoldották. 2001-
ben döntött a Kormány az M30-as megépítéséről. Az M30-as építése azóta már 
elkezdődött. Kérdése, hogy akkor mi is a konkrét probléma. 
Martin-kertváros, Szirma közlekedésével is lehetne foglalkozni, hiszen 
reggelente hatalmas dugók alakulnak ki a város felé vezető utakon. 
Kérdése, hogy a bizottság szakmai vagy politikai jellegű bizottság. Véleménye 
szerint szakember nincs a tagok között. 
Célravezetőbb lenne a  teljes város közlekedésének problématérképét 
elkészíttetni egy valóban szakmai bizottsággal.  
 
Dr. Tompa Sándor: Térképpel prezentálja az M30-as és a Miskolci elkerülő út 
építésének fázisait. Tervezés alatt van a Miskolci félgyűrű még hiányzó része. 
1998-ban ütemesen haladt az M3-as autópálya építése. Az M3-as autópálya 
építése az Orbán-kormány alatt került leállításra, az elkerülő útból összesen 
egy körforgalom valósult meg Felsőzsolcánál. 
Véleménye szerint a bizottságot már 4 évvel ezelőtt létre kellett volna hozni. 
A hatályos kormányhatározatot javasolta az alábbiakkal kibővíteni: a CORA-nál 
található körforgalomhoz déli bekötő út építése, a 26-os főútra történő 
rácsatlakozás kivitelezése. 
A bizottságot mindenképpen létre kell hozni. A város közlekedési rendszerének 
fejlesztése halaszthatatlan feladat. 
 
Javasolja a bizottságot a következő tagokkal kiegészíteni: 
Dr. Simon Gábor, Fedor Vilmos, Varga László. 
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Halmai István: Lenártek Andrással ért egyet abban, hogy a probléma 
megoldását nem politikusokból álló bizottságra kell bízni. Véleménye szerint az  
lenne a legjobb megoldás, ha a nem kívánatos forgalmat elterelnék.  
Ha minden igaz, jövő év végére az M30-as a felsőzsolcai csatlakozásig kiépül. 
Az első ilyen jellegű probléma az Arany János tér, Szentpéteri kapu 
vonatkozásában  jelentkezett. Megoldás akkor nem született. Az ott élők a 
forgalom miatt igen magas zajterhelésnek vannak kitéve. A kiút az elkerülő út 
építése. Más megoldást a bizottság se fog találni, ezért látszat akciónak tartja a 
bizottság létrehozását. 
 
Lenártek András: Nem ért egyet Dr. Tompa Sándorral. 1999-ben az ő 
javaslatára fogadta el az Országgyűlés a zsolcai útkarbantartást, fejlesztést és 
az M30-as út építését mindig is fontosnak tartotta. 
 
Polgármester: Fontosnak tartja, hogy a lakosság is lássa a beruházások 
alakulását. Véleménye szerint a zsolcai körforgalom nem szerencsés 
kivitelezés. Nem tartja jónak azt sem, hogy az M30-as út körforgalomba 
torkolljon. Az észak borsodi forgalmat a 26-os és az M30-as út összekötése 
vinné ki a városból.  
Javasolja, hogy az Ad hoc Bizottság működésére határozzanak meg egy 
konkrét időintervallumot. Amikor úgy ítélik meg, hogy a bizottság áttekintette 
feladatait, fejezze be működését, hiszen a bizottság működésének anyagi 
vonzata is van. 
Jelzi, hogy Fedor Vilmos alpolgármester nem lehet a bizottság tagja, mert 
tisztségviselő. 
Lezárja a napirendi pont vitáját és megadja a szót az előterjesztőnek, hogy 
reagáljon a vitában elhangzottakra.  
 
T. Asztalos Ildikó: A határozati javaslat 3. pontjában megjelölte az időbeli 
korlátot. A novemberi Közgyűlésre tervezi az anyagot előterjeszteni.  
Varga László és Dr. Tompa Sándor által elmondottakkal egyetért és a 
javaslataikat előterjesztői módosítóként kezeli. 
Nem ért egyet Lenártek Andrással, ugyanis a problémák léteznek. Kéri, hogy 
keresse fel a Szilágyi 54. számot vagy a Soltész Nagy Kálmán 104. számot és 
töltsön el tíz percet a házak előtt, hogy maga is megtapasztalja a zaj- és 
környezetszennyezés mértékét. 
Az M30-as út megépítése számos problémát megold, de nem mindent. 
A bizottság valóban politikai bizottság is, hiszen a politikusok feladata a 
lakosság tájékoztatása. 
 
 
19.  napirend tárgya: Javaslat a Közgyűlés 2003. II. félévi munkatervére 

 
Előterjesztő: Káli Sándor polgármester 
 
Polgármester: Az előterjesztést véleményező bizottságok álláspontjának 
ismertetését kéri. 
 
Bizottsági vélemények: 
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- Gazdasági Bizottság módosítójával együtt támogatta az előterjesztés 
elfogadását. 

- Pénzügyi Bizottság támogatta az előterjesztés elfogadását. 
- Városfejlesztési- és üzemeltetési Bizottság egyhangúlag támogatta az 

előterjesztés elfogadását. 
- Környezetvédelmi és Energiaügyi Bizottság módosítójával együtt 

támogatta az előterjesztés elfogadását. 
- Kulturális és Sport Bizottság módosítójával együtt támogatta az 

előterjesztés elfogadását. 
- Idegenforgalmi Bizottság módosítójával együtt támogatta az 

előterjesztés elfogadását. 
- Oktatási Bizottság támogatta az előterjesztés elfogadását. 
- Egészségügyi Bizottság támogatta az előterjesztés elfogadását. 
- Ifjúsági, Idősügyi és Családpolitikai Bizottság módosítójával együtt 

támogatta az előterjesztés elfogadását. 
- Jogi, Igazgatási, Közbiztonsági és Összeférhetetlenségi Bizottság 

egyhangúlag támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 
Polgármester: Megnyitja a napirendi pont vitáját. 
 
A képviselők részéről hozzászólás nem hangzott el. 
 
20.  napirend tárgya:  Beszámoló az átruházott és a lejárt határidejű 

határozatok végrehajtásáról 
 
Előterjesztő: Káli Sándor polgármester 
 
Polgármester: Az előterjesztést véleményező bizottságok álláspontjának 
ismertetését kéri. 
 
Bizottsági vélemények: 
 
- Jogi, Igazgatási, Közbiztonsági és Összeférhetetlenségi Bizottság 

egyhangúlag támogatta az előterjesztés elfogadását. 
- Gazdasági Bizottság  támogatta az előterjesztés elfogadását. 
- Pénzügyi Bizottság támogatta az előterjesztés elfogadását. 
- Városfejlesztési- és üzemeltetési Bizottság támogatta az előterjesztés 

elfogadását. 
- Környezetvédelmi és Energiaügyi Bizottság támogatta az előterjesztés 

elfogadását. 
- Kulturális és Sport Bizottság támogatta az előterjesztés elfogadását. 
- Idegenforgalmi Bizottság támogatta az előterjesztés elfogadását. 
- Oktatási Bizottság támogatta az előterjesztés elfogadását. 
- Egészségügyi Bizottság támogatta az előterjesztés elfogadását. 
- Ifjúsági, Idősügyi és Családpolitikai Bizottság támogatta az 

előterjesztés elfogadását. 
 
Polgármester: Megnyitja a napirendi pont vitáját. 
 
A képviselők részéről hozzászólás nem hangzott el. 
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21.  napirend tárgya:  Tájékoztató a kórházi Ad hoc Bizottság 

tevékenységéről és a kórházak 2003. I. félévi 
tevékenységéről 

 
Előterjesztő: Szűcs Erika alpolgármester asszony 
  
 
Polgármester: Az előterjesztést véleményező bizottságok álláspontjának 
ismertetését kéri. 
 
Bizottsági vélemények: 
 
- Egészségügyi Bizottság támogatta az előterjesztés elfogadását. 
- Városfejlesztési- és üzemeltetési Bizottság támogatta az előterjesztés 

elfogadását. 
- Gazdasági Bizottság  támogatta az előterjesztés elfogadását. 
- Pénzügyi Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés elfogadását. 
- Jogi, Igazgatási, Közbiztonsági és Összeférhetetlenségi Bizottság 

egyhangúlag támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 
Polgármester: Megnyitja a napirendi pont vitáját. 
 
Vitában hozzászólók: 
 
Dr. Varga Zoltán: Az Ad hoc Bizottság elnökeként elmondja, hogy az 
előterjesztés részletesen tartalmazza a városi kórházak szervezetében 
végbement változásokat.  
A kórházak pénzügyi reorganizációs programjában részt vevő 30 kórházból 12 
kórház sikertelenül szerepelt, így az állami támogatást is vissza kell fizetniük. A 
két miskolci kórházat ez a veszély nem fenyegeti.  
A bizottság azért tud szakmailag hatékonyan működni, mert a politikai 
szempontokat eleve kizárták. Mivel a bizottság ülései nyilvánosak, bárki részt 
vehet és megtapasztalhatja, hogy valóban kooperatív munkát végeznek. 
 
Dr. Hártó György: Egyetért Dr. Varga Zoltán képviselőtársa által 
elmondottakkal. A bizottság egyre effektívebb munkát végez, ami annak 
köszönhető, hogy a politikai és egyéb érdekeket is teljesen kizárták.  
Véleménye szerint a két városi kórház helyzete kielégítő. Az a  koncepció, 
hogy nem vonják össze a kórházakat, mindenképpen jobb helyzetet  teremtett. 
 
Polgármester: Lezárja a napirendi pont vitáját. 
 
Polgármester: Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy a sürgősséggel napirendre 
tűzött előterjesztések tárgyalása következik 
 
 
1. sürgősségi napirend tárgya:  Miskolc, Vörösmarty-Corvin utcák sarkán 

lévő 6942/30 helyrajzi számú ingatlan 
értékesítésére 
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Előterjesztő: Káli Sándor polgármester 
 
Polgármester: Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy az ITC székház melletti 
beépítetlen területről van szó, mely ingatlant a MIK Rt-nek – közgyűlési döntés 
alapján – 18 eFt/m2 induló áron, többszöri hirdetés ellenére nem sikerült 
értékesíteni. 
Az OTP Bank Rt. részéről most komoly szándék jelentkezett a beépítetlen 
területen történő székház építésére.  
Kéri a  Közgyűlést, támogassa az ingatlan értékesítésére előterjesztett 
javaslatot. 
A sürgősségi napirend bizottsági megtárgyalására nem került sor. A napirend 
feletti vitát megnyitja. 
 
A képviselők részéről hozzászólás nem hangzott el. 
 
2. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat a Széchenyi u. 107. sz. alatti 

ingatlanrészben NORDA Észak-
Magyarországi Regionális Fejlesztési 
Központ kialakítására 

 
Előterjesztő: Káli Sándor polgármester 
 
Polgármester: Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy a Gazdasági Bizottság által 
hozott döntés alapján a MIK Rt. a Széchenyi u. 107. sz. alatti ingatlan II. emeleti 
helyiségcsoportját bérbe adta a NORDA Észak-Magyarországi Regionális 
Fejlesztési Ügynökség részére. Az ügynökség az irodák megfelelő színvonalú 
kialakítása, ill. az épület teljes körű felújítása érdekében pályázatot nyújtott be a 
Megyei Területfejlesztési Tanácshoz. A sikeres pályázat egyik feltétele a 
tulajdonosi hozzájárulás a jelzálog bejegyzéséhez. 
 
A sürgősségi napirend bizottsági megtárgyalására nem került sor. A napirend 
feletti vitát megnyitja. 
 
Vitában hozzászólók: 
 
Lenártek András: Jelenleg a NORDA a Csabai kapuban működik. Kérdése, 
hogy a Csabai kapui ingatlant értékesítik-e? 
 
Polgármester: Felkéri Edőcs József igazgató urat, hogy válaszoljon az 
elhangzott kérdésre. 
 
Edőcs József: Válaszában elmondja, hogy az eddig lefolytatott tárgyalásokból 
világosan kiderült, hogy a NORDA a Széchenyi 107. sz. alatt akarja központját 
kialakítani. Első ütemben a 2. emeletet kéri igénybe venni, melyre bérleti 
szerződést is kötöttek. A továbbiakban az önkormányzat is pályázhat az épület 
többi részének  felújítására. A jelzálogot elfogadhatónak tartják, mert a cég a 
pályázati pénzt az épület felújítására fordítaná. 
 
Polgármester: A napirend feletti vitát lezárja. 
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3. sürgősségi napirend tárgya:  A Foglalkoztatási és Munkaügyi 
Minisztérium megbízásából az Európai 
Szociális Alap  
Társadalmi Közhasznú Társaság által 
meghirdetett „Küzdelem a munka világából 
történő kirekesztődés ellen” című pályázat 
benyújtása 

 
Előterjesztő: Szűcs Erika  alpolgármester asszony 
 
Polgármester: Megadja a szót az előterjesztőnek. 
 
Szűcs Erika alpolgármester asszony: Utal Wagner Róbert napirend előtti 
hozzászólására, melyben a munkanélküliség megoldási lehetőségeit 
feszegette. Jelen előterjesztés bizonyítja, hogy nem csak a közhasznú 
munkában látják a probléma megoldását. A továbbfoglalkoztatás és a 
munkaerő-piaci stabil pozíció megteremtése a cél. 
 
Polgármester: A sürgősségi napirend bizottsági megtárgyalására nem került 
sor. A napirend feletti vitát megnyitja. 
 
A képviselők részéről hozzászólás nem hangzott el. 
 
 
4. sürgősségi napirend tárgya:  Hátrányos helyzetű roma felnőttek oktatása 

„Digitális Középiskola keretében” 
 
Előterjesztő: Fedor Vilmos alpolgármester  
 
Polgármester: A napirend feletti vitát megnyitja. 
 
Vitában hozzászólók: 
 
Horváth Ottóné: Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy az Oktatási Bizottság a 
napirendet megtárgyalta. Mivel a finanszírozási kérdések tisztázódtak a 
bizottság támogatja az előterjesztés elfogadását. 
 
Polgármester: A napirend feletti vitát lezárja. 
 
5. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat az „Európa program” keretében az 

egészségügyi intézményeknél az elavult, 
szakmailag nem megfelelő berendezések 
cseréjének, beszerzésének támogatására 
vonatkozó igényfelméréssel kapcsolatban 

 
 
Előterjesztő: Szűcs Erika  alpolgármester asszony 
 
Polgármester: A napirend feletti vitát megnyitja. 
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A képviselők részéről hozzászólás nem hangzott el. 
 
 
7. sürgősségi napirend tárgya:  Beszámoló az „ART Mozi” Pályázat 

módosításáról 
 
Előterjesztő: Fedor Vilmos alpolgármester  
 
Polgármester: Megadja a szót az előterjesztőnek. 
 
Fedor Vilmos alpolgármester: Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy tavasszal a 
Nemzeti Kulturális Örökség Minisztériuma pályázatot írt ki a hagyományos 
művész mozik technikai fejlesztésére. A bíráló bizottság úgy döntött, hogy 
Miskolc pályázatát is támogatja. A bizottság javasolta, hogy konzorciumot 
hozzanak létre az áfa visszaigényléséhez, továbbá a beruházás koordinátora a 
Cine-Mis Kht. legyen. 
Reagálva Üszögh Lajos hozzászólására, melyben kifogásolta, hogy a 
kiadványokban miért nem szerepel  a Dr. Antall Józsefről elnevezett park, 
elmondja, hogy a hivatkozott szórólap 1997-ben jelent meg, a Közgyűlés pedig 
1999-ben döntött a park névváltoztatásáról. 
 
 
Polgármester:  A napirend feletti vitát megnyitja. 
 
 
Vitában hozzászólók: 
 
Üszögh Lajos: Javasolja, hogy az elavult kiadványokat gyűjtsék össze.  
Kérdése, hogy ha 50 millió Ft-ról 62,5 millió Ft-ra nő a beruházás összege, a 
műszaki fejlesztésekben ez hogyan fog megjelenni. 
 
Polgármester: A napirend feletti vitát lezárja. Megadja a szót az 
előterjesztőnek, hogy válaszoljon az elhangzott kérdésre. 
 
Fedor Vilmos alpolgármester: A Hevesi és a Kossuth mozit is új hang- és 
képtechnikával szerelik fel. Az Operafesztivál alatt például operafilmeket is lehet 
vetíteni. Ha szükséges egyéb felújítási munkákat is elvégeztetnek.   
 
Polgármester: Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy a soron következő 
előterjesztéseket a Közgyűlés zárt ülésen tárgyalja. 
 
Előtte kéri, tárgyalják meg a közérdekű bejelentéseket, interpellációkat.  
Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy előzetesen öt képviselő jelezte, hogy 
közérdekű bejelentése, illetve interpellációja van. 
 
Cseh László: A kohászati salakheggyel kapcsolatban kérdezi polgármester 
úrtól, hogy vannak-e konkrét tervek a felszámolásra vonatkozóan, mert egyre 
nagyobb számban érkeznek hozzá a lakossági kifogások. Utal arra, hogy a 
Közgyűlés tavasszal a halna környéki utcák területére építési tilalmat rendelt el. 
Ez maga után vonta az ingatlanok forgalmi értékének csökkenését. 
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Miskolcon az uralkodó északi széljárás tovább rontja a helyzetet, mivel a 
szennyező por az Avas és Tapolca felé is rendszeresen száll.  
Polgármester úr a Parlamentben interpellált ez ügyben, ezért kéri, hogy 
ismertesse a Környezetvédelmi és Vízügyi Minisztérium vonatkozó 
állásfoglalását.  
 
Polgármester: Felkéri Vargha Tibor urat, az Építési és Környezetvédelmi 
Osztály vezetőjét, hogy az említett építési tilalomról pontos tájékoztatást adjon. 
 
Vargha Tibor: Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy a szóban forgó építési tilalmat 
már régebben elrendelték. Ezúttal csak pontosítás történt. Régebben felvetődött 
az is, hogy esetleg az autópálya építéséhez fogják felhasználni az elszállítandó 
salakot. Erről polgármester úr ad tájékoztatást. 
 
Polgármester: Az autópálya építése érdekcsoportok összeütközését is maga 
után vonja. Példaként a kavicskitermelők, a földtulajdonosok és a 
salaktulajdonosok érdekellentétét emeli ki. Sok országban támogatják a halnák 
felszámolását. Ahhoz, hogy fel lehessen építkezésre használni a salakanyagot 
előzetes bevizsgálásokra van szükség. Ezt követően rendeletben kell a 
salakfelhasználást kedvezőbb helyzetbe hozni, hiszen jelenleg ez a 
költségesebb eljárás.  
 
T. Asztalos Ildikó: Orosz Lajos alpolgármester úrnak nyújtja be 
interpellációját. Utal arra, hogy már a júniusi Közgyűlésen is szólt a 
kommunális hulladékszállítás témakörében. Az RWE ismételten kiküldött el 
nem végzett szállítási munkákról számlákat a lakosoknak.  
A lakosokkal történő megegyezés nem jött létre. A lakosok megfélemlítve érzik 
magukat. Véleménye szerint az RWE Umwelt Kft-nek piaci viszonyok között 
kellene tisztességes eszközökkel terjeszkedni. 
Kéri alpolgármester urat, hogy vizsgáltassa ki a problémát a lakóházak közös 
képviselőit is bevonva. Ha kiderül, hogy valóban nem volt jogos a számlák 
kipostázása, szólítsa fel a céget, hogy a jövőben kerülje az ehhez hasonló 
magatartást. 
 
Orosz Lajos alpolgármester: Válaszában elmondja, hogy a januári 
taggyűlésen Dr. Balatinácz Gábor úrral képviselték a várost, mint kisebbségi 
tulajdonost. Javaslatot tettek a többségi tulajdonosnak, hogy közösen utasítsák  
a menedzsmentet, hogy az el nem végzett szolgáltatás utáni számlázást 
szüneteltessék. El kell dönteni jogi úton, hogy ki ma Miskolcon a közszolgáltató. 
Az elvárható piaci magatartást a Hulladékgazdálkodási törvény nem teszi 
lehetővé. Ha a város több közszolgáltatót jelölne meg, azt is meg kellene 
pontosan határozni, hogy melyik területen melyik cég működik, tehát 
versenyhelyzetet teremteni nem lehet. 
Véleménye szerint az RWE Umwelt Kft. piaci politikája nem helyes, nem ért 
egyet vele. A szolgáltatásukat igénybe nem vevőket integrálni kellett volna az el 
nem végzett szolgáltatásról szóló  számlák helyett. A kibocsátott számláknak 
magas ÁFA tartalma van, az elmúlt években magas összeget fizetett be a Kft a 
közös büdzsébe, úgy, hogy a számlákat továbbra is kintlévőségként kezeli, 
vagyis sok pénz tűnt el.  
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Polgármester: A sikertelen egyeztetések ellenére is bízik abban, hogy a 
problémát meg tudják oldani. 
 
Fodor Zoltán: Utal arra, hogy a májusi Közgyűlésen napirend előtti 
hozzászólásában elmondta, hogy a szeméthelyzet kifogásolható a városban. 
Kérdése, hogy a magánházak, garázsboltok előtti szemétért ha büntetnek, miért 
nem történik ugyanez a társasházak vonatkozásában. Kéri Orosz Lajos 
alpolgármester urat, hogy a Közterület-felügyelettel folytasson tárgyalásokat ez 
ügyben. Kifogásolja, hogy eleve kevés tárolóedény került kihelyezésre, ami 
maga után vonja a halmozódó szemetet, amit gyakran a szél az egyik helyről a 
másikra fújja. 
Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy a 39-es busz 10 óra után nem közlekedik. 
Tárgyalásokat folytatott az MVK Rt. igazgatójával ez ügyben. Szeptember 1-
jétől  ezért 10 óra után a 33-as busz az Avas III. ütemig közlekedik. Szeptember 
10-től a Tiszai pályaudvarról induló éjszakai 31-es busz a vasutas dolgozók 
kérésére 10 perccel később indul. 
 
Orosz Lajos alpolgármester: Tájékoztatja a testületet, hogy az októberi 
Közgyűlésen kerül megtárgyalásra több, a Közterület-felügyelettel kapcsolatos 
kérdés. 
Elmondja, hogy több száz millió Ft-ot költöttek eddig csak az illegális hulladék 
elszállítására. Minden miskolci magánszemélynek lehetősége lesz 
negyedévente egy m3 hulladék ingyen elhelyezésére.  
 
Tavaszi Zsolt: Interpellációját polgármester úrnak címzi. Utal arra, hogy a 
június 5-i Közgyűlésen megkérdezte, hogy hogyan áll a Lévay J. úti óvoda 
épületének értékesítése. Az akkor megígért 15 napon belüli választ a mai napig 
sem kapta meg. Nem érti, hogy polgármester úr miért nem válaszolt, hiszen az 
SZMSZ is erre kötelezi. Ismételten kéri a válaszadást az alábbi kérdésekre: 
1. Milyen lépések történtek az épület értékesítése ügyében? 
2.Született-e  - és ha igen, milyen tartalommal - előszerződés vagy szerződés? 
3. Mi az oka annak, hogy polgármester úr több ízben nem válaszolt a hozzá 
intézett kérdésekre, megsértve ezzel az SZMSZ vonatkozó rendelkezéseit? 
 
Polgármester: Felkéri Dr. Kormos Vilmos urat, a Közoktatás, Sport és Civil 
Kapcsolatok Osztály vezetőjét, hogy reagáljon az elhangzottakra. 
 
Dr. Kormos Vilmos: A Lévay úti óvodával kapcsolatos szakmai döntésekről 
több fórumon is szó esett. A vagyon értékesítésével kapcsolatos probléma  a fő 
kérdés. 
 
Polgármester: Képviselő úr interpellációjára írásban 15 napon belül választ 
kap. 
 
Horváth Ottóné: Közérdekű bejelentésében elmondja, hogy kiírásra került egy 
pályázat azok számára akik 2003.02.01-2003.07.31 között középfokú vagy 
felsőfokú nyelvvizsgát szereztek, illetve a Nemzetközi Számítástechnikai 
Tanfolyam 4 vagy 7 modulját elvégezték. Az adatlapok a Polgármesteri Hivatal 
portáján szerezhetők be a kiírással együtt.  
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Miskolc város ösztöndíjasa támogatásra a tehetséges fiatalok pályázhatnak. A 
beadási határidő: 2003.09.20. A támogatás 10 hónapon keresztül nettó 10.000 
Ft, ha felsőfokú intézmény hallgatója, nettó 8000 Ft, ha középfokú intézmény 
tanulója és nettó 5000 Ft, ha alapfokú intézmény tanulója a sikeres pályázó. 
Mindhárom esetben a pályázat feltétele: állandó miskolci lakcím. 
Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy a 2003.09.04-i sajtóban Juga György tévesen a 
Városi Pedagógiai Intézet vezetőjének nevezte. A Városi Pedagógiai Intézet 
igazgatója: Harsányi Sándorné. Az igazgatóhelyettes is pályázott és a pályázat 
révén főosztályvezetői kinevezésben részesült. Így került ő a volt 
igazgatóhelyettes helyére. Kéri Juga György frakcióvezető urat, hogy az 
újságban helyreigazítását tegye meg, mivel az intézmény vezetőjét is 
megsértette. 
 
Polgármester: Elmondja, hogy a szeméthelyzettel kapcsolatban lakossági 
együttműködést kért azon a lakossági fórumon is, amelyen a közelmúltban 
felszólalt. A lakosoknak fel kell vállalniuk azt a feladatot, hogy ha illegális 
szemételhelyezőket látnak, írják fel az autók rendszámát és tegyenek 
bejelentéseket telefonon, írásban, vagy akár e-mailben is. Az ellenőrzés 
szigorítása önmagában kevés. 
 
Varga László: Orosz Lajos alpolgármester úrhoz intézi hozzászólását. Felhívja 
a figyelmet a Katowice utca 35. sz. előtti parkolási anomáliára. A ház lakóit a 
Közterület-felügyelet rendszeresen megbünteti. Kéri, hogy vizsgáltassa ki az 
utca parkolási helyzetét. Utal arra, hogy télen például a hókotró sem tudott a 
sok autótól bejutni az utcába. 
 
Polgármester: Képviselő úr 15 napon belül írásban választ kap. 
 
Dr. Kovács László: Köszönetet mond az illetékesnek, hogy a Király utca – 
Vörösmarty utca kereszteződés forgalomirányító lámpáit már nem kapcsolják ki 
olyan korán.  
A Városüzemeltetési Osztálynak külön megköszöni, hogy az Ómassai út 
aszfaltozása időközben megkezdődött. 
Az augusztus 20-i ünnepségekkel kapcsolatban kifogásolja, hogy mivel Szent 
István ünnepéről van szó, nemcsak a várban kellene ünnepségeket rendezni 
aznap, hanem a belvárosi Szent István szobrot is 20-án kellene ünnepélyes 
keretek között megkoszorúzni 19-e helyett. 
A város családi házas övezetét érintő lomtalanítási akciók híre az elmúlt 
években nem jutott el a lakók többségéhez. Javasolja, hogy a jövőben 
szélesebb körben tájékoztassák a lakókat. 
 
Polgármester: Az augusztus 20-i ünnepségre vonatkozó elképzelést 
megfontolandónak tartja. Elmondja, hogy az idei év kivételes volt, mivel az 
Elesett Hősök emlékmű az ünnepségsorozat keretében került átadásra.  
A lomtalanítással kapcsolatos lakossági tájékoztatás valós probléma, keresik a 
leghatékonyabb megoldást. 
 
Zámbó Tiborné: Kifogásolja a volt Ládi bazár parkolójában a felhalmozódott 
hulladékot. Kérdése, hogy ki a terület tulajdonosa, és miért nem kötelezik a 
szemét eltakaríttatására. A választókerületében több illegális szemétlerakó is 
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található. Véleménye szerint a Közterület-felügyelet hatékonyabb fellépése 
elkerülhetetlen. Büntetés nélkül nem lesz eredmény. 
A Vasgyári temetőben Orosz Lajos alpolgármester úrral bejárást tartottak a 
közelmúltban. Tűrhetetlen állapotban van a temető, ami felveti a 
temetőgondnokság  vezetőjének alkalmatlanságát is. A közmunkások nem 
dolgoznak, szemetes, gazos az egész temető területe. 
 
Polgármester: Fő problémának azt tartja, hogy a minimális ráfordítást igénylő 
munkák sem kerülnek elvégzésre. A kialakult helyzetért a felelőst meg kell 
találni, s esetleges személycseréket sem tart kizártnak.  
Kéri a lakosság közreműködését, hogy az illegális szemétlerakókat 
megbüntethessék. 
 
Lenártek András: Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy az MVSC kiemelkedő 
sportolója, Kosztolányi György a közelmúltban aranyérmet szerzett. Ezúton 
gratulál az elért eredményhez. Kéri polgármester urat, hogy valamilyen 
formában fejezze ki gratulációját a kiváló sportolónak. Javasolja, hogy a jövő évi 
költségvetés tervezésénél különítsenek el az ehhez hasonló eredmények 
elismerésére meghatározott összeget.  
A nyár folyamán találkozott Simonyi Andrással,  Magyarország amerikai 
nagykövetével. Kérte, hogy segítse Miskolc gazdasági kapcsolatépítését. 
 
Polgármester: A sportsikerhez gratulál. Egyetért azzal, hogy a városnak 
gazdasági kapcsolódásokat kell keresnie. A clevelandi testvérvárosi kapcsolatot 
pedig erősíteni, bővíteni kell a jövőben. 
 
Borkúti László: A tapolcai parkolási helyzettel kapcsolatban elmondja, hogy 
számos támadás éri Feith Károly képviselőtársát amiatt, hogy az általános  
iskola udvarában az egyik tapolcai kulturális és sport egyesület által kialakított  
parkoló kialakításában tevékenyen részt vett. Elmondja, hogy az ideiglenes 
parkoló üzemeltetése 600.000 Ft-ot hozott az egyesületnek, melyből az 
általános iskolának is adtak. Utal arra, hogy a Közgyűlés rendeletet alkotott a 
fizető parkoló kialakításáról, de ez nem történt meg. Orosz Lajos alpolgármester 
úrtól kérdezi,  hogy ki a felelős az önkormányzati rendelet végrehajtásáért. 
 
Dr. Hártó György: Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy a MIVIZ megvásárolta a ún. 
Lepény épületet, így a Diósgyőri Kórháznak parkolási gondjai lesznek, mivel az 
említett területet elkerítik. A kórház vállalja a parkolóhelyek kialakítását, de kéri 
polgármester urat, hogy tekintettel a nagy vidéki betegforgalomra, helyeztessen 
ki minél előbb a kórházat jelző „H” táblákat. 
 
Polgármester:  Intézkedni fog, hogy a táblákat kihelyezzék. 
 
Juga György: Elismeri, hogy a Horváth Ottóné által említett tévedését elismeri 
és ezúton kéri elnézését. 
 
Üveges Lajos: Pozitívan értékeli, hogy „lendületben van a város”.  
Júliusban 13:50-kor az MTV 1-en a miskolci Operafesztiválról szóló műsort 
mutattak be. Sajnálatos módon a film mindenről szólt csak Miskolcról nem. 
Kiemeli, hogy minden tisztelete ellenére sem értett egyet azzal, hogy Marton 
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Éva születésnapjáról elmélkedtek az Operafesztivál kapcsán. Lényegében a 
várost és környékét nem láthatta a tévénéző.  
Kifogásolja Lillafüred állapotát. A sétány, a park tele van szeméttel. 
Elmondja, hogy a város egyik jellegzetes műemléke, a Jézus kútja is igen 
elhanyagolt állapotban volt addig, amíg össze nem fogtak és ki nem 
takarították. 
Végül reagálva polgármester úr azon kérésére, hogy segítsen a lakosság az 
illegális szemetelők, jogszabályokat be nem tartók leleplezésében, egy 
történetet mesél el. A közelmúltban rászólt egy hölgyre, aki hat kutyát sétáltatott 
póráz, szájkosár nélkül, de a válasz nyomdafestéket nem tűrő kiabálás volt. 
Ezért szóljanak az emberek? 
 
Polgármester: Véleménye szerint Miskolcról számos más, pozitív élményt 
nyújtó film is megjelent már. Ha valóban ennyire színvonalon aluli volt a 
bemutató, akkor természetesen a kritika jogos. 
Sajnálatos módon a lillafüredi sétány rendbetételére csak a turisztikai szezon 
végén kerülhet sor az önkormányzati költségvetés felhasználási problémája 
miatt. 
A Jézus kútja rossz állapotát elismeri, a fő problémát abban látja, hogy az 
emberek nem vigyáznak a város értékeire. 
Véleménye szerint a Közterület-felügyelet átszervezése hatékonyabb munkát 
eredményez majd a kutyasétáltatás szabályainak betartatásában is. Az 
állampolgári fegyelemre is szükség van amellett, hogy az ellenőrzést 
mindenképpen fokozni kell. 
 
Fedor Vilmos alpolgármester: Elmondja, hogy nem látta az Operafesztiválról 
szóló filmet. Marton Éva igen is kulcsszereplője a város fellendülésének, hiszen 
egy másik beszélgetős műsorban elmondta, hogy számára mit jelent segíteni 
Miskolc városát. 
 
Orosz Lajos alpolgármester: Kéri a megújult Hatósági Osztályt, a Közterület-
felügyeletet és a Városgazda Kht-t, hogy közös erővel, hogy a szeméttel, 
kutyasétáltatással kapcsolatos rendeletek betartatására tegyenek 
intézkedéseket. A Városgazda Kht. átszervezésére véleménye szerint 
mindenképpen szükség van. A városnak olyan Városgazda cégre van 
szüksége, amelynek dolgozói reggelente körbejárják a várost, ellenőrzik a 
rendet, a közhasznú munkásokat. 
 
Bazin Géza: Utal arra, hogy tavasszal tette szóvá a Penny Market előtti 
gyalogátkelőhely veszélyességét és javasolta forgalomirányító lámpa 
kihelyezését. Dr. Tompa Sándor képviselő úr ugyanezen a Közgyűlésen tette 
szóvá a Diósgyőri Gimnázium előtti gyalogátkelőhely hasonló problémáját. 
Májusban bejárásra került sor a Városüzemeltetési és Beruházási Osztály 
dolgozója, a társintézmények és az engedélyeztető szervek képviselői 
részvételével. Abban állapodtak meg, hogy az iskolakezdésre mindkét helyre 
figyelmeztető  villogó lámpát helyeztetnek ki. Ez nem történt meg, kérdése, 
mikorra várható a lámpák kihelyezése? 
 
Polgármester: Képviselő úr 15 napon belül írásban kap választ. 
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Hegedűs Andrea: Szirmán, az Erkel Ferenc utcában található egy több mint 10 
éve használaton kívüli veszélyes hulladék és folyadéktároló tartály és egy az 
ehhez kapcsolódó melléképület. Véleménye szerint ez a jelenség igen 
környezetszennyező. Jogerős határozat van arról, hogy a tartályt el kell 
távolítani. Probléma viszont, hogy a hegesztéssel járó bontási, szerelési 
munkákat és a nyomáspróbát üzem-alkalmassági tanúsítvánnyal és hatósági 
bizonyítvánnyal rendelkező gazdálkodó szervezet végezhet. Kéri polgármester 
úr soron kívüli intézkedését ez ügyben.  
Lakossági igény szinten és részönkormányzati határozatban is 
megfogalmazásra került, hogy a Miskolci úton – figyelemmel a közelmúltban 
történt halálos balesetet – forgalomlassító szigetet, a Miskolci út – Mohos út 
kereszteződésében hármas gyalogátkelőhelyet alakítsanak ki és jelzőlámpát 
helyezzenek ki. A bejárás is az igény jogosságát igazolta. Kéri polgármester 
urat, támogassa a biztonságos közlekedés feltételeinek megteremtését. 
 
Polgármester: Maximálisan támogatja a kérést, ami igen időszerű, mivel az 
M30-as bevezető szakasza részben keresztezni fogja a szóban forgó utat, ezért 
külön közlekedésbiztonsági intézkedésekre is szükség lesz. A tartály 
elszállítása valóban fontos és a környezetvédelem szempontjából sürgető 
feladat. 
 
Cseh László: Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy a 16. választókerület területét  
idén már kétszer szabadították meg a szeméttől. Köszönetet mond a Smaragd 
Kft-nek és a hivatal dolgozóinak. A Jézus kútja környékén is rend és tisztaság 
található. Az ott lakók és a polgárőrség vállalta, hogy ügyelnek arra, hogy a 
rend megmaradjon. 
 
Pelczné dr. Gáll Ildikó: Polgármester úrtól kérdezi, hogy igaz-e a hír, hogy a  
volt Tüdőszűrő épületében hajléktalan szállót akarnak kialakítani. 
 
Polgármester: A hír nem igaz. A város egy intézményét kívánják elhelyezni az 
épületben. 
 
Üveges Lajos: Cseh László által elmondottak nem igazak. A Jézus kútját és 
környékét augusztus 5-én néhány fős csoporttal ő maga takarította.  
 
Halmai István: Elmondja, hogy az elmúlt években azért szeretett az 
önkormányzat udvarára belépni, mert egy rendezett virágos udvar fogadta. Az 
elmúlt hetekben sajnálatos módon tapasztalta, hogy parkolóvá alakult át az 
udvar. Kérdése, hogy miért engedi polgármester úr a parkolást a hivatal 
udvarán. Véleménye szerint a Közterület-felügyelet zárt parkolója alkalmas 
lenne a gépkocsik számára.  
 
Polgármester:  Egyetért Halmai István képviselővel, már szeptember 1-jétől 
tilos  a  parkolás a díszudvar teljes területén. 
 
Üszögh Lajos: A Miskolci utcán a közelmúltban történt baleset és az autópálya 
építése már most kivitelezendő közlekedésbiztonsági feladatokat ró a városra. 
Konkrét kérdése, hogy mikor kezdik az autópálya mellé az erdősáv telepítését?  
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A felüljáróval kapcsolatos munkálatok sem kezdődtek el. Kérdése, hogy a 
CORA-val összekötő utat mikor kezdik építeni? 
 
Polgármester: Képviselő úr 15 napon belül írásban kap választ. 
 
Fedor Vilmos alpolgármester: A fő utca állapotának javítását tűzte ki célul a 
városvezetés, de sajnos a rendelkezésre álló források nem elégségesek és 
országos pályázatot ilyen jellegű fejlesztésekre nem írnak ki. Szeptember 12-
13-án egy korábbi ötlet alapján Európa leghosszabb főutcáján megrendezésre 
kerül az első utcabútor kiállítás. Ezúton hív meg minden miskolci lakost, hogy 
tekintse meg a kiállítást és döntsenek közösen a főutca képéről. Véleménye 
szerint a lakosság összefogásával és a tehetősebb polgárok adományozásával 
széppé tehető a belváros. Az adományozók nevét, illetve az adományozás 
időpontját természetesen feltüntetik majd az utcabútorokon.  
 
 
Polgármester: Zárt ülést rendel el. 
 
 
A Közgyűlés rátér a tételes szavazásra. Az ülést Szűcs Erika alpolgármester 
asszony vezeti. 
 
 
1. napirend tárgya: Polgármesteri beszámoló 

 
Szűcs Erika alpolgármester asszony: Az előterjesztéshez módosító 
indítvány nem került benyújtásra, szavazásra teszi fel az előterjesztés szerinti 
határozati javaslatot. 
 
 

A Közgyűlés  39 igen, 0 nem, 0  tartózkodó 
szavazattal meghozta a  

 
 
VIII-180/23.064-7/2003. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 
Tárgy: Polgármesteri beszámoló 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése a  
 

2003. június 11– augusztus 8. közötti időszakra 
 

vonatkozó polgármesteri beszámolót elfogadta. 
 
Felelős:   Polgármester 
Határidő:  folyamatos 
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2. napirend tárgya:  Javaslat az Önkormányzat 2003. évi költségvetési 
előirányzatainak I. félévi módosítására 

 Tájékoztató az Önkormányzat 2003. I. féléves 
gazdálkodásáról 

 Javaslat az Önkormányzat 2003. évi 
költségvetésének I. félévi korrekciójára 

 
Szűcs Erika alpolgármester asszony: Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy az 
előterjesztés két rendelet-tervezetet és két határozati javaslatot tartalmaz. 
Először kéri, hogy a 2003. évi költségvetés I-IV. havi előirányzat változásairól 
szóló rendeletmódosításról szavazzon a Közgyűlés, melyhez módosító 
indítvány nem érkezett. A rendelet-alkotáshoz legalább 25 igen szavazat 
szükséges.  

 
A Közgyűlés 39 igen, 0 nem, 0 tartózkodó 
szavazattal megalkotta a 34/2003. sz. 
rendeletét az Önkormányzat 2003. évi 
költségvetésének a módosításáról. (Rendelet 
a jegyzőkönyvhöz mellékelve) 
 
 

Szűcs Erika alpolgármester asszony: Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy az 
önkormányzat 2003. évi költségvetésének a korrekciójáról szóló rendelet 
megalkotása következik. 
 
Először a benyújtott módosító indítványokról kéri a Közgyűlést, hogy 
szavazzon: 
 
Az előterjesztői módosítón (Előterjesztői módosító indítvány a jegyzőkönyvhöz 
mellékelve) kívül módosító indítványt nyújtott be 
 
 a Gazdasági Bizottság, valamint 
 Nyulászy Istvánné képviselő asszony. 
 
Először a Gazdasági Bizottság módosítóját teszi fel szavazásra: 
 
A Gazdasági Bizottság módosító indítványa: 
 
A Bizottság az előterjesztést elfogadásra javasolja azzal, hogy az előterjesztés 
szöveges részének a I. BEVÉTELT, KIADÁST EGYARÁNT ÉRINTŐ 
KORREKCIÓK, második francia bekezdéséhez újabb pontként kerüljön be, 
hogy: 
„ – A Városgazda Kht-hoz 5.000.000,-Ft kerüljön átvezetésre gépjármű 
beszerzés céljára. ” 
 
Így az utolsó pont: 
 
 „ A mindezek után fennmaradó 6.518 eFt-ot javasoljuk az általános 

tartalékba helyezni. ” 
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a következőképpen módosul: 
 

 „ A mindezek után fennmaradó 1.518 eFt-ot javasoljuk az általános 
tartalékba helyezni ” 

 
 

A Közgyűlés  39 igen, 0 nem, 0 tartózkodó 
szavazattal a módosító indítványt elfogadta. 

 
 

Szűcs Erika alpolgármester asszony: Nyulászy Istvánné  módosító 
indítványát teszi fel szavazásra. 
 
Nyulászy Istvánné módosító indítványa: 
 
II. KIADÁSI ELŐIRÁNYZATOKON BELÜLI ÁTCSOPORTOSÍTÁS: 
 
Városüzemeltetési funkció: 
 
- Futó utca - Egri utca járdaépítés 19MFt-ját kérem átcsoportosítani a Gárdonyi 
Géza Művelődési Ház tervezésére, pályázati önrészre, valamint felújításának 
elkezdésére. 

 
A Közgyűlés 39 igen, 0 nem, 0 tartózkodó 
szavazattal a módosító indítványt elfogadta. 

 
 
Az előterjesztői módosító indítványt és az elfogadott módosításokat is 
figyelembe véve, szavazásra teszi fel a rendelet-tervezetet, melynek 
elfogadásához 25 igen szavazat szükséges. 
 
 

A Közgyűlés 38 igen, 1 nem, 0 tartózkodó 
szavazattal megalkotta a 35/2003. sz. 
rendeletét az Önkormányzat 2003. évi 
költségvetésének a módosításáról. 
(Rendelet a jegyzőkönyvhöz mellékelve) 
 
 

Szűcs Erika alpolgármester asszony: A Városgazda Kht. törzstőke 
emelésével kapcsolatos határozati javaslatról kéri a Közgyűlés állásfoglalását. 
Módosító indítvány nem érkezett. 

 
 

A Közgyűlés 34 igen, 0 nem, 3 tartózkodó 
szavazattal meghozta a 
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VIII-181/23.578/2003. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 
 
Tárgy: Városgazda Kht. törzstőke emelése 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése a Miskolci Városgazdálkodási 
Közhasznú Társaság, továbbiakban: Városgazda Kht. törzstőke emelésével 
összefüggésben az alábbiak szerint határozott: 
 
1. A Közgyűlés a Miskolci Városgazda Kht. törzstőkéjét a Vadaspark európai 
normáknak megfelelő működése és az állatvédelmi törvény végrehajtása 
érdekében megvalósítandó fejlesztések – oktató és szociális épület, 
barnamedve kifutó – forrásaként pénzbeli hozzájárulásként 48.350.000.- Ft-tal 
azaz Negyvennyolcmillió-háromszázötvenezer forinttal felemeli. 
 
2. Az alapító a törzstőke emelés összegét készpénzben a Miskolci 
Városgazda Kht. bankszámlájára történő átutalással 2003. október 03. napjáig 
fizeti meg. 
 
3. A Közgyűlés a Városgazda Kht. alapító okiratát módosítja az alábbiak 
szerint: 
Az alapító okirat IV. pontja helyébe a következő rendelkezés lép: 
 
„4.1. A társaság törzstőkéje 73.350.000.- Ft, azaz Hetvenhárommillió-
háromszázötvenezer forint, ebből 25.000.000.-  Ft, azaz Huszonötmillió forint 
nem pénzbeli betét, 48.350.000.- Ft azaz Negyvennyolcmillió-
háromszázötvenezer forint pénzbeli betét. 
 
4.2.  A társaság alapítója a mai napon a társaság törzstőkéjének 48.350.000.- 
azaz Negyvennyolcmillió-háromszázötvenezer forinttal, 73.350.000.- azaz 
Hetvenhárommillió-háromszázötvenezer forintra való felemelését határozta el, 
és az alapító kötelezte magát arra, hogy a 48.350.000.- Ft-ot 30 napon belül 
készpénzben a társaság rendelkezésére bocsátja.” 
 
Felelős: Polgármester 
Közreműködik: Miskolci Városgazda Kht. 
 Pénzügyi és Ellenőrzési Osztály 
 Városüzemeltetési és Beruházási Osztály 
Határidő: azonnal 
 
 

Szűcs Erika alpolgármester asszony: Végül a 2003. évi költségvetés I. félévi 
teljesítéséről szóló határozati javaslatról kéri a Közgyűlés állásfoglalását. 

 
A Közgyűlés 38 igen, 1 nem, 0 tartózkodó 
szavazattal meghozta a 
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VIII-182/23.578-2/2003. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 

 

Tárgy: 2003. évi költségvetési gazdálkodás I. félévi helyzetéről szóló 

tájékoztató 

 

Miskolc megyei jogú Város Közgyűlése a 2003. évi költségvetési gazdálkodás I. 

félévi helyzetéről szóló tájékoztatót megtárgyalta, az előterjesztésben 

foglaltakat tudomásul veszi.  
 
 
3. napirend tárgya:  B-A-Z. Megyei Közigazgatási Hivatal 202-46/2003. sz. 

észrevétele a szociális ellátásokról és a 
lakbértámogatás helyi szabályairól 

 
Szűcs Erika alpolgármester asszony: Az előterjesztés egy rendelet-
tervezetet és egy határozati javaslatot tartalmaz. 
 
Módosító javaslatot mind a rendelet-tervezethez mind a határozati javaslathoz a  
 
 Pénzügyi Bizottság nyújtott be. (ami pontosítás és előterjesztői 

módosítóként elfogadta.) 
 
 
A Pénzügyi Bizottság módosító indítványa: 
 

1.§ 
 

(1) Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának 12/2003.(V.12.) számú 
rendeletének 
 

a) 2.§ (1) bekezdés szövege az alábbiak szerint változik: 
 

„ (1) A rendelet hatálya kiterjed a Miskolcon bejelentett lakóhellyel 
rendelkező, s életvitelszerűen a városban tartózkodó 

a)    magyar állampolgárokra, 
b) állandó tartózkodásra jogosító személyi igazolvánnyal 
rendelkező bevándoroltakra, 
c)    a letelepedési engedéllyel rendelkező személyekre, 
d) a magyar hatóság által menekültként elismert személyekre, 
továbbá a Sztv. 3.§ (2) bekezdésében és a 6., 7.§-aiban , valamint 
az e rendeletben külön megjelölt személyekre. ” 

 
b) a 2. § (2) bekezdéséből a „10.§ (1) bekezdésében” szövegrész és 
c) a 49. § (3) bekezdéséből a „61/ 1997.(XI.1.)” szövegrész hatályát veszti. 
 

(2) E rendelet a kihirdetés napján lép hatályba, rendelkezéseit az ezt követően 
indult ügyekben kell alkalmazni. 
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HATÁROZATI JAVASLAT 
 

Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat a Borsod-
Abaúj-Zemplén Megyei Közigazgatási Hivatal 202-46/2003. számú 
észrevételével kapcsolatban” tárgyú előterjesztést, s az alábbi határozatot 
hozza: 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzata csak részben  - az Szr. 2. §. (1) 
bekezdés és (2) bekezdés , az Sztv. 10.§. (1) bekezdésére való hivatkozásában 
– fogadja el a Borsod-Abaúj-Zemplén Megyei Közigazgatási Hivatal 202-
46/2003. számú észrevételét és felhatalmazza a Polgármestert, hogy az erről 
szóló tájékoztatást a Közigazgatási hivatal felé tegye meg. 
 
Felelős:   Polgármester 
Közreműködik:  Egészségügyi és Szociális Osztály 
Határidő:   azonnal 
 
 
Szűcs Erika alpolgármester asszony: A rendelet-tervezetet teszi fel 
szavazásra. 
 

 
A Közgyűlés 34 igen, 5 nem, 1 tartózkodó 
szavazattal megalkotta a 36/2003. sz. 
rendeletét a szociális ellátásokról és a 
lakbértámogatás helyi szabályairól szóló 
19/2003. sz. rendelet módosításáról 
(Rendelet a jegyzőkönyvhöz mellékelve) 

 
 

A határozati javaslatról történő szavazás következik: 
 
 

A Közgyűlés 38 igen, 0 nem, 1 tartózkodó 
szavazattal meghozta a 
 
 

VIII-183/23.579/2003. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 
 
Tárgy: B.A.Z. Megyei Közigazgatási Hivatal törvényességi észrevétele 

a szociális ellátásokról és a lakbértámogatás helyi szabályairól 
szóló rendeletre vonatkozóan 

 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat a Borsod-
Abaúj-Zemplén Megyei Közigazgatási Hivatal 202-46/2003. számú 
észrevételével kapcsolatban” tárgyú előterjesztést, s az alábbi határozatot 
hozza: 
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Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzata csak részben – az Szr. 2. §. (1) 
bekezdése és (2) bekezdésében, az Sztv. 10. §. (1) bekezdésére való 
hivatkozás vonatkozásában – fogadja el a Borsod-Abaúj-Zemplén Megyei 
Közigazgatási Hivatal 202-46/2003. számú észrevételét és felhatalmazza a 
Polgármestert, hogy az erről szóló tájékoztatást a Közigazgatási Hivatal felé 
tegye meg. 
 
Felelős:  Polgármester 
Közreműködik: Egészségügyi és Szociális Osztály 
Határidő: azonnal 
 
 
 
 
4. napirend tárgya:  Javaslat a gépjármű elindulását gátló kerékbilincs 

alkalmazásáról szóló 22/2000. sz. rendelet 
módosítására 

 
 

Szűcs Erika alpolgármester asszony: Az előterjesztés szerinti rendelet-
tervezethez módosító indítványt a Pénzügyi Bizottság nyújtott be, melyet az 
előterjesztő, Aljegyző úr előterjesztői módosító indítványként kér kezelni. 
 
 
A Pénzügyi Bizottság módosító indítványa: 
 
A Bizottság javasolja, hogy a rendele-tervezet 1. §-a és a mellékletben 
szereplő Nyilatkozat az alábbiak szerint módosuljon: 
 
„… 
 

1.§ 
 
A 7. § helyébe az alábbi rendelkezés lép: 
 
„ Az 5. §-ban meghatározott azonnali díjfizetés nélkül is leszerelhető a 
kerékbilincs, ha az érintett gépjármű üzembentartója (járművezetője) az e 
rendelet mellékletében meghatározott nyilatkozatot aláírja, azaz vállalja az 5. § 
szerint járó összeg 8 napon belül történő megfizetését. ” 
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…” 
 

Melléklet 
 

Miskolc Megyei Jogú Város 
Közterület-felügyelet 
3530. Miskolc, Városház tér 3. 
 

Ügyiratszám:…………………. 
 
 

Nyilatkozat 
Tartozás elismeréséről 

 
Alulírott………………………………………leánykori név…………………………... 
Születési hely, idő:……………………………………………………………………... 
Anyja neve:……………………………………………………………………………… 
Személyazonosító igazolvány száma:……………………………………………….. 
Állandó lakcíme:………………………………………………………………………... 
Ideiglenes lakcíme:…………………………………………………………………….. 
 
Ezúton nyilatkozom arról, hogy a Miskolc Megyei Jogú Város Közterület-
felügyelettel szemben a …………forgalmi rendszámú……………………...típusú 
Gépkocsira szerelt kerékbilincs alkalmazásának díjából eredő 
……………………Ft, azaz …………………...………………………………….forint 
 
tartozásom áll fenn. Kötelezettséget vállalok arra, hogy a fenti összeget 8 
napon belül a kapott csekken a ………….. számú számlára befizetem. 
Tudomásul veszem, hogy amennyiben vállalt kötelezettségeimnek a fenti 
határidőben nem teszek eleget, az összeget – a felmerülő kezelési költséggel, 
kamattal, valamint a jogi képviselet díjával együtt –   a Közterület-felügyelet 
fizetési meghagyás útján tőlem behajtja. 
 
Miskolc,……..év……………..hó……………nap 
 

…….……………………………….. 
         aláírás 
Előttünk, mint tanúk előtt: 
 
Név:……………………………………… 
Lakcím:…………………………………. 
Név:……………………………………… 
Lakcím:…………………………………. 
 
Tájékoztatom, hogy a kerékbilincs alkalmazása ellen a leszerelést követő 
8 napon belül halasztó hatállyal nem bíró panasszal lehet élni a jegyzőnél, 
aki azt 8 napon belül elbírálja. Amennyiben a panasz alaposnak bizonyul, 
úgy a kerékbilincs eltávolítására befizetett összeget haladéktalanul 
visszakapja. 
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Szűcs Erika alpolgármester asszony: Az előterjesztés szerinti rendelet-
tervezetet teszi fel szavazásra (figyelemmel az előterjesztői módosítóként 
elfogadott módosító indítványra is.) 
A rendelet-alkotáshoz legalább 25 igen szavazat szükséges. 
 

A Közgyűlés 39 igen, 0 nem, 0 tartózkodó 
szavazattal megalkotta a 37/2003. sz. 
rendeletét a gépjármű elindulását gátló 
kerékbilincs alkalmazásáról szóló rendelet 
módosításáról. (Rendelet a jegyzőkönyvhöz 
mellékelve) 

 
 
5. napirend tárgya:  Javaslat a helyi oktatás-irányítás statisztikai és 

pénzügyi adatszolgáltatás rendjéről szóló 
önkormányzati rendelet megalkotására 

 
 
Szűcs Erika alpolgármester asszony: Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy az 
előterjesztés egy rendelet-tervezetet és egy határozati javaslatot tartalmaz. 
 Módosító indítványt a Gazdasági Bizottság nyújtott be. Erről kéri a Közgyűlés 
állásfoglalását. 
 
A Gazdasági Bizottság módosító indítványa: 
 
A Gazdasági Bizottság a határozati javaslatot és a rendelet tervezetet 
elfogadásra javasolja azzal, hogy a rendelet tervezet 2.§.(4) bekezdése: 
 
„(4) A (3) bekezdésben megfogalmazott helyi önkormányzati irányítás 
feladatkörébe tartozik kiemelten az önkormányzati feladat tervezése, a 
pedagógiai és nevelési programok jóváhagyása, módosítása, az óvodai, iskolai 
és kollégiumi munkaidőtervek (pl. tantárgyfelosztások) elemzése, az óvodai és 
általános iskolai felvétel megszervezése, a feladat ellátásának gazdasági és 
pénzügyi rendszerének működtetése és tervezése, a normatív 
feladatfinanszírozás szerinti költségvetési támogatás megállapítása, a 
költségvetés-tervezéssel összefüggő feladatok és annak végrehajtása 
ellenőrzésének támogatása, a törvényességi feladatok elvégzése.” 
az alábbiak szerint módosul: 
„(4) A (3) bekezdésben megfogalmazott helyi önkormányzati irányítás 
feladatkörébe tartozik kiemelten az önkormányzati feladat tervezése, a 
pedagógiai és nevelési programok jóváhagyása, módosítása, az óvodai, iskolai 
és kollégiumi munkaidőtervek (pl. tantárgyfelosztások) elemzése, az óvodai és 
általános iskolai és középfokú oktatási intézményi felvétel 
megszervezése, a feladat ellátásának gazdasági és pénzügyi rendszerének 
működtetése és tervezése, a normatív feladatfinanszírozás szerinti 
költségvetési támogatás megállapítása, a költségvetés-tervezéssel összefüggő 
feladatok és annak végrehajtása ellenőrzésének támogatása, a törvényességi 
feladatok elvégzése.” 
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A Közgyűlés 8 igen, 31 nem, 0 tartózkodó 
szavazattal a módosító indítványt elutasította. 

 
 
Szűcs Erika alpolgármester asszony: Kéri, hogy a rendelet megalkotásáról 
szavazzon a Közgyűlés. A rendeletalkotáshoz 25 igen szavazat szükséges. 
 

A Közgyűlés 39 igen, 0 nem, 0 tartózkodó 
szavazattal megalkotta a 38/2003. sz. 
rendeletét a helyi oktatás irányítás 
statisztikai és pénzügyi adatszolgáltatási 
rendjéről. (Rendelet a jegyzőkönyvhöz 
mellékelve) 

 
Szűcs Erika alpolgármester asszony: Az előterjesztés szerinti határozati 
javaslatban foglaltakról kéri a Közgyűlés állásfoglalását. Ehhez módosító 
indítvány nem érkezett. 

 
A Közgyűlés 39 igen, 0 nem, 0 
tartózkodó szavazattal meghozta a 

 
 
VIII-184/23.581/2003. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 
 
Tárgy: Helyi oktatás irányítás statisztikai és pénzügyi adatszolgáltatás 

személyi és tárgyi feltételeinek biztosítása 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése az előterjesztést megtárgyalta 
és az alábbi határozatot hozza:  
 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése a helyi oktatás irányítás statisztikai és 
pénzügyi adatszolgáltatásáról szóló rendeletének 6. §-ában meghatározott 
szervezetnek Miskolc Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatalának 
Közoktatási és Civil Kapcsolatok Osztályát jelöli ki . 
 
A feladat elvégzéséhez szükséges személyi és tárgyi feltételeket biztosítja.  
 
Felelős:  Polgármester 
Közreműködik:  Pénzügyi és Ellenőrzési Osztály  
 Közoktatási és Közművelődési Osztály  
Határidő:  azonnal 
 
 
6. napirend tárgya: Változtatási tilalom ideiglenes feloldása 

 
 

Szűcs Erika alpolgármester asszony: Az előterjesztés egy rendelet-
tervezetet tartalmaz. Módosító indítvány nem került benyújtásra. Kéri, hogy 
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szavazzon a  Közgyűlés a rendelet megalkotásáról, melyhez 25 igen szavazat 
szükséges. 

 
A Közgyűlés 38 igen, 0 nem, 1 tartózkodó 
szavazattal megalkotta a 39/2003. sz. 
rendeletét a változtatási tilalom ideiglenes 
feloldásáról. (Rendelet a jegyzőkönyvhöz 
mellékelve) 

 
 

7. napirend tárgya:  Önálló képviselői indítvány: 
Javaslat a közterület-használat engedélyezésével 
kapcsolatos eljárásról és a használati díjakról szóló, 
többször módosított 35/1997. sz. rendelet módisításáról 

 
 
Szűcs Erika alpolgármester asszony: Az előterjesztés szerinti rendelet-
tervezethez módosító indítvány nem került benyújtásra. A rendelet-alkotáshoz 
25 igen szavazat szükséges. Kéri a Közgyűlés állásfoglalását. 
 

 
A Közgyűlés 34 igen, 0 nem, 4 tartózkodó 
szavazattal megalkotta a 40/2003. sz. 
rendeletét a közterület-használat 
engedélyezésével kapcsolatos eljárásról és 
a használati díjakról szóló, többször 
módosított 35/1997. sz. rendelet 
módosításáról. (Rendelet a jegyzőkönyvhöz 
mellékelve) 
 
 

 
8. napirend tárgya:   Javaslat a távhőszolgáltatásról szóló 18/2003. 

(V.12.) sz. rendelet hatályon kívül helyezésére 
 
Szűcs Erika alpolgármester asszony: Az előterjesztés szerinti rendelet-
tervezethez módosító indítvány nem került benyújtásra. A rendelet-alkotáshoz 
25 igen szavazat szükséges. Kéri a Közgyűlés állásfoglalását. 
 

A Közgyűlés 39 igen, 0 nem, 0 tartózkodó 
szavazattal megalkotta a 41/2003. sz. 
rendeletét a távhőszolgáltatásról szóló 
40/2000. sz. rendeletet módosító 18/2003. sz. 
rendelet hatályon kívül helyezéséről. 
(Rendelet a jegyzőkönyvhöz mellékelve) 

10. napirend tárgya: Javaslat a MIHŐ Kft. kölcsön-tartozásának rendezésére 
 
 
Szűcs Erika alpolgármester asszony: Módosító indítványt a Gazdasági 
Bizottság nyújtott be. 
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A Gazdasági Bizottság módosító indítványa: 
 
A Gazdasági Bizottság a határozati javaslatot elfogadásra javasolja azzal, hogy 
a: 
 
- 2./ pontban 
 
„ A fennmaradó kölcsöntartozásból 250 millió Ft úgy kerüljön rendezésre, hogy 
ezen összeg nagyságrendjéig a Kft. lakossági közüzemi díjtartozást 
engedményez az Önkormányzatra.” 
 
szövegrész az alábbiak szerint módosul: 
 
„ A fennmaradó kölcsöntartozásból 290 millió Ft úgy kerüljön rendezésre, hogy 
ezen összeg nagyságrendjéig a Kft. lakossági közüzemi díjtartozást 
engedményez az Önkormányzatra.” 
 
A határozati javaslat 3./ pontja törlésre kerül. 
 
A határozati javaslat többi része változatlan. 
 

A Közgyűlés 1 igen, 24 nem, 10 tartózkodó 
szavazattal a módosító indítványt elutasította. 

 
 
Szűcs Erika alpolgármester asszony:  Szavazásra teszi fel az előterjesztés 
szerinti határozati javaslatot. 
 

A Közgyűlés 28 igen, 0 nem, 9 tartózkodó 
szavazattal meghozta a  

 
VIII-185/23.584/2003. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 
Tárgy: MIHŐ Kft. kölcsön tartozásának rendezése 
 
Miskolc megyei jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a MIHŐ Kft. kölcsön 
tartozásának rendezésével kapcsolatos előterjesztést, és az alábbi határozatot 
hozza: 
 
A MIHŐ Kft. Önkormányzat felé fennálló 300 millió Ft-os kölcsön tartozásának 
rendezése az alábbiak szerint történik: 
 
1.) A MIHŐ Kft. 2003. szeptember 30–ig 10 millió Ft-ot utaljon be az 
önkormányzat számlájára, a HÉRA Alapítvány önkormányzati támogatásának 
fedezetéül. 
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Felelős:  Polgármester 
Közreműködik:  MIHŐ Kft. igazgatója 
Határidő:  2003. szeptember 30. 
 
2.) A fennmaradó kölcsöntartozásból 250 millió Ft úgy kerüljön rendezésre, 
hogy ezen összeg nagyságrendjéig a Kft. lakossági közüzemi díjtartozást 
engedményez az önkormányzatra. Az engedményezésnek megfelelően az 
Önkormányzat saját forrása terhére egy adósságkezelési alapot képez, mely a 
lakosság MIHŐ Kft. felé fennálló tartozásának rendezésére használható fel.  
Az e körbe bevonható hátrálékosok körét, a felhasználás módját 
(visszatérítendő, illetve vissza nem térítendő támogatás), szabályozását – 
tekintettel a központi adósságkezelési programra is – a MIHŐ Kft. a közgyűlés 
októberi ülésére dolgozza ki.  
 
Felelős: Polgármester 
Közreműködik: MIHŐ Kft. igazgatója 
 Egészségügyi és Szociális Osztály  
 Városüzemeltetési és Beruházási Osztály 
 Pénzügyi és Ellenőrzési Osztály  
Határidő:  Közgyűlés októberi ülése 
 
3.) A Közgyűlés a MIHŐ Kft. Önkormányzat felé fennálló kölcsöntartozásából 
40 millió Ft visszafizetési határidejét 2003. december 31-ig meghosszabbítja. 
 
Felelős:  Polgármester 
Közreműködik: Pénzügyi és Ellenőrzési Osztály  
Határidő: azonnal 
 
 
11. napirend tárgya: Javaslat a pártok, civil és társadalmi szervezetek 

elhelyezésére 
 
Szűcs Erika alpolgármester asszony: A szóban ismertetett előterjesztői 
módosítón kívül módosító indítványt nyújtott be a Jogi, Igazgatási, 
Közbiztonsági és Összeférhetetlenségi Bizottság, a Gazdasági Bizottság, az 
Idegenforgalmi Bizottság és a Kereszténydemokrata frakció, melyből a Baptista 
Gyülekezetre vonatkozó részt az előterjesztő előterjesztői módosítóként 
elfogadta. 
 
A Jogi, Igazgatási, Közbiztonsági és Összeférhetetlenségi Bizottság 
módosítóját teszi  fel szavazásra: 
 
A Jogi, Igazgatási, Közbiztonsági és Összeférhetetlenségi Bizottság 
módosító indítványa: 
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„ A Bizottság indítványozza, hogy a határozati javaslat 3.sz. mellékletében 
található Miskolci Közbiztonsági Polgárőrség helyiséghasználat igényének az 
elbírálása, a 2. sz., a helyiséghasználati igényeket jóváhagyó mellékletbe 
kerüljön át. ” 
 

A Közgyűlés 38  igen, 0 nem, 0 tartózkodó 
szavazattal a módosító indítványt elfogadta. 

 
A Gazdasági Bizottság módosítóját teszi  fel szavazásra: 

  
A Gazdasági Bizottság módosító indítványa: 
 
A Gazdasági Bizottság a határozati javaslatot elfogadásra javasolja azzal, hogy: 
 
-  az előterjesztés 2/1. sz. mellékletéből a Fitt-boksz Sportklubot működtető 

Weltmann Kft. törlésre kerüljön, 
 
-  a Weltmann Kft.-vel a Közgyűlés kössön szerződést, mely tartalmazza a 

támogatás mértékét. 
 

A Közgyűlés 0 igen, 29 nem, 9 tartózkodó 
szavazattal a módosító indítványt elutasította. 

 
Az Idegenforgalmi Bizottság módosítóját teszi  fel szavazásra: 
 
Az Idegenforgalmi Bizottság módosító indítványa: 
 
„ Az előterjesztés 2.sz. mellékletéből kerüljön törlésre a Miskolci Idegenforgalmi 
és Kulturális Iroda. ” 
 

A Közgyűlés 38 igen, 0 nem, 0 tartózkodó 
szavazattal a módosító indítványt elfogadta. 

 
 
A Kereszténydemokrata frakció  módosító indítványát teszi fel szavazásra, 
figyelemmel arra, hogy a Babtista Gyülekezetre vonatkozó részt az előterjesztő 
előterjesztői módosító indítványként elfogadta. 
 
A Kereszténydemokrata frakció módosító indítványa: 

 
A Kereszténydemokrata Frakció javasolja, hogy a 2003. szeptember 4-én 
esedékes Közgyűlés 11. napirendi pontjának néhány pontját a 
következőképpen korrigálja (a javaslat a pártok, civil és társadalmi 
szervezetek elhelyezésére). 
 
Javaslat: 
 
A Miskolci Idegenforgalmi és Kulturális Iroda kedvezményének mértéke 80% 
helyett 100%-ra,  a B-A-Z Megyei Össznyugdíjasok Szövetsége 
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kedvezményének mértéke 50% helyett 70%-ra, a Diósgyőri Baptista Gyülekezet 
kedvezményének mértéke 50% helyett 80%-ra emelkedjen. 
 
Indoklás: 
 
A Miskolci Idegenforgalmi és Kulturális Menedzser Iroda költségvetési 
intézmény, így érthetetlen miért ne kaphatna az intézmény 100%-os 
kedvezményt, mint más költségvetési intézmények (mint, pl. az iskolák).  
A B-A-Z Megyei Össznyugdíjasok Szövetsége és a B-A-Z Megye Nyugdíjas 
Szervezeteinek Érdekvédelmi Szövetsége nem differenciálható a támogatás 
szintjén, így javasoljuk, hogy mind a két szervezet 70%-os kedvezményben 
részesüljön. A nyugdíjas szövetségekhez hasonlóan, az ún. kisegyházak sem 
különböztethetőek meg azzal, hogy külön-külön mértékű a támogatottságuk. 
Ezért is javasoljuk, hogy a Diósgyőri Baptista Gyülekezet, az ÁMEN 
Gyülekezethez hasonlóan 80%-os kedvezményben részesüljön. 
 

A Közgyűlés 9 igen, 28 nem, 0 tartózkodó 
szavazattal az előterjesztő által el nem fogadott 
részét a módosító indítványnak elutasította. 

 
 
Szűcs Erika alpolgármester asszony: A módosítók után kéri, hogy szavazzon 
a Közgyűlés az előterjesztés szerinti határozati javaslat elfogadásáról. 
(figyelemmel az elfogadott módosítókra is). 
 

A Közgyűlés 38 igen, 0 nem, 0 tartózkodó 
szavazattal meghozta a 

 
 
VIII-186/23.585/2003. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 
Tárgy: Pártok, civil és társadalmi szervezetek elhelyezése 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése a pártok, valamint társadalmi 
szervezetek ingyenes díjú helyiséghasználatáról a következő döntéseket hozta: 
 
1. A Közgyűlés a határozat 1 és 2. számú mellékletében feltüntetett pártok 
és társadalmi szervezetek részére 2006. december 31. napjáig, vagy korábbi 
egyedi testületi döntések esetén a határozatokban megjelölt időtartamra az ott 
megjelölt helyiségek ingyenes, illetőleg  kedvezményes bérleti díjú  használatát 
biztosítja, míg a 3. számú mellékletben felvett  pártok és társadalmi szervezetek  
kérelmeit elutasítja, illetőleg a részükre a korábbi kedvezményes 
helyiséghasználatot nem teszi lehetővé. 
 
2. A kedvezményes helyiséghasználat igénybevételének feltétele, hogy az 
érintett szervezetek a megyei bírósági nyilvántartásba vételükről szóló 
határozatot a bérbeadónak bemutassák, továbbá igazolják, hogy az 
önkormányzati közüzemi szolgáltató cégek, továbbá  a társasházi helyiség 
esetén a helyiséget magába foglaló társasház felé tartozásuk nem áll fenn. 
Ezen igazolások hiányában a jelen kijelölés hatályát veszti. 
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Ugyancsak hatályát veszti a kijelölés azon szervezetek esetében, akik a 
Kincstári Vagyoni Igazgatóság által biztosított helyiségekben nyernek 
elhelyezést. 
 
3. A bérleti díj mentességben részesített szervezetek az üzemeltetési és 
karbantartási valamint társasházakban lévő helyiségek esetében a közös é 
felújítási költségeket viselni kötelesek. 
 
4. A kedvezményes helyiséghasználat feltétele, hogy az érintett szervezetek 
a bérbeadói értesítés kézhezvételét követő harminc napon belül a bérleti 
szerződést megkössék. Ennek elmaradása esetén a szervezetek a helyiségre 
vonatkozó jogosultságukat elvesztik, illetőleg a már helyiséggel rendelkező 
szervezetek kötelesek azt harminc napon belül kiürítve a bérbeadónak 
visszaszolgáltatni. 

 
A szerződéskötést elmulasztó szervezetek további kedvezményes 
helyiséghasználat  iránti kérelmét el kell utasítani. 

 
A fizetési kötelezettségek elmulasztása, más szervezetek bérbeadói engedély 
nélkül történő befogadása, illetőleg a helyiség használatának átengedése a 
szerződés azonnali hatályú megszűnését eredményezi. 

 
5. A Közgyűlés a kedvezményezetti kör bővítését csak kivételes jelleggel 
tartja indokoltnak. A miskolci székhelyű szervezetek keretében megalakuló 
tagszervezetek, szekciók újabb helyiségre a helyiségek bérletéről szóló 
rendelet általános szabályai szerint szerezhetnek bérleti jogot. 

 
6. A Közgyűlés a Miskolc, Széchenyi u. 14. szám alatti VI-142/13.422/2002. 
számú határozat szerint a helyiségcsoport használatát kizárólag a RECIK 
Alapítvány részére biztosítja díjmentesen 10 éves időtartamra. 

 
7. Azoktól a szervezetektől akiknél három hónapnál több bérleti díj tartozása 
áll fenn, a használati jogot visszavonja, utasítja a bérbeadót annak 
visszavételére. 

 
8. A Közgyűlés a Nagy L. Király u. 34. és a Corvin u. 5. szám alatti 
épületekben lévő helyiségek bérlőinek, valamint a Baross G. u. 13-15. szám 
alatti épület az 1-2. sz. mellékletekben megjelölt egyes bérlőinek a jelenleg 
biztosított helyiséghasználatát 2003. december 31. napjáig engedélyezi azzal, 
hogy ezen időtartam lejártáig további elhelyezésükről a pályázat mellőzésével 
bérbe adható helyiségek terhére a MIK Rt. gondoskodik. 
 
9. A Közgyűlés az Ámen Gyülekezet részére az egy bérleményben történő 
elhelyezés érdekében a jelenleg használt helyiségei helyett a Miskolc, Pozsonyi 
u. 4. szám alatti helyiséget biztosítja akként, hogy  az új helyiségbe való 
átköltözés történjen meg 2003. december 31. napjáig.  
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10. A Polgármesteri Hivatallal ellátási szerződéses kapcsolatban álló 
szervezetek bérleti jogviszonyának feltételeire az ellátási szerződésben 
foglaltak az irányadók. 
 
 
Felelős:  Polgármester 
Közreműködik: MIK Rt. 
Határidő:  folyamatos 
 
 
 
12. napirend tárgya:  Javaslat az egészségügyi alapellátás átszervezésének 

koncepciójára 
 
Polgármester: Az előterjesztői módosító indítványon kívül módosító indítványt  
(előterjesztői módosító indítvány a jegyzőkönyvhöz mellékelve) a Gazdasági 
Bizottság és az Összefogás-FIDESZ-MDF frakció nyújtott be. Az előterjesztői 
módosító indítványról szavazni nem kell, ezért először a Gazdasági Bizottság 
módosító indítványát teszi fel szavazásra. 
 
 
A Gazdasági Bizottság módosító indítványa: 
 
A Bizottság a határozati javaslatot elfogadásra javasolja az alábbi 
kiegészítéssel: 
 
A határozati javaslat 2/a. pontja: 
 
„ A háziorvosi rendelők üzemeltetésére, a praxisok szakmai koordinálására – 
az ehhez szükséges önkormányzati költségvetési támogatás biztosításával – 
szolgáltatási szerződést kell kötni az MVHR-re. ” 
 
- az alábbiak szerint módosul: 
 
„ A háziorvosi rendelők üzemeltetésére, a praxisok szakmai koordinálására – 
az ehhez szükséges önkormányzati költségvetési támogatás biztosításával, a 
rendelők esetleges értékesítésének idejéig – szolgáltatási szerződést kell 
kötni az MVHR-re. ” 
 

A Közgyűlés 38 igen, 0 nem, 0 tartózkodó 
szavazattal a módosító indítványt elfogadta. 
 
 

Juga György: Ügyrendi javaslata, hogy az Összefogás-FIDESZ-MDF módosító 
indítványáról szavazzon a Közgyűlés pontonként. 
 
 
Szűcs Erika alpolgármester asszony: Szavazásra teszi fel az elhangzott 
ügyrendi javaslatot. 
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A Közgyűlés 12 igen, 24 nem, 0 tartózkodó 
szavazattal az ügyrendi javaslatot elutasította. 

 
Az Összefogás-FIDESZ-MDF frakció módosító indítványát teszi fel szavazásra. 
 
Az Összefogás-FIDESZ-MDF frakció módosító indítványa: 
 
Az előterjesztés Határozati javaslatának: 
 
- 2. pont a, bekezdése az alábbiakkal egészüljön ki: 
…„Fenti költségvetési támogatás inflációkövető értékállóságát – a 2003. évi 42 
mFt alapul véve – az önkormányzat folyamatosan biztosítja.” 
 
- 2. pont d, bekezdése az alábbiakkal egészüljön ki: 
 
„ Az ügyelet szervezésére kötött megállapodást fel kell mondani. A felnőtt 
háziorvosi ügyelet a két városi kórházhoz tartozó egy-egy telephelyen kell 
megszervezni. Az ügyeletet szolgáló ingatlanok további hasznosítására 
javaslatot kell készíteni. ” 
 

A Közgyűlés 10 igen, 28 nem, 0 tartózkodó 
szavazattal a módosító indítványt elutasította. 

 
 
Szűcs Erika alpolgármester asszony: Az előterjesztés szerinti határozati 
javaslatot teszi fel szavazásra. (figyelemmel az elfogadott módosítóra is) 
 

 
A Közgyűlés 38 igen, 0 nem, 0 tartózkodó 
szavazattal meghozta a 

 
 
VIII-187/23.586/2003. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 
 
Tárgy: Az egészségügyi alapellátás átszervezésének koncepciója 

 
 

Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta és elfogadta a „Javaslat 
az egészségügyi alapellátás átszervezésének koncepciójára” tárgyú 
előterjesztést és az alábbi határozatot hozza: 
 
1. A Közgyűlés elfogadja az egészségügyi alapellátás átszervezésének 
koncepcióját és azt kiinduló alapnak tekinti. 

 
2. A képviselő testület a következő rendezőelvek, célkitűzések érvényre 
juttatását tartja szükségesnek: 
 
a) A háziorvosi rendelők üzemeltetésére, a praxisok szakmai koordinálására 
– az ehhez szükséges önkormányzati költségvetési támogatás biztosításával, a 
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b) Elő kell készíteni az önkormányzati tulajdonú rendelők értékesítését, 
valamint a kapcsolódó pénzügyi rendszert (támogatás, kölcsön). 

 
c) Az iskola egészségügyi ellátás megszervezését, irányítását a 
Polgármesteri Hivatal Egészségügyi és Szociális Osztálya vegye át. 

 
d) Az ügyelet szervezésére kötött megállapodást fel kell mondani. Az 
ügyeletet önkormányzati fenntartású egészségügyi közintézményben kell 
megszervezni. Az ügyeletet szolgáló ingatlanok további hasznosítására 
javaslatot kell készíteni. 
 
e) Teljes körűen meg kell oldani az önálló védőnői tanácsadók létesítését. A 
védőnők munkájának irányítását a Polgármesteri Hivatal Egészségügyi és 
Szociális Osztálya vegye át. 

 
f) Az alapellátásban résztvevő tevékenységek képviselőiből egészségügyi 
koordinációs fórumot kell szervezni. 
 
Felelős:   Polgármester 
Közreműködik:  Egészségügyi és Szociális Osztály 
                          Pénzügyi és Ellenőrzési Osztály 
Határidő:   2003. december 31., illetve folyamatos 

 
 

 
13. napirend tárgya:  Javaslat az Oxytrans Kft-vel kötött megállapodás és a 

Központi Ügyeleti Szolgálat Szabályzatának 
módosítására 

 
 
Szűcs Erika alpolgármester asszony:  Módosító indítványt a Pénzügyi 
Bizottság és az Összefogás-FIDESZ-MDF frakció nyújtott be. A Pénzügyi 
Bizottság módosító indítványát előterjesztői módosító indítványként elfogadja. 
 
A Pénzügyi Bizottság módosító indítványa: 
 
A Bizottság javasolja, hogy a határozati javaslat 3. számú melléklete az 
alábbiak szerint módosuljon: 
 
„… 
 KÖZPONTI ÜGYELETI SZOLGÁLAT SZABÁLYZATA 
 
A Szabályzat 3. oldalán 2. sz. pontjának a Miskolc, Arany J. u. 37. alatti 
háziorvosi ügyeletre vonatkozó része az alábbiak szerint változik: 
 
„Háziorvosi ügyeletben (Miskolc, Arany J. u. 37.) 
  Munkanapokon: 

 65



  1 kijáró orvos   19 órától másnap 07 óráig 
  1 ambuláns orvos   19 órától 22 óráig 
 
Hétvégén  (szombat, vasárnap) és munkaszüneti napokon: 

  1 kijáró orvos   12 óránként 1 kijáró orvos  
(szombaton 07 órától hétfő 07 óráig, 
munkaszüneti napon 07 órától másnap 
07 óráig) 

  1-1 ambuláns orvos  07 órától 14 óráig és 14 órától 21 óráig” 
 
 
 

Dr. Kovács László: Ügyrendi javaslata, hogy az Összefogás-FIDESZ-MDF 
frakció módosító indítványáról szavazzon a Közgyűlés pontonként. 
 
 
Szűcs Erika alpolgármester asszony: Szavazásra teszi fel az elhangzott 
ügyrendi javaslatot. 
 

A Közgyűlés 37 igen, 0 nem, 0 tartózkodó 
szavazattal az ügyrendi javaslatot elfogadta. 

 
 
Az Összefogás-FIDESZ-MDF frakció módosító indítványa: 
 
Az előterjesztés 3. számú melléklete az alábbiak szerint módosuljon a 
hétvégi ambuláns orvos vonatkozásában: 
 
„Hétvégén…egy-egy ambuláns orvos 08-15 óráig és 15-22 óráig” 
 
- Az előterjesztés 5. számú melléklete 
 
1./”2./ pontja az alábbiak szerint módosuljon: 
„…teljesített ügyeletért – a Megbízott számára a Megbízó, illetve annak hivatala 
visszamenőlegesen 2003. február 1-jétől az alábbi díjat fizeti:…” 
 
- A Határozati javaslat 5./ pontja az alábbiakkal egészüljön ki: 
 
„…A felnőtt háziorvosi ügyeletet a két városi kórházhoz tartozó egy-egy 
telephelyen kell megszervezni.” 
 
Szűcs Erika alpolgármester asszony: Szavazásra teszi fel a módosító 
indítvány első részét. 
 

A Közgyűlés 38 igen, 0 nem, 0 tartózkodó 
szavazattal a módosító indítvány első részét 
elfogadta. 
 

Szűcs Erika alpolgármester asszony: Szavazásra teszi fel a módosító 
indítvány második részét. 

 66



A Közgyűlés 10 igen, 28 nem, 0 tartózkodó 
szavazattal a módosító indítvány második 
részét elutasította. 
 

 
Szűcs Erika alpolgármester asszony: Szavazásra teszi fel a módosító 
indítvány harmadik részét. 
 

A Közgyűlés 10 igen, 28 nem, 0 tartózkodó 
szavazattal a módosító indítvány harmadik 
részét elutasította. 

 
 
Szűcs Erika alpolgármester asszony: Az előterjesztés szerinti határozati 
javaslatot teszi fel szavazásra, figyelemmel az elfogadott módosításokra is.  

 
 
A Közgyűlés 32 igen, 3 nem, 2 
tartózkodó szavazattal meghozta a 

 
VIII-188/23.587/2003. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 
 
Tárgy: Az Oxytrans Kft-vel kötött megállapodás és a Központi 

Ügyeleti Szolgálat Szabályzatának módosítása 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat az Oxytrans 
Kft-vel kötött megállapodás és a Központi Ügyeleti Szolgálat 
Szabályzatának módosítására” című előterjesztést és az alábbi határozatot 
hozza: 
 
1./ A Közgyűlés hozzájárul a Központi Ügyeleti Szolgálat Szabályzatának 
módosításához jelen előterjesztés  3. számú melléklete szerint. 
 
Felelős:   Polgármester 
Határidő:   közgyűlést követően azonnal 
Közreműködik:  Egészségügyi és Szociális Osztály 
                            Pénzügyi és Ellenőrzési Osztály 
 
2./ A Közgyűlés az Oxytrans Kft-vel az ügyeleti ellátás működtetése 
tárgyában kötött megállapodás  11. pontját az előterjesztés 4.sz. melléklete 
szerint jóváhagyja.  
Felhatalmazza a Polgármestert a megállapodás módosításának  aláírására. 
 
Felelős:   Polgármester 
Határidő:   közgyűlést követően azonnal 
Közreműködik:  Egészségügyi és Szociális Osztály 
                            Pénzügyi és Ellenőrzési Osztály 
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3./ A Közgyűlés a háziorvosokkal és a házi gyermekorvosokkal az alapellátási 
ügyeleti rendszerben való részvétel feltételeiről szóló „Megállapodás” 2. pontját 
az előterjesztés 5. számú melléklete szerint jóváhagyja és felhatalmazza a 
Polgármestert a „Megállapodás” módosításának aláírására. 
 
Felelős:   Polgármester 
Határidő:   közgyűlést követően azonnal 
Közreműködik:  Egészségügyi és Szociális Osztály 
 
 
4./ A Közgyűlés hozzájárul az Önkormányzat és az Oxytrans Kft. között - a 
háziorvosi, házi gyermekorvosi és fogorvosi szolgálatok működtetésére - 
létrejött „Megállapodás” 2003.október 2-ai dátummal történő rendes 
felmondásához. 
 
Felhatalmazza a Polgármestert, a fent jelzett „Megállapodás” rendes 
felmondásáról szóló okirat aláírására. 
 
Felelős:   Polgármester 
Határidő:   2003. október 1. 
Közreműködik:  Egészségügyi és Szociális Osztály 
             Pénzügyi és Ellenőrzési Osztály 
       
5./ A Közgyűlés utasítja a Polgármestert, annak megszervezésére, hogy 
2004. január 1-től a háziorvosi ügyeleti (háziorvosi, házi gyermekorvosi, 
fogorvosi) szolgálat önkormányzati fenntartású egészségügyi közintézmény 
keretében működjön. 
 
Felelős:   Polgármester 
Határidő:   2003. december 31. 
Közreműködik:   Egészségügyi és Szociális Osztály 
    Pénzügyi és Ellenőrzési Osztály        
                             Önkormányzati fenntartású egészségügyi   
                              közintézmények vezetői 
 
 
14. napirend tárgya:  Miskolc Megyei Jogú Város Bursa Hungarica 

Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 
2004. évi forduló 

 
Szűcs Erika alpolgármester asszony: Az előterjesztéshez módosító 
indítvány nem került benyújtásra. Az előterjesztés szerinti határozati javaslatot 
teszi fel szavazásra. 
 

 
A Közgyűlés 38 igen, 0 nem, 0 tartózkodó 
szavazattal meghozta a  
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VIII-189/23.588/23003. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 
 
Tárgy: Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati 

Ösztöndíjpályázat 2004. évi fordulója 
 
A Közgyűlés megtárgyalta a „Miskolc Megyei Jogú Város Bursa Hungarica 
Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 2004. évi fordulója” tárgyú 
előterjesztést és az alábbi határozatot hozza: 
 
1.   Engedélyezi, hogy Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzata 
csatlakozzon az Oktatási Minisztérium által meghirdetett Bursa Hungarica 
Felsőoktatási Önkormányzat Ösztöndíjpályázathoz, egyben felhatalmazza a 
Polgármestert az  1. sz. mellékletben szerelő Nyilatkozat aláírására. 
 
Felelős:   Polgármester 
Közreműködik:  Egészségügyi és Szociális Osztály           
Határidő:   azonnal 
 
2. A Közgyűlés  engedélyezi az előterjesztésben szereplő 350 fő „A” típusú, 
50 fő „B” típusú pályázat elfogadását. Egyben utasítja a Polgármestert, hogy a 
2004. évi költségvetésben pályázati önrészként biztosítsa a 3.000.- Ft/fő/hó 
összeget, melyből az „A” típusban nyertes pályázók 2004. január 1. napjától, a 
„B” típusban nyertes pályázók 2004. szeptember 1. napjától részesüljenek 
ösztöndíjban. 
 
Felelős:   Polgármester 
Közreműködik:   Pénzügyi és Ellenőrzési Osztály 
Határidő:   2004. évi költségvetés elfogadása 
 
3. Utasítja a Polgármestert a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati 
Ösztöndíjpályázat pályázati feltételeinek kiírására – a 2., 3. sz. mellékletek 
szerint – valamint a pályázattal kapcsolatos döntést megelőző adminisztrációs 
tevékenységek lebonyolítására. 
 
Felelős:   Polgármester 
Közreműködik:  Egészségügyi és Szociális Osztály 
Határidő:   folyamatos 
 
 
4. Felhatalmazza az Ifjúsági, Idősügyi és Családpolitikai-, és az Oktatási 
Bizottságot, hogy a pályázatokkal kapcsolatos döntéseket együttes ülésen 
hozzák meg, a 4. sz. mellékletben alkalmazandó bírálati szempontok alapján.  
 
Felelős:   Polgármester 
Közreműködik:  Ifjúsági, Idősügyi és Családpolitikai Bizottság 
   Oktatási Bizottság 
Határidő:   folyamatos 
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15. napirend tárgya:  Dr. Antall József mellszobrának elhelyezése 
 
Szűcs Erika alpolgármester asszony: Módosító indítványt az Összefogás-
FIDESZ-MDF frakció nyújtott be. Erről kéri a Közgyűlés állásfoglalását.  
 
 
A Összefogás-FIDESZ-MDF frakció módosító indítványa: 
 
Az előterjesztés Határozati javaslata az alábbiakkal egészüljön ki: 
 
„ A kihelyezést követően a Miskolc Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatal 
az MDF Miskolc Városi Szervezetétől és a Polgárok Miskolcért és a Nemzetért 
Egyesülettől további gondozás céljából a mellszobrot átveszi. ” 

 
A Közgyűlés 37 igen, 0 nem, 0 tartózkodó 
szavazattal a módosító indítványt elfogadta. 

 
Ezt figyelembe véve szavazásra teszi fel az előterjesztés szerinti határozati 
javaslatot. 
 

A Közgyűlés 38 igen, 0 nem, 0 tartózkodó 
szavazattal meghozta a  

 
 

VIII-190/23.589/2003. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 
Tárgy: dr. Antall József mellszobrának elhelyezése 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése dr. Antall József mellszobrának 
elhelyezésére vonatkozó FK: 35.615-5/2003. számú előterjesztési anyagot 
megtárgyalta és azzal kapcsolatban az alábbi döntést hozza meg: 
 
A Közgyűlés a Miskolc, 2579/2 hrsz-ú ingatlanon, a dr. Antall József park 
területén az előterjesztés melléklete szerinti helyen dr. Antall József 5/4-es 
léptékű 150 cm magas süttői mészkőből készült posztamensen elhelyezésre 
kerülő bronz szobor létesítésével egyetért. 
 
A szobor környezetét - burkolat kiegészítés koszorúzáshoz -  a park meglévő 
burkolatával összhangban kell kialakítani. 
 
A kihelyezést követően Miskolc Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatala az 
MDF Miskolc Városi Szervezetétől és a Polgárok Miskolcért és a Nemzetért 
Egyesülettől további gondozás céljából a mellszobrot átveszi. 
 
Felelős:   Orosz Lajos alpolgármester 
Közreműködik:  Városüzemeltetési és Beruházási Osztály 
Határidő:   2003. december hó 
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16. napirend tárgya:  Javaslat a Közterület-felügyelet intézményvezetői 
álláshelyére történő pályázat kiírására 

 
 
Szűcs Erika alpolgármester asszony: Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy a  vita 
során Orosz Lajos alpolgármester úr előterjesztői módosító indítványt 
fogalmazott meg arra vonatkozóan, hogy a feltételek közé kerüljön be az 5 
éves vezetői gyakorlat és előnyként a nyelvtudás. Módosító indítványt a 
Pénzügyi Bizottság nyújtott be. Erről kéri a Közgyűlés állásfoglalását. (a 
Pénzügyi Bizottság határozata a jegyzőkönyvhöz mellékelve) 
 
 
A Pénzügyi Bizottság módosító indítványa: 
 
A Bizottság javasolja, hogy a határozati javaslat tervezetének 1. pontja az 
alábbiak szerint módosuljon: 
 
„ 1., 
Elrendeli a Közterület-felügyelet intézményvezetői álláshelyére vonatkozó 
pályázati felhívás közzétételét. ” 

 
A Közgyűlés 9 igen, 29 nem, 0 tartózkodó 
szavazattal a módosító indítványt elutasította. 

 
Szűcs Erika alpolgármester asszony: Az előterjesztés szerinti határozati 
javaslatot teszi fel szavazásra, figyelemmel az előterjesztői módosító 
indítványra. 

A Közgyűlés 29 igen, 9 nem, 0 tartózkodó 
szavazattal meghozta a 

 
VIII-191/23.590/2003. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 
Tárgy: Közterület-felügyelet intézményvezetői álláshelyére pályázat 

kiírása 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése megtárgyalta a 
Va.: 29.494/2003. számú előterjesztést és a következő határozatot hozza: 
 
1.,Elrendeli a Közterület-felügyelet intézményvezetői álláshelyére vonatkozó 
pályázati felhívás közzétételét a melléklet szerinti tartalommal. 
 
2.,Tudomásul veszi, hogy az új intézményvezető kinevezéséig Dr. Magyarné 
Nagy Klára látja el az intézményvezetői feladatokat. 
 
Felelős:   Orosz Lajos alpolgármester 
Közreműködik:  Polgármesteri Kabinet 
Határidő:   azonnal 
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17. napirend tárgya:  Hozzájárulás tisztségviselő alapítványi 
feladatvállalásához 

 
 

Szűcs Erika alpolgármester asszony: Módosító indítvány nem került 
benyújtásra. Az előterjesztés szerinti határozati javaslatot teszi fel szavazásra. 
 
 

A Közgyűlés 30 igen, 0 nem, 8 tartózkodó 
szavazattal meghozta a  

 
VIII-192/23.591/2003. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 

 
 

Tárgy: Hozzájárulás tisztségviselő alapítványi feladatvállalásához 
 

Miskolc megyei jogú Város Közgyűlése hozzájárulását adja ahhoz, 
hogy 

 
Szűcs Erika alpolgármester a KÉTHLY ANNA Alapítvány 
kuratóriumának tagja legyen. 

 
Felelős:  Polgármester 
Határidő:  azonnal 

 
 
 

18. napirend tárgya:  Önálló képviselői indítvány: 
Ad hoc Bizottság létrehozása 

 
 
Szűcs Erika alpolgármester asszony: Előterjesztői módosító indítvány 
fogalmazódott meg arra vonatkozóan, hogy a bizottsági tagok száma bővüljön, 
Balázsi Tibor, Varga László, Dr. Simon Gábor képviselőkkel. 
Összeférhetetlenség miatt a rendes tagok közül kikerül a Főépítész, az Építési 
és Környezetvédelmi Osztály vezetője és a Városüzemeltetési Osztály 
vezetője.  
Módosító indítvány nem érkezett, ezért az előterjesztés szerinti határozati 
javaslatot teszi fel szavazásra, melynek elfogadásához minősített többség, 
legalább 25 igen szavazat szükséges. 
 

A Közgyűlés 30 igen, 1 nem, 7 tartózkodó 
szavazattal meghozta a  

 
VIII-193/23.594/2003. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 

 

Tárgy: Ad hoc Bizottság létrehozása a 3. sz. főút mellett élők 

életminőségének javítása céljából 
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1. A Közgyűlés létrehoz egy Ad hoc Bizottságot, Miskolcon a 3. számú főút 
mellett élők életminőségének javítása céljából. 
 

2. A Bizottság tagjai: 

 

 Balázsi Tibor 

 Nyulászy Istvánné 

 Nyakó István 

 Szabó Tamás 

 Szilágyi Gizella 

 T.Asztalos Ildikó 

 Dr. Tompa Sándor 

 Dr. Simon Gábor 

 Varga László 

 

3. A Bizottság elnöke: T.Asztalos Ildikó 

 

4. A Közgyűlés felkéri a Bizottság tagjait, hogy fogalmazzák meg azokat a 

lehetőségeket, amelyekkel könnyíteni lehet az itt élők helyzetén. A Bizottság a 

javaslatát terjessze a Közgyűlés elé. 

 

Felelős:  a Bizottság elnöke 

Határidő:  2003. november 

 
 
19. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat a Közgyűlés 2003. II. félévi 

munkatervére 
 

 
Szűcs Erika alpolgármester asszony: Módosító indítványt a Gazdasági 
Bizottság, az Ifjúsági, Idősügyi és Családpolitikai Bizottság, az Idegenforgalmi 
Bizottság, a Környezetvédelmi és Energiaügyi Bizottság, a Kulturális és Sport 
Bizottság és az Összefogás-FIDESZ-MDF frakció nyújtott be.  
Tájékoztatja a Közgyűlést, hogy a módosító javaslatok közül azokat a 
módosítókat, amelyek bizottsági véleményezésre irányulnak, előterjesztői 
módosítóként az előterjesztő elfogadja: a Gazdasági Bizottság 1.sz. 
módosítóját, a Kulturális és Sport Bizottság módosító javaslatait, ill. az Ifjúsági, 
Idősügyi és Családpolitikai Bizottság napirend címének a pontosítására irányuló 
módosító javaslatát. 
Ezt figyelembe véve teszem fel a módosító indítványokat szavazásra. 

 
Kéri a Közgyűlés állásfoglalását a Gazdasági Bizottság módosító javaslatának 
a 2-3-4 pontjáról :  
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A Gazdasági Bizottság módosító indítványa: 
 
A Gazdasági Bizottság a következő módosításokkal javasolja elfogadásra az 
előterjesztést: 
 
1./ A felsorolt napirendeket a Gazdasági Bizottság is véleményezze: 
 
- Szeptember:   3./ napirend (Javaslat a távhőszolgáltatásról szóló 18/2003. 

(V.12.) sz. rendelet hatályon kívül helyezésére) 
 
- Október:   11./ napirend (Miskolc Megyei Jogú Város rendkívüli 

levegőtisztaság-védelmi intézkedési terve) 
12./ napirend (Miskolc Megyei Jogú Város 2004. évi 
környezet- és természetvédelmi intézkedési terve) 
20./ napirend (Tájékoztató a „Tanuszoda kialakítása a 
Selyemréti strandon, versenyuszoda helykijelölése a 
Selyemréti vagy a Tapolcai strandon” című tervpályázatról) 
 

- December:  4./ napirend (Javaslat a helyi adórendeletek felülvizsgálatára 
és módosítására) 

 
2./ Az októberben a 18./ napirendi pont címe (Tájékoztató Miskolc városban 
1990-2002. közötti időszakban megvalósult, valamint a folyamatban lévő és 
megvalósításra váró útépítésekről) „Előterjesztés Miskolc városban 1990-
2002. közötti időszakban megvalósult, valamint a folyamatban lévő és 
megvalósulásra váró útépítésekről” címre változzon. 
 
3./ A novemberi napirendek közül a 4./napirend (Javaslat a 
távhőszolgáltatás 2004. január 1-jétől érvényes árainak megállapítására) 
kerüljön törlésre és a Közgyűlés az októberi napirendek közé vegye fel. 
 
4./ A novemberi napirendek között kerüljön megtárgyalásra: 
 
„Tájékoztató az Európai Unió ISPA támogatási alapjából megvalósuló miskolci 
regionális hulladékgazdálkodási rendszer beruházásról” 
 
című előterjesztés. 
 
Felelős:   Polgármester  
Közreműködik: Környezetvédelmi Minisztérium 
   RWE Umwelt Miskolci Kft. 
   Városüzemeltetési és beruházási Osztály 
Véleményezi:  Gazdasági Bizottság 
   Környezetvédelmi és Energiaügyi Bizottság 
 

A Közgyűlés 29 igen, 1 nem, 7 tartózkodó 
szavazattal a módosító indítványt elfogadta. 
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Az Idegenforgalmi Bizottság módosító indítványát teszi fel szavazásra: 
 
Az Idegenforgalmi Bizottság módosító indítványa: 
 
 Az október havi 4. napirend: „ Javaslat Miskolc Megyei Jogú Város 
turizmusfejlesztési koncepciójára ” kerüljön át november hónapra. 
 A november havi napirendi javaslat egészüljön ki az alábbi napirenddel: 

 
„ Javaslat az Önkormányzat Szervezeti és Működési Szabályzatának a 
felülvizsgálatára és módosítására ” 
 
Előterjesztő:   Káli Sándor polgármester 
Előkészítésért felelős:  Jegyző 
Véleményezi:   Valamennyi Bizottság 
 

A Közgyűlés 37 igen, 0 nem, 1 tartózkodó 
szavazattal a módosító indítványt elfogadta. 

 
 
A Környezetvédelmi és Energiaügyi Bizottság módosító indítványát teszi fel 
szavazásra: 
 
A Környezetvédelmi és Energiaügyi Bizottság módosító indítványa: 
 
A Bizottság a napirendi ponthoz kapcsolódóan az alábbi módosító indítványt 
terjeszti elő: 
 

1. Az októberi 9. pontban szerepeltetett Intézkedési terv a 
Településszerkezeti Tervben foglalt önkormányzati feladatok 
megvalósítására (I. ütem) című anyag tárgyalása – a hivatali 
átszervezés miatt – kerüljön át november hónapra 20. pontként. 
 
2. November hónapban 21. pontként kerüljön a Közgyűlés elé 
 
Tájékoztató a MÁV telepet érintő tárgyalások állásáról 
 
Előterjesztő:  Orosz Lajos alpolgármester 
Véleményezi:  Környezetvédelmi és Energiaügyi Bizottság 
   Jogi, Igazgatási, Közbiztonsági és   
   Összeférhetetlenségi Bizottság 
   Városfejlesztési és –üzemeltetési Bizottság 
   Gazdasági Bizottság 
 

A Közgyűlés 38 igen, 0 nem, 0 tartózkodó 
szavazattal a módosító indítványt elfogadta. 

 
 
Szűcs Erika alpolgármester asszony: Az Összefogás-Fidesz-MDF frakció 
október hónapra vonatkozó módosító javaslatáról szavazni nem kell, mert az 
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előterjesztő decemberi hatállyal,  bővebb tartalommal előterjesztői 
módosítóként elfogadta. 
November hónapra vonatkozóan a frakciónak két javaslata van. 
 
Először a „Beszámoló a panelfelújítás és rekonstrukció lehetőségeiről, a 
tervezett városi programok indulásáról” előterjesztés napirendre tűzéséről kéri a 
Közgyűlés állásfoglalását. 

A Közgyűlés 38 igen, 0 nem, 0 tartózkodó 
szavazattal módosító indítványt elfogadta. 

 
A másik módosító javaslat november hónapra: 
„Beszámoló a közoktatási intézmények csoportlétszámainak alakulásáról” . 
Ennek a témának a napirendre tűzéséről kéri, hogy szavazzanak. 

 
A Közgyűlés 10 igen, 27 nem, 1 tartózkodó 
szavazattal módosító indítványt elutasította. 

 
 
Az Összefogás-FIDESZ-MDF frakció módosító indítványa: 

 
Javaslat a közgyűlés munkatervének októberi fejezetéhez 

 
Beszámoló Miskolc város munkaügyi helyzetéről. 
 
Előterjesztő:    Káli Sándor polgármester 
Előterjesztésért felelős:  Várospolitikai Osztály 
Véleményezi:    valamennyi bizottság 
Közreműködik:   B.-A.-Z. Megyei Munkaügyi Központ 
 
Indoklás:   
 
Fontosnak tartjuk, hogy a város munkaügyi helyzetéről a közvélemény és a 
közgyűlés tagjai pontos képet kapjanak, illetve megismerhessék a város 
jelenlegi vezetésének ezen a területen kifejtett tevékenységét és jövőbeni 
elképzelését. 
Az Összefogás-FIDESZ-MDF frakció módosító indítványa (2.): 

 
Javaslat a közgyűlés munkatervének novemberi fejezetéhez 

 
Beszámoló a panelfelújítás és rekonstrukció lehetőségeiről, a tervezett városi 
programok indulásáról. 
Előterjesztő:   Orosz Lajos alpolgármester 
Előkészítésért felelős:  Városüzemeltetési és Beruházási Osztály 
Véleményezi:   Városüzemeltetési bizottság 
 
Beszámoló a közoktatási intézmények csoportlétszámainak alakulásáról. 
 
Előterjesztő:   Fedor Vilmos alpolgármester 
Előkészítésért felelős:  Közoktatási-és Közművelődési Osztály  
Véleményezi:   Oktatási Bizottság 
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Indoklás: 
 
A különböző intézményekből frakciónkhoz eljutott jelzések szerint egyes 
közoktatási intézményekben 20-30, esetleg 50%-kal is meghaladja az egyes 
tanulócsoportok létszáma a törvényben meghatározott maximális létszámot, 
más intézményekben viszont ugyanígy 20-30 vagy 50%-kal alatta marad a 
törvényben megadott létszámhatároknak. Az utóbbi esetben ugyanis magas az 
egy főre jutó költség, az előbbiekben pedig az oktatás hatékonyságának 
veszélyeztetése jelent problémát. 
 
 
Az Ifjúsági, Idősügyi és Családpolitikai Bizottság módosító indítványa: 
 
 
Az októberi Közgyűlés 17. napirendi pont címe az alábbiak szerint módosuljon: 
 
„ Beszámoló a gyermek- és ifjúságvédelmi alap és szakellátásban 
tevékenykedő intézmények szakmai munkájáról. Javaslat a 46/2003. 
(VIII.8.) EszCsM. Rendeletből eredő szakmai feladatok megvalósítására. ” 
 

 
A Kulturális és Sport Bizottság módosító indítványa: 
 
A Kulturális és Sport Bizottság a 2003. augusztus 25-i ülésén egyhangúlag 
támogatta azt a módosító indítványt, miszerint a bizottság is véleményezni 
kívánja az alábbi közgyűlési napirendi témákat: 
 
október hó: 

- Javaslat Miskolc Megyei Jogú Város turizmusfejlesztési koncepciójára 
- Javaslat a támogató szolgálat rendszerének kialakítására Miskolc város 

területén (Együttműködési megállapodások e tevékenységet végző civil 
szervezetekkel) 

- Javaslat a Kábítószer Egyeztető Fórum személyi összetételének 
módosítására 

 
november hó: 
 

- Történelmi Avas szabályozási terve és helyi építési szabályzata 
 
december hó: 
 

- Miskolc város drogstratégiája 
 

 
Szűcs Erika alpolgármester asszony: Szavazásra teszi fel az elfogadott 
módosítókat is figyelembe véve az előterjesztés szerinti munkatervi javaslatot. 
 

 
A Közgyűlés 38 igen, 0 nem, 0 tartózkodó 
szavazattal meghozta a 
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VIII-194/23.595/2003. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 
 
Tárgy: A Közgyűlés 2003. II. félévi munkatervének a megállapítása 
 
Miskolc megyei jogú Város Közgyűlése a 2003 II .félévi munkatervét a 
melléklet szerint állapítja meg. 
 
Határidő és felelős: munkaterv szerint 
 
 
 
20.  napirend tárgya:  Beszámoló az átruházott és a lejárt határidejű 

határozatok végrehajtásáról 
 
Szűcs Erika alpolgármester asszony: Módosító indítvány nem került 
benyújtásra, ezért az előterjesztés szerinti határozati javaslatot teszi fel 
szavazásra. 
 

A Közgyűlés 38 igen, 0 nem, 0 tartózkodó 
szavazattal meghozta a  

 
 
VIII-195/23.201-2/2003. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 
 
Tárgy: Átruházott hatáskörök gyakorlásáról, valamint a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról szóló beszámoló 
 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése a Polgármesterre átruházott 
hatáskörök gyakorlásáról, valamint a lejárt határidejű határozatok 
végrehajtásáról szóló 2003. I – VI. hóra vonatkozó beszámolót elfogadta. 
 
Felelős:  Polgármester 
Határidő:  folyamatos 
 

 
 
21.  napirend tárgya: Tájékoztató a kórházi Ad hoc Bizottság 

tevékenységéről és a kórházak 2003. I. félévi 
tevékenységéről 

 
Szűcs Erika alpolgármester asszony: Módosító indítvány nem került 
benyújtásra, ezért a Tájékoztatóban foglaltakról kéri a Közgyűlés 
állásfoglalását. 
 

A Közgyűlés 37 igen, 0 nem, 0 tartózkodó 
szavazattal a tájékoztatóban foglaltakat 
tudomásul vette. 
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Szűcs Erika alpolgármester asszony: A sürgősségi előterjesztésekről történő 
szavazás következik. 

 
1. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat a Miskolc, Vörösmarty-Corvin utcák 

sarkán lévő 6942/30 helyrajzi számú ingatlan 
értékesítésére 

 
Szűcs Erika alpolgármester asszony: Az előterjesztés szerinti határozati 
javaslatot teszi fel szavazásra. 
 

A Közgyűlés 38 igen, 0 nem, 0 tartózkodó 
szavazattal meghozta a 

 
 
VIII-196/23.613/2003. sz. H A T Á R O Z A Tot: 

 
Tárgy: Vörösmarty-Corvin utcák sarkán lévő 6942/30 hrsz-ú ingatlan 

értékesítése 
 

A Közgyűlés megtárgyalta a MIK: 60.331-18/100/2003. számú előterjesztését, 
mely alapján - módosítva a Közgyűlés VI-102/3351-2/2001. számú határozata 
2. pontjának a 6942/30 helyrajzi számú ingatlanra vonatkozó részét - az 
alábbiak szerint dönt. 
 
A Miskolc 6942/30 helyrajzi szám alatt nyilvántartott 3.911 m2 alapterületű 
beépítetlen terület megnevezésű - s a MIHŐ Kft. javára szóló, s a távhő 
szolgáltató gerincvezetékre, s annak védőövezetére vonatkozó szolgalmi joggal 
terhelt -, s korábban már elidegenítésre jelölt ingatlan vevőjéül az OTP Bank Rt-
t (1051. Budapest, Nádor u. 16.), az eladási árat 87.500.000.- Ft összegben 
határozza meg.  
 
Felhatalmazza a MIK Rt-t - az adásvételi szerződésnek a Polgármester által 
történő aláírása mellett - az értékesítés teljes körű előkészítésére azzal, hogy a 
szerződés összeállításánál az alábbi városképi elvárások is kerüljenek 
figyelembe vételre: 
 
 A vevő igazodjon a belváros beépítési jellegéhez, s a szabályozási terv 
szerinti 30 %-os beépíthetőséghez. 
 Vevő városképi követelményként elfogadja, hogy a kialakuló épülettömb 
magassága igazodjon az Uitz B. úton már megépült Generali Providencia 
Biztosító irodaház építménymagasságához, valamint 
 a tervezendő épület tömegformálása, homlokzatképzése és 
anyaghasználata igényes, lehetőleg elegáns legyen. 
 A fenti igények teljesülése érdekében is a vázlat és engedélyezési szintű 
terveket a Városi Tervtanácson túl az Észak-magyarországi Tervtanácshoz is 
be kell nyújtani véleményezés céljából. 
 
Felelős:  Polgármester 
Közreműködik:  MIK Rt. 
Határidő:  a határozat kihirdetését követően azonnal 
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2. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat a Széchenyi u. 107. sz. alatti 
ingatlanrészben NORDA Észak-
Magyarországi Regionális Fejlesztési 
Központ kialakítására 

 
Szűcs Erika alpolgármester asszony: Az előterjesztés szerinti határozati 
javaslatot teszi fel szavazásra. 
 

A Közgyűlés 38 igen, 0 nem, 0 tartózkodó 
szavazattal meghozta a 
 
 

VIII-201/23.612/2003. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 
Tárgy: Széchenyi u. 107. sz. alatti ingatlanrészben NORDA Észak-

magyarországi Regionális Fejlesztési Központ kialakítása 
 
Miskolc megyei Jogú Város Közgyűlése 2003. szeptemberi ülésén megtárgyalta 
a B-A- Z. Megyei Területfejlesztési Tanács által meghirdetett TFC/5 jogcímen 
Regionális Központ létrehozására vonatkozó pályázati felhívás feltételeit és az 
alábbi határozatot hozta: 
 
1. Miskolc megyei Jogú Város Közgyűlése támogatja, hogy a miskolci 3612. 
hrsz-ú, ténylegesen Miskolc, Széchenyi u. 107. sz. alatt, a II. emeleti 541m2 
alapterületű ingatlanrészen Észak-magyarországi Regionális Fejlesztési 
Ügynökség irodái pályázat útján kialakításra kerüljenek. 
 
a.) Hozzájárul, hogy a fejlesztési összeg 150%-át kitevő 45MFt, jelzálog 
kerüljön bejegyzésre a tulajdonában lévő Miskolc, Széchenyi u. 107. sz. alatti 
ingatlanára. 
 
b.) Kötelezettséget vállal, hogy a nevezett ingatlanrészt a használatba 
vétel időpontjától 5 éves időtartamra térítés ellenében használatra átengedi az 
Észak-magyarországi Regionális Fejlesztési Ügynökség részére, Regionális 
Fejlesztési Ügynökség működtetésére.  
 
 
c.) A Közgyűlés sikeres pályázat esetén felkéri a MIK Rt-t, hogy a 
Regionális Fejlesztési Ügynökséggel működjön együtt a pályázat teljes körű 
végrehajtásában. 
 
Felelős:  Polgármester 
Közreműködik: MIK Rt. 
Határidő:  Folyamatos 
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3. sürgősségi napirend tárgya:  A Foglalkoztatási és Munkaügyi 
Minisztérium megbízásából az Európai 
Szociális Alap  
Társadalmi Közhasznú Társaság által 
meghirdetett „Küzdelem a munka világából 
történő kirekesztődés ellen” című pályázat 
benyújtása. 

 
Szűcs Erika alpolgármester asszony: Az előterjesztés szerinti határozati 
javaslatot teszi fel szavazásra. 
 

A Közgyűlés 38 igen, 0 nem, 0 tartózkodó 
szavazattal meghozta a 

 
VIII-197/23.599/2003. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 

 
Tárgy: Európai Szociális Alap Társadalmi Közhasznú Társaság által 

meghirdetett „Küzdelem a munka világából történő 
kirekesztődés ellen” című pályázaton való részvétel 

 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a “Javaslat pályázaton 
történő részvételre, a Foglalkoztatási és Munkaügyi Minisztérium megbízásából 
az Európai Szociális Alap Társadalmi Közhasznú Társaság által meghirdetett 
„Küzdelem a munka világából történő kirekesztődés ellen” című kiírásra” tárgyú 
előterjesztést és az alábbi határozatot hozza: 
 
 
1.  A Közgyűlés támogatja a Közösségi Szociális Szolgáltatóház és 
Kézműves Foglalkoztatási Műhely (inkubátor ház) létrehozásával 
kapcsolatos HU Phare 2002/000-315.01.04. program pályázatra történő 
benyújtását. 
 
Felelős:  Szűcs Erika alpolgármester 
Közreműködő: Várospolitikai és Informatikai Osztály, 

   Egészségügyi és Szociális Osztály 
   MIK Rt. 

Határidő:  2003. szeptember 14. 
 

 
2.  A Közgyűlés 10 évre biztosítja a Miskolc Baross G. u. 17. szám alatti 
550m2-es (H jelű épület) 4826/36 hrsz-ú ingatlan ingyenes használatba adását 
saját forrásként a Közösségi Szociális Szolgáltatóház és Kézműves 
Foglalkoztatási Műhely (inkubátor ház) létrehozásához. Az ingatlan bérleti díj 
előirányzata: 257.500 Ft/hó+ÁFA.  
 
Felelős:  Káli Sándor polgármester 
Közreműködő:  MIK Rt. 

   Várospolitikai és Informatikai Osztály 
Határidő:  Konzorciumi megállapodás aláírása 
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3.  A Közgyűlés biztosítja a pályázathoz szükséges pénzbeli önrészt, „A 
pályázatok önrész biztosítására” tétel terhére. 
 
Felelős:   Káli Sándor polgármester 
Közreműködő: Pénzügyi és Ellenőrzési Osztály 
   Várospolitikai és Informatikai Osztály 
Határidő:  2003. szeptember 14. 

 
 
4.  A Közgyűlés felhatalmazza a Polgármestert a Konzorciumi együttműködési 
megállapodás aláírására,  

 
Felelős:   Káli Sándor polgármester 
Közreműködő: Várospolitikai és Informatikai Osztály 
Határidő:  2003. szeptember 14. 

 
 
5.  A támogatás elnyerése esetén, az önkormányzat vállalja az új szociális 
szolgáltatás, illetve az alternatív foglalkoztatási műhely működtetését. 
 
Felelős:   Szűcs Erika alpolgármester 
Közreműködő: Várospolitikai és Informatikai Osztály 
Határidő:  szerződő hatósággal történő aláírást követően 

4. sürgősségi napirend tárgya: Hátrányos helyzetű roma felnőttek oktatása 
„Digitális Középiskola keretében” 

 
 
Szűcs Erika alpolgármester asszony: Az előterjesztés szerinti határozati 
javaslatot teszi fel szavazásra. 
 

A Közgyűlés 38 igen, 0 nem, 0 tartózkodó 
szavazattal meghozta a 

 
 
VIII-198/23.611/2003. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 

 

Tárgy: Hátrányos helyzetű roma felnőttek oktatása „Digitális 

Középiskola” keretében 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése a Hátrányos helyzetű roma felnőttek 
oktatása „Digitális Középiskola” keretében tárgyú előterjesztést megtárgyalta és 
az alábbi határozatot hozza:   
 
1. Engedélyezi a Földes Ferenc Gimnázium számára a „Digitális 
Középiskola” bevezetése céljából 6 levelező tagozatos osztály indítását – 257 
fő tanulói létszámmal – a 2003/2004-es tanévtől kezdődően.  
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Felelős:  Polgármester 
Közreműködik:  Közoktatási és Közművelődési Osztály 
Határidő:  2003. szeptember 1.  
 
2. Kötelezi az érintett intézmény vezetőjét a Pedagógiai Programja 
átdolgozására az alaptevékenységben bekövetkezett változás miatt.  
 
Felelős:  Polgármester 
Közreműködik:  Közoktatási és Közművelődési Osztály 
Határidő:  2003. szeptember 1.  
 
3. Az intézmény alapító okiratát – telephelyek tekintetében – módosítja.  
 
Felelős:  Polgármester 
Közreműködik:  Közoktatási és Közművelődési Osztály 
Határidő:  2003. szeptember 1.  
 
 
4. A költségvetési kiadást az igényelhető normatív állami hozzájárulás fedezi. 
A többletigényt a 2003. évi normatív állami hozzájárulás elszámolásánál 
szerepeltetni kell. A 2003. évre jutó 4112 eFt előirányzat lebontását az általános 
tartalék terhére engedélyezi.  
 
Felelős:  Polgármester 
Közreműködik:  Közoktatási és Közművelődési Osztály  
       Pénzügyi és Ellenőrzési Osztály        
Határidő:  2003. szeptember, illetve a IV. negyedévi költségvetési 
 korrekció  
 
 
7. sürgősségi napirend tárgya:  Beszámoló az „ART Mozi” Pályázat 

módosításáról 
 
Szűcs Erika alpolgármester asszony: Az előterjesztés szerinti határozati 
javaslatot teszi fel szavazásra. 
 

A Közgyűlés 38 igen, 0 nem, 0 tartózkodó 
szavazattal meghozta a 

 
VIII-199/23.345-2/2003. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 
 
Tárgy: ART Mozi pályázat módosítása 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „Beszámoló az Art Mozi 
pályázat módosításáról” tárgyú előterjesztést és a következő határozatot hozza: 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése jóváhagyja az „Art Mozi hálózat 
fejlesztésének támogatására” benyújtott pályázat módosítását és a Konzorciumi 
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Szerződést. Ennek megfelelően a felújítási és fejlesztési munkák lebonyolítója 
az önkormányzat társpályázója , a CINE-MIS Kht. lesz. 
 
Felelős:  Polgármester 
Közreműködik: Közoktatási, Sport és Civil Kapcsolatok Osztálya 
  Városüzemeltetési és Beruházási Osztály 
  Pénzügyi és Gazdálkodási Osztály 
  CINE-MIS KHT. 
Határidő:  azonnal 
 
 
 
5. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat az „Európa program” keretében az 

egészségügyi intézményeknél az elavult, 
szakmailag nem megfelelő berendezések 
cseréjének, beszerzésének támogatására 
vonatkozó igényfelméréssel kapcsolatban 

 
 
Szűcs Erika alpolgármester asszony: Az előterjesztés szerinti határozati 
javaslatot teszi fel szavazásra. 
 

A Közgyűlés 37 igen, 0 nem, 0 tartózkodó 
szavazattal meghozta a 

 
 
VIII-200/23.610/2003. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 
 
Tárgy: Az „Európa program” keretében az egészségügyi 

intézményeknél az elavult, szakmailag nem megfelelő 
berendezések cseréjének, beszerzésének támogatására 
vonatkozó igényfelmérés 

 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta és elfogadta a 
„Javaslat az „Európa program” keretében az egészségügyi intézményeknél az 
elavult, szakmailag nem megfelelő berendezések cseréjének, beszerzésének 
támogatására vonatkozó igényfelméréssel kapcsolatban” tárgyú előterjesztést 
és az alábbi határozatot hozza: 
 
1. A Közgyűlés egyetért azzal, hogy a Semmelweis Kórház és a Diósgyőri 
Kórház korszerű képalkotó diagnosztikai berendezések, valamint az 
aneszteziológiai és intenzív ellátás, a Perinatális Intenzív Centrumok (PIC) 
berendezései beszerzésének támogatására vonatkozó, igényfelmérő felhívásra 
a mellékelt tartalommal bejelentkezzen. 
 
2. A közgyűlés kötelezettséget vállal arra, hogy a később kiírandó pályázat 
esetén a pályázathoz a 40 %-os önrészt biztosítja. Az önrész nagyságát a 
2004. évi költségvetésben rögzítjük, maximum 218.876 eFt-os értékben. 
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Felelős:              Polgármester 
Közreműködik:   Egészségügyi és Szociális Osztály 
                           Pénzügyi és Ellenőrzési Osztály 
                           Városüzemeltetési és Beruházási Osztály 
Határidő:            2004. évi költségvetés készítése 
 
 
Szűcs Erika alpolgármester asszony: Megköszöni a képviselők munkáját, a 
következő Közgyűlés időpontja 2003. október 2. 
 
 
 

kmf. 
 
 
 
        Dr. Mihalecz Péter                                                 K á l i   Sándor 

aljegyző                                                    polgármester 
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